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هفته نامه اقتصاد                                          ی   سیاسی   اجتماعی   ورزشی

سرمقاله

مقام معظم رهبری: 

 »اینکه یک پلیسی با خونسردی ، زانویش را بگذارد روی 
گردنِ یک سیاه پوست و نگه دارد و فشار بدهد تا جان بدهد، 
چیز جدیدی نیست؛ طبیعتِ آمریکایی این است؛ این کاری 

است که آمریکا با همه  دنیا تا حالا میکرد. کاری است که 
آمریکایی ها با افغانستان، عراق، سوریه و با خیلی از کشورها 

کرده اند؛ اینکه حالا مردم شعار میدهند »نمیتوانیم نَفَس 
بکشیم« حرف دل همه  ملّتهایی است که آمریکا در آنجا 

ظالمانه وارد شده و اقدام کرده است.«
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عناوینخبرها

تجدید میثاق رئیس قوه قضاییه و مسئولان عالی 
قضایی با آرمان های امام)ره(

با رای نمایندگان، روسای  1۲ کمیسیون مجلس 
شورای اسلامی مشخص شد

اجرای قرارداد با شهرداری در 6ماه 
آینده تولید اتوبوس برقی در دستور کار

نیازی به مراجعه حضوری مشتریان به معاونت فروش نیست

تا پایان دولت 5۰۰ کیلومتر آزادراه و 7۰۰ 
کیلومتر بزرگراه به بهره برداری می رسد 

کلنگ اَبَر پروژۀ نورد گرم شمارۀ ۲ فولاد 
مبارکه به زمین زده شد

 ورزشگاه غدیر اهواز این روزها تبدیل به مخروبه ای شده 
و هیچ نظارتی هم روی نگهداری آن انجام نمی شود

علیرغم افزایش ۲.3 برابری جمعیت، ظرفیت 
نیروگاه های کشور 1۲ برابر افزایش داشته است
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مالیات گیری از2 تا 2.5 میلیون واحد 
مسکونی بدون استفاده

بحث مالیات و بودجه دولت که باید از دریافت 
مالیات تأمین گردد در این شرایط مقوله ای 
مطرح است  2 تا 2.5 میلیون واحد مسکونی 
کشور  در  خالی(  های  خانه   ( استفاده  بدون 
بهاء مقرر  وجود دارد که جهت کنترل اجاره 
شده در تابستان سالجاری برای مالکین اینگونه 
واحدها برگه تشخیص مالیات صادر و به آنها 
هرچه  طرح  این  است  امید  .که  گردد  ابلاغ 
سریعتر شروع که با اجرای آن حدود دویست 
هزار میلیارد تومان برای دولت آورده خواهد 
داشت پس به این نتیجه می رسیم که اگر مالیات 
به موقع وحساب شده گرفته شود نیاز به صدور نفت هم نخواهیم داشت که در 

این مسیر سالیان سال است ما بصورت شفاهی یا مقاله ای مطرح کردیم اما...... 
سالیان درازی است که وظایف دولت از حوزه اموری مانند امنیت قضایی و 
حقوق و حفظ وحراست مرزها فرا رفته وشامل مسئولیتهایی مانند آموزش و 
پرورش ، فرهنگ ، بهداشت و درمان ، تأمین اجتماعی و . . .  نیز گردیده است 
. هــــزینه های هنگفت این نوع وظایف نهایتا  می باید از حاصل تولیدات 
جامعه تأمین شوند ودر شرایطی که دولت نقش اساسی در تولید ندارد این 
هزینه ها بالاجبار بـــاید از محــل در آمدهای مالیاتی تأمین شوند . نگاهی 
به سهم درآمدهای مالیـــاتی در کل درآمـــدهای دولتی ،  روشن می نماید 
که مالیاتها نقشی را که بایستی در تأمین هزینه های خدمات عمـــومی ارائه 

شده از سوی دولت عهده دار باشند ایفا نمی کنند علت این امر در چیست؟ 
بررسی درآمدهای دولت نشـان دهنده این واقعیت است که دولت به نفت به 
عنــوان یک منبع سهل الوصول اتکاء دارد و سهم درآمدهای نفتی در کل 
درآمدهای دولت ، به خوبی بیانگر این مهم می باشد . اتکاء به درآمدهای حاصل 

از صادرات ناپایدار نفت همواره با دو مسأله مهم مواجه بوده است : 
1 - بالا رفتن میزان وابستگی کشور به در آمد نفت 

2 - عدم کارایی لازم در استفاده ازاین درآمد.
درواقع از بررسی دریافتها و پرداختهای دولت چنین استنتاج می شود که هرگاه 
درآمدهای نفتی افزایش یافته اند ، هزینه های دولت نیز بالا رفته و در نتیجه ، 

نیاز بیشتری به درآمدها به وجود آمده است.

پرواز دوباره کروزهای 
۲نیروی دریایی

مهدیمیرحیدری
مد                    یر عامل و سرد                        بیر

 تکمیل طرح
(نوردگرم2)شهید خرازی

هدیه ای برای آیندگان
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چگونهروزهفته نامه اقتصادی ایران

دختررابه
دخترانشهدا
تبریک
بگوییم

دکترقالیبافدرصفحۀشخصیخوددراینستاگرامنوشت:»بهچهزبانیروزدختررابهدخترانشهداءتبریکبگویمکهقدردانصبروسختیودلتنگی
هایشانباشیم؟اگرپدرانآنهاکهمردترینمردانروزگارخودبودند،جانخودراباخدایشانمعاملهنمیکردندچهازاینآبوخاکباقیمیماند؟«
»روزمبارکیاست؛روزیمزینبهنامخانمفاطمهیمعصومهسلاماللهعلیهاکهآنراروزبزرگداشتدخترانعزیزماننامگذاریکردهایم.دخترخانم
گلیکهمیبینیددخترکوچکشهیدبزرگوارمدافعحرم،شهیدبلباسیاست.بهچهزبانیاینروزرابهدخترانشهداءتبریکبگویمکهقدردانصبر
وسختیودلتنگیهایشانباشیم؟اگرپدرانآنهاکهمردترینمردانروزگارخودبودند،جانخودراباخدایشانمعاملهنمیکردندچهازاینآبوخاک
باقیمیماند؟پدریکردهاندبرایآرامشوآسایشهمهدختراناینسرزمینوتاهمیشهقدردانشانهستیم.شهدایمدافعحرمرفتندتادشمن،

امنیتماراخدشهدارنکندوماایستادیمتاکسیمعیشتمردمرابازیچهاشتباهیاعداوتخودنسازد.
میلادحضرتفاطمهیمعصومهسلاماللهعلیهارابهمردمعزیزبهخصوصبههمهدخترانصبور،نجیبومهربانایرانوسربلندمانتبریکمیگویم.«

حسن روحانی رئیس جمهوری با اشاره به 
اهمیت افتتــاح و آغاز عملیات پروژه های 
ملی در کشــور اظهــار داشــت: افتتاح 
طرح های بزرگ ملی در کشور همزمان با 
تحریم های دشــمنان و مبارزه با بیماری 
کرونا حاوی این پیام به جهانیان است که 
ملت ایران از حرکت برای سربلندی و تعالی 
باز نمی ایستد و مسیر تکامل خودش را ادامه 
می دهد. امیدوارم خداوند به همه ما توفیق دهد امسال در مسیر جهش 
تولید، قدم های بلندی برداریم. پروژه های مهمی در 4 استان افتتاح 
شد و ان شــاء الله باز هم هفته های آینده شاهد افتتاح های جدید در 

بخش های مختلف تولید کشور خواهیم بود.
به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوری، ایشان  
بهره برداری از طرح های ملی وزارت راه و شهرسازی در استان های البرز، 
مازندران، قزوین و ایلام گفت: وزارت راه و شهرسازی 2 مسئولیت مهم 
در حوزه حمل ونقل و مسکن برعهده دارد و اقدامات خوبی در این زمینه 
انجام شــده است. حمل ونقل یکی از نیازهای اساسی و از حقوق مردم 
کشورمان است تا بتوانند از مطمئن ترین و کوتاه ترین راه به مقصد برسند.

تحریم و کرونا مانع نشد
رئیس جمهوری گفت: این گونه افتتاح ها در سال بسیار سخت مواجهه 
با ویروس کووید19 و سال بسیار سخت اعمال تحریم های شدید، پیام 
دیگری به همه جهان اســت که ایران و ملت ایران از حرکت خودش 
برای سربلندی و تعالی باز نمی ایســتد و مسیر تکامل خود را ادامه 

می دهد.
اهمیت طرح ها

روحانی افزود: امروز شاهد طرح های بسیار مهمی در استان های البرز، 
قزوین، مازندران و ایلام بودیم. پروژه بسیار مهمی که می توانیم بگوییم  
پروژه استانی نیست و ملی است، افتتاح 104 کیلومتر راه آهن و خط 
دوم راه آهن کرج به قزوین که این راه آهن باعث می شود مسیر راه کوتاه 
شود هم برای آنهایی که در این 2 استان تردد دارند و هم مردمی که از 
این مسیر به مقصد رشت و گیلان یا به مقصد تبریز یا از آن طرف، مقصد 
از این استان ها به مشهد مقدس انجام می گیرد که مجموعاً این تلاش 
حدود یک ســاعت راه را کوتاه می کند و در مسیر رشت به کرج یا در 
قزوین این مسیر را مجموعاً 45 دقیقه کوتاه می کند و این مسیر از 4 
ساعت و 45 دقیقه به 4 ساعت کوتاه می شود. در این پروژه هم سرعت 
دسترسی مردم، سفر کوتاه، صرفه جویی در سوخت و همچنین مسأله 

ایمنی مدنظر ما بوده است.

خبـــــر
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روحانی: همه دستگاه ها باید زمین های خود 
را برای ساخت مسکن واگذار کنند

40روز پس از حادثه منجر به شهادت 19تن از 
پرسنل ارتش در آب  های جنوبی کشور، نیروی 
دریایی ارتش پنجشــنبه گذشته تمرین رزمی 
»شــهدای دریادل رمضان« را به یاد این شهدا 
برگزار کرد. در این رزمایش موشــک های کروز 
دریایــی برد کوتاه و بلند تولیــد وزارت دفاع در 
محدوده شــمال اقیانوس هند و دریای عمان با 
موفقیــت شــلیک شــد. عصر روز یکشــنبه 
21اردیبهشت حین انجام تمرین دریایی توسط 
تعدادی از شــناورهای نیروی دریایی ارتش در 
آب های جاسک و چابهار، شناور پشتیبانی سبک 
کنارک دچار حادثه شــد و تعدادی از دریادلان 
نیروی دریایی به شــهادت رســیدند. براساس 
گزارش روابــط عمومی ارتش، در تمرین رزمی 
نیروی دریایی ارتش موشک های کروز دریایی 
بردبلنــد، اهداف پیش بینی شــده را در فاصله 
280کیلومتــری منهدم کردند کــه برد این 
موشک ها، قابل افزایش است. موشک  های ساحل 
به دریا و دریا به دریای این نیرو با بردهای کوتاه و 
بلند، همزمان از ساحل و عرشه شناورهای نیروی 
دریایی ارتش با موفقیت شلیک شدند و اهداف 
تعیین شده را با دقت بسیار زیاد مورد اصابت قرار 

دادند.
امیر دریادار حســین خانزادی، فرمانده 
نیروی دریایی ارتش بــا موفقیت آمیز خواندن 
تمرین رزم سطحی شــهدای دریادل رمضان و 
شلیک موشک های بردبلند و کوتاه و اصابت بسیار 
دقیق به اهداف تعیین شده در دریا گفت: دستیابی 
بــه این موفقیت جدید بومی بــا همت جوانان 
ولایتمدار ایرانی که محصول همدلی و هماهنگی 
میان نیروی دریایی ارتش و وزارت دفاع اســت، 
دست بلند جمهوری اسلامی برای مقابله با هر 

تهدیــدی علیه نظــام و مردم بــوده و روحیه 
خودباوری در نیروهای مســلح را تقویت کرده 

است.
امیر دریادار حبیب الله ســیاری، معاون 
هماهنگ کننده ارتش جمهوری اسلامی ایران در 
پایان تمرین رزم سطحی شهدای دریادل رمضان 
شلیک موشک های کروز را گامی امیدبخش در 
ارتقای توان دفاعی و بازدارندگی دانست و گفت: 
مسیر روشن خوداتکایی و قطع وابستگی های 
تجهیزاتی را با همــت متخصصان وزارت دفاع، 
مراکز دانش بنیان و جهادگران ارتش و مجموعه 
نیروهای مسلح، بدون توجه به تحریم های ظالمانه 
طی خواهیم کرد و شــلیک موفق موشک های 
بردبلند ما نشانه هایی از پیشرفت  چشمگیر در 

هم افزایی نیروهای مسلح و صنایع دفاعی است.
سردار ســرتیپ قاسم تقی زاده، جانشین 
وزیر دفاع نیز با گرامیداشت یاد و خاطره شهدای 
دریادل نیروی دریایی راهبردی ارتش جمهوری 
اســلامی ایران گفت: وزارت دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح از هیچ تلاشی در جهت پشتیبانی 
و ارتقای توان رزم نیروهای مسلح فروگذار نخواهد 
کــرد و تولیــد و تحویل دهــی متنوع تریــن، 
پیچیده ترین و پیشرفته ترین تجهیزات راهبردی 
در حوزه های رزم موشــکی، زمینــی، هوایی، 
دریایی، پدافندی، الکترونیــک و راداری برگ 

زرینی در افتخارات وزارت دفاع بوده است. 
همزمان با این تمرین امیر دریادار خانزادی، 
فرمانده نیروی دریایی ارتش با خانواده شهدای 
حادثه کنارک دیدار و بر پاسداشت خون شهدای 
آن نیرو تأکید و از صبر و روحیه خانواده شــهدا 
تجلیل کرد. بالگردها و شناورهای نیروی دریایی 
ارتش نیز با حضور در مشــهد شهدای دریادل 

رمضــان این محل را گلباران و به مقام شــامخ 
شهیدان والامقام شــناور کنارک ادای احترام 

کردند. 
موشک های سوپرسونیک با سرعت 

چندبرابر صوت
فرمانده نیروی دریایی ارتش با اشــاره به 
تولید موشــک های پیشرفته تر در آینده گفت: 
تولید موشــک های سوپرســونیک را در آینده 
نزدیک در دستور کار خواهیم داشت که در آنها 
موتورهای جدید توربوفن به کارگیری خواهند شد 
تا بتوانند با سرعت چندبرابر صوت حرکت کنند. 
دریادار حسین خانزادی درباره ویژگی های این 
موشــک  ها توضیح داد: در مجموعه موتورهای 
موشکی نیروی دریایی ارتش قطعا تغییراتی اتفاق 
خواهد افتاد که این موتورها باید درجه حرارت 

بالاتــر در زمان طولانی تــر را تحمل  کنند. در 
سامانه های سوخت رســانی و سیستم ناوبری 
نیروی دریایی ارتش نیز قطعا تغییراتی خواهیم 
داشــت. او با بیان اینکه امروز به برد موشــکی 
۳00کیلومتر دســت یافته  ایم و به زودی به برد 
خیره کننده بیشتر نیز خواهیم رسید، از برنامه 
نیروی دریایی ارتش برای ساخت موشک های 
نســل طلاییه خبر داد و گفت: موشک هایی که 
امروز به صورت کروز استفاده کردیم از نسل مادون 
صوت هســتند و نزدیک به سرعت صوت پرواز 
می کنند. همچنین به گفتــه او؛ »در مجموعه 
نیروی دریایــی به دنبال عمــود پرتاب کردن 
موشک ها هستیم که این اتفاق این امکان را به ما 
خواهد داد تا تعداد بیشتری از موشک ها را روی 
عرشه کشتی ها جای داده و اهداف متنوع تری را 

مورد اصابت قرار دهیم.«

پرواز دوباره کروزهای نیروی دریایی

موشک های برد کوتاه و بلند نیروی دریایی در 
رزمایش شهدای دریادل رمضان به هدف اصابت کرد

مسئولان عالی قضایی همزمان با نخستین روز هفته قوه قضاییه با حضور در 
حرم امام خمینی)ره( با آرمان های امام راحل و انقلاب اسلامی تجدید میثاق 
کردند. با این مراسم، حضور مسئولان در حرم امام خمینی)ره( 4ماه پس 

از شیوع بیماری کرونا دوباره از سر گرفته شد. 
براساس گزارش مرکز رسانه قوه قضاییه، آیت الله ابراهیم رئیسی در حاشیه 
این مراسم در پاسخ به سؤالی مبنی بر اینکه قوه قضاییه در این 40سال تا 
چه اندازه توانســته است، ملجا و پناهگاه مردم باشد، با گرامیداشت یاد و 
خاطره امام راحل)ره( و آیت الله شهید دکتر بهشتی و شهدای هفتم تیرماه، 
گفت: در این 40 ساله بعد از پیروزی انقلاب اسلامی، دستگاه قضایی مبتنی 
بر فقه و حقوق اسلامی، تلاش های قابل توجهی را انجام داده است؛ لیکن با 
آنچه باید، در اجرای عدالت فاصله دارد و باید تلاش کنیم که این فاصله کم 
و کمتر شود. رئیسی با بیان اینکه از مهم ترین آموزه های امام خمینی)ره( به 
همه ما، اجرای عدالت است، تصریح کرد: در چهاردهم خرداد امسال، رهبر 
معظم انقلاب به عنوان بهترین شاخص برای تبیین خط امام راحل)ره( 
فرمودند که امام شخصیتی تحول گرا و تحول خواه است و یکی از ابعاد مهم 

تحولی امام خمینی)ره(، تحول در اجرای عدالت است.
احساس اجرای عدالت

رئیس قوه قضاییه مسئله اجرای عدالت را مهم ترین اقدامی دانست که باید برای 
نظام اسلامی در گام دوم انقلاب صورت گیرد و افزود: منظور از اجرای عدالت 
این است که قانونگذاران در حوزه قانونگذاری، قانون عادلانه تصویب کنند؛ 
مجریــان در حوزه اجرا، عادلانه اجرا کنند و قضات در حوزه قضاوت، عادلانه 
داوری کنند و مردم احساس عدالت کنند. مردم احساس کنند اگر در گوشه ای 
از کشور به آنها ظلمی شد و به دستگاه قضایی مراجعه کردند، به پدری مهربان 
رجوع کرده اند که حتما حق آنها را باز خواهد ستاند. این نکته ای است که به کار 
و تلاش جدی نیاز دارد. همه اقداماتی که انجام شده، قابل تقدیر است؛ اما کار 
متفاوت آن است که حتما مردم در این دوره احساس کنند که اجرای عدالت 
صورت می گیرد. او با تأکید بر اینکه قانون گریزی و نظارت گریزی ضدارزش و 
قانونگرایی و نظارت پذیری ارزش است، گفت: تمام مدیران باید در اجرای قانون 
تلاش کنند و هیچ کسی به خود اجازه ندهد که قانون گریزی کند و همگان 
نظارت، خصوصا نظارت مردم را به عنوان یک اصل بپذیرند. رئیسی تصریح کرد: 
امروز رهبر معظم انقلاب اسلامی هم در اینگونه موارد به ما تأکید دارند؛ به طور 
مثال هر دستگاهی آمار و ارقامی دارد و به هر دستگاه مراجعه کنیم می گوید 
طبق این آمار کار کرده ام و سؤالی که همیشه رهبر معظم انقلاب به درستی از 
همه ما مسئولان دارند، این است که آیا در خروجی کار، رضایت مردم افزایش 
پیدا کرده و اعتمادشان بیشتر شده است؟ در دوره تحول درنظر داریم با نگاه به 
کرامت مردم، هم کرامت قاضی، هم کرامت ارباب رجوع، هم کرامت کارمندان 

و هم کرامت متهم، کرامت همه در دستگاه قضایی رعایت شود.
حقوق بشر امام، نه اعلامیه حقوق بشر

او در ادامه با بیان اینکه اگر موضوع حقوق بشر را مطرح می کنیم، منظور 
حقوق بشری است که امام)ره( به ما آموخته اند، گفت: این حقوق بشر از متن 
دین سرچشمه گرفته و توجه به حقوق انسان دارد و این موضوع نه به دلیل 
آن اســت که اعلامیه حقوق بشــر اینطور می گوید و دیگرانی به عنوان 
سازمان های حقوق بشری می گویند، بلکه به دلیل آن است که متن انقلابمان 
و آموزه های امام بزرگوارمان به عنوان بنیانگذار این نظام، توجه به حقوق 
انسان است. رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: اساس قانون اساسی، توجه به 
حقوق انسان و اساس آموزه های دینی ما توجه به حقوق بشر است و اینکه 
توجه می کنیم و می گوییم در کجای دنیا امروز حقوق انسان ها تضییع شده 
است، از باب آموزه های امام بزرگوار، مقام معظم رهبری و ارزش های متن 
انقلاب ماست.  وی در ادامه در پاسخ به سؤالی در مورد ویژگی های شخصیتی 
و انقلابی شهید بهشتی و نقش ایشان در قوه قضاییه، اظهار کرد: از ویژگی های 
مهم مرحوم شهید بهشتی ولایت مداری بود و آن روزهایی که به ایشان بسیار 
اهانت می کردند و او را مورد ظلم و ستم قرار می دادند، یادم هست که در 
مسجد الجواد در مقابل عده ای که می گفتند چرا حرف نمی زنید، فریادشان 
این بود که امام به ما فرموده اند سکوت و سکوت. آنجایی که ایشان پای خود 
و آبرویش مطرح است، وقتی بحث ولایت مداری است، خیلی قهرمانانه 
می گوید: اگر من امروز حرف نمی زنم، به خاطر امر امام اســت؛ چون امام 
فرموده اند که نباید ما جامعه را دچار تزلزل کنیم؛ لذا ولایت مداری دکتر 

بهشتی زبانزد خاص و عام است.

دکتر جمشید پژویان؛ استاد اقتصاد دانشگاه علامه طباطبایی و رئیس سابق شورای 
رقابت، صبح دیروز)دوشنبه(  به دلیل ابتلا به بیماری کرونا درگذشت. وی از مدتی 
پیش در بیمارستان نیکان تهران به دلیل بروز علائم بیماری کرونا و نارسایی کلیوی 

بستری بود.
پژویان که در دولت دهم با تأسیس شورای رقابت، ریاست این شورا را به عهده داشت، 
استاد اقتصاد دانشــگاه تهران و فارغ  التحصیل مدرسه دارالفنون و فارغ التحصیل 
مقاطع کارشناسی ارشد و دکتری از دانشگاه ایالتی یوتای آمریکا بود و بیش از سه 

دهه به تدریس دروس اقتصاد در دانشگاه  های ایران پرداخت.
این اســتاد اقتصاد، ایده پرداز اولیه قانون هدفمندی یارانه ها بود اما در روند اجرای 
قانون، ضمن تایید رویکرد کلی دولت دهم، نقدهای جدی به روند اجرای آن مطرح 
می کرد و معتقد بود اگر در مسیر اجرا این اصلاحات مورد توجه قرار نگیرد، اهداف 

اولیه تعیین شد برای هدفمند سازی یارانه هابه نتیجه نخواهد رسید.
پژویان، ریاســت شــورای رقابت، دبیری اقتصاد کلان دبیرخانه مجمع تشخیص 
مصلحت نظام و مدیریت گروه اقتصاد دانشگاه علامه طباطبایی را بر عهده داشت.

خبـــر
تجدیدمیثاقرئیسقوهقضاییهومسئولان

عالیقضاییباآرمانهایامام)ره(

جمشیدپژویان؛اقتصاددانو
رئیسسابقشورایرقابتبدلیل
ابتلابهبیماریکرونادرگذشت

به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت، مجلس یازدهم با روحیه 
ای انقلابی و انگیزه ای بالا برای رفع مشــکلات مردم، در هفتم 
خرداد سال 99 آغاز به کار کرد و در گام نخست خود، با همدلی 
و همراهی قدرتمندانه اعضای هیات رئیسه را برای اجلاسیه اول 
مشخص کردند، سپس برای تحقق شعار کارآمدی و تخصص 
گرایی، نسبت به انتخاب اعضای هیات رئیسه کمیسیون های 
تخصصــی اقــدام کردند.تکلیف اعضای هیات رئیســه اکثر 
کمیسیون های تخصصی مجلس مشخص شد و تنها ترکیب 
هیات رئیســه سه کمیسیون قضایی و حقوقی و اصل 90 باقی 
مانده است که پس از تعیین اعضای آن، انتخابات هیات رئیسه 
برگزار می شود. البته باید گفت که رئیس کمیسیون اصل 90 
در صحن علنی مجلس و با رای مستقیم نمایندگان انتخاب می 
شود و ســپس نواب، ســخنگو و دبیران آن در اولین نشست 

کمیسیون از سوی سایر اعضا تعیین می شود.
از آنجایی که نمایندگان مجلس یازدهم با شعار انقلابی و 
کارآمدی، با اقبال مردمی روبه رو شده اند، نیم نگاهی به سابقه 
علمی و تجربی روسای کمیسیون های تخصصی در اجلاسیه 

اول خواهیم داشت.
در کمیسیون آموزش، تحقیقات و فناوری، برای عهده دار 
شدن ریاست علیرضا منادی سفیدان نماینده مردم تبیریز، اسکو 
و آذرشهر و احمد نادری نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، 
اسلامشهر و پردیس بود که در نهایت با رای سایر اعضا، منادی 
سفیدان با 11 رای کرسی ریاست کمیسیون آموزش مجلس را 

به نام خود کرد.
علیرضا منادی سفیدان

منادی سفیدان، در ادوار هشتم و نهم مجلس حضور داشت 
و در دوره نهم عضو هیات رئیســه بود. او در مجلس هشــتم به 
عضویت کمیســیون برنامه، بودجه و محاســبات در آمد و در 
مجلس نهم در کمیسیون آموزش و تحقیقات بود. این نماینده 
مجلس چندین ســال ریاست دانشــگاه آزاد اسلامی استان 
آذربایجان شرقی را بر عهده داشته و همچنین معاون پارلمانی 

دانشگاه آزاد اسلامی را در کارنامه کاری خود دارد.
در کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی، رقابت بین 
حجت الاسلام مجتبی ذوالنور نماینده مردم قم، وحید جلال 
زاده نماینــده مردم ارومیه، فداحســین مالکی نماینده مردم 
زاهدان و مهدی ســعادتی نماینده مردم بابل بود که در نهایت 
ذوالنوری با 11 رای سکاندار این کمیسیون مجلس در اجلاسیه 

اول شد.
مجتبی ذوالنوری

مجتبی ذوالنوری سابقه حضور در مجلس دهم را دارد، او 
در اجلاسیه چهارم مجلس دهم ریاست کمیسیون امنیت ملی 
و سیاســت خارجی را بر عهده داشته است. این نماینده مردم 
مدرک کارشناسی زبان انگلیسی برای استفاده در فعالیت های 
تبلیغی دارد. او دوره دافوس )دانشــگاه آموزشی فرماندهی  و 
ستاد( که ویژه فرماندهان عالی رتبه نیروهای مسلح است را با 
موفقیت ســپری و موفق به دریافت مدرک رسمی آن شده و از 
طریق کنکور سراسری موفق به اتمام دوره کارشناسی ارشد در 

رشته علوم دفاعی در دانشگاه امام حسین )ع( شده است.
در کمیســیون انرژی فریدون عباســی نماینده مردم 
کازرون، حبیب آقاجری نماینده مردم ماهشهر و حجت الاسلام 
مجید ناصری نژاد نماینده مردم شــادگان برای ریاســت این 
کمیســیون رقابت کردند که در نهایت فریدون عباسی بر این 

کرسی تکیه زد.

فریدون عباسی دوانی
فریدون عباسی دوانی دانش آموخته دکتری مهندسی 
هســته ای از دانشگاه صنعتی امیر کبیر و رئیس سابق سازمان 

انرژی اتمی ایران بوده است.
مهدی عیســی زاده نماینده مردم میانــدوآب، تکاب و 
شاهین دژ ریاست کمیسیون اجتماعی را با 12 رأی موافق کسب 
کرد، در این کارزار احســان قاضی زاده هاشمی نماینده مردم 

فریمان، رقیب او محسوب می شد.
مهدی عیسی زاده

عیسی زاده در کارنامه خود مواردی چون نمایندگی مردم 
میاندوآب در ادوار هشــتم و دوره نهم مجلس شورای اسلامی، 
عضویت در کمیســیون اجتماعی، نایب رئیســی کمیسیون 
اجتماعــی، عضویــت در کمیته تحقیق و تفحــص از تامین 
اجتماعــی و عضو ناظر هیات عالی گزینش معلمان و کارکنان 

آموزش و پرورش را دارد.
محمدرضــا پورابراهیمی نماینده مــردم کرمان و راور 
درمجلس بدون رقیب به تصدی ریاست کمیسیون اقتصادی 

مجلس شورای اسلامی را با 22 رأی کسب کرد.
محمدرضا پورابراهیمی داورانی

او در ادوار نهم و دهم نیز نماینده مردم کرمان در مجلس 
بود، در دوره نهم عضو کمیســیون اقتصادی، کمیسیون ویژه 
حمایت از تولید و نظــارت و تدوین آیین نامه داخلی بود. پور 
ابراهیمی مدرک دکتری مالی دارد و عضو هیات عملی دانشگاه 

تهران است.
در کمیســیون برنامه، بودجه و محاســبات مجلس در 
اجلاســیه اول دوره یازدهم، حمیدرضا حاجی بابایی نماینده 
مردم همدان و فامنین و ســید شمس الدین حسینی نماینده 
مردم تنکابن، رامســر و عباس آباد برای تصدی ریاســت این 
کمیسیون رقابت کردند و در نهایت حاجی بابایی با 16 رأی برای 

مدیریت کمیسیون برنامه، بودجه ومحاسبات انتخاب شد.
حمیدرضا حاجی بابایی

حمیدرضا حاجی بابایی سابقه نمایندگی در ادوار پنجم، 
ششم، هفتم، هشتم، دهم مجلس شورای اسلامی را دارد. او وزیر 
آمــوزش و پرورش در دولت دهم و کابینه محمود احمدی نژاد 

بــود. او در دوران نمایندگی اش عضو هیئت رئیســه و رئیس 
فراکسیون فرهنگیان مجلس بوده و نیز در کمیسیون های برنامه، 
بودجه و محاســبات، تلفیق، اصل نود و امنیت ملی و سیاست 
خارجی عضویت داشته است. این نماینده مجلس در دوره دهم 

رئیس فراکسیون نمایندگان ولایی بوده است.
حسینعلی شــهریاری نماینده مردم زاهدان با 10 رأی 
ریاست کمیسیون بهداشت و درمان را برای اجلاسیه اول مجلس 
یازدهم بر عهده گرفت، برای این کرســی عبدالحســین روح 
الامینی نمایده مردم تهران، ری، شــمیرانات، اسلامشــهر و 
پردیس، سید مسعود خاتمی نماینده مردم گلپایگان و خوانسار 
و سید جلیل میرمحمدی نماینده مردم میبد و تفت نیز کاندیدا 

بوده اند.
حسینعلی شهریاری

او در دوره هفتم، هشتم، نهم و دهم مجلس شورای اسلامی 
و نایب رئیس و رئیس کمیســیون بهداشت و درمان مجلس 
شورای اســلامی بوده استاو جراح و متخصص چشم فلوشیپ 
ویتره ورتین فارغ التحصیل ســال 1۳65 از دانشــگاه شهید 
بهشتی، استاد پایه 41 و عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی 

زاهدان است.
در کمیسیون صنایع و معادن  عزت الله اکبری تالارپشتی 
نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، اسلامشهر و پردیس، رضا 
تقوی پور نماینده مردم تهران، ری، شــمیرانات، اسلامشهر و 
پردیس و الله وردی دهقانی نماینده مردم تبریز، اسکو و آذرشهر 
برای سکانداری کمیسیون کاندیدا شدند که در نهایت اکبری 
تالارپشتی با 9 رأی بر کرسی ریاست کمیسیون صنایع و معادن 

تکیه زد.
عزت الله اکبری تالارپشتی

اکبری تالارپشــتی نماینده حوزه انتخابیه قائمشــهر، 
ســوادکوه، جویبار، سوادکوه شمالی و سیمرغ در دوره پنجم و 
هشتم مجلس شورای اسلامی بوده است. او در دوران نمایندگی 
اســت رئیس کمســیون صنایع و معادن و رئیس فراکسیون 

سرمایه گذاری خارجی مجلس شورای اسلامی بود.
محمدصالح جوکار نماینده مردم یزد با 10 رأی ریاست 
کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها در اجلاسیه اول مجلس 

یازدهم را برعهده گرفت. برای ریاست این کمیسیون  حمیدرضا 
کاظمــی نماینده پلدختر و  احمد علیرضابیگی نماینده مردم 

تبریز، اسکو و آذرشهر نیز کاندیدا بوده اند.
محمد صالح جوکار

جوکار که در مجلس نهم عضو کمیســیون امنیت ملی 
وسیاست خارجی بود، پس از آن معاون حقوقی و پارلمانی سپاه 
پاســداران را بر عهده داشته است و دکترای »تهدیدات امنیت 

ملی« از دانشگاه دفاع ملی دارد.
در کمیسیون عمران محمدرضا رضایی کوچی نماینده 
مردم جهرم و اقبال شاکری نماینده مردم تهران، ری، شمیرانات، 
اسلامشــهر و پردیس برای تصدی ریاست این کمیسیون در 
کارزار انتخابــات رقابت کردند و در نهایت رضایی کوچی با 20 

رأی بر کرسی ریاست تکیه زد.
محمدرضا رضایی کوچی

رضایی کوچی در دوره های هشــتم، نهم و دهم نماینده 
مردم جهرم وخفر بود که در تمام این ادوار در کمیسیون عمران 
عضویت داشت  اما در دوره دهم مجلس شورای اسلامی رییس 
این کمیســیون بود. محمدرضا رضایی کوچی دانش آموخته 
رشته پزشــکی از دانشگاه علوم پزشکی شیراز است و پیش از 
ورود به مجلس به عنوان شهردار جهرم و مدیر پشتیبانی دانشگاه 

علوم پزشکی شیراز فعالیت می کرد.
ریاست کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط 
زیســت در اجلاســیه اول مجلس یازدهم با 18 رأی بر عهده 
سیدجواد ســاداتی نژاد نماینده مردم کاشان و آران و بیدگل 
گذاشــته شد. ســاداتی نژاد مجلس دهم نیز وکالت مردم این 

منطقه را برعهده داشت.
سیدجواد ساداتی نژاد

آخرین مدرک تحصیلی او، دکترای رشته هیدرولوژی از 
دانشگاه دولتی مسکو است. در ســوابق ساداتی نژاد، ریاست 
دانشگاه کاشــان، معاون اداری مالی دانشگاه تهران و معاونت 
پارلمانــی وزارت علــوم و تحقیقات در دولت دهم به چشــم 

می خورد.
در انتخابات ریاســت کمیسیون کشاورزی محمدجواد 
عســکری نماینده مردم داراب و زرین دشت و غلامرضا نوری 

قزلچه نماینده مردم بستان آباد نیز کاندیدا بوده اند.
برای تصدی بر کرسی ریاست کمیسیون فرهنگی مجلس 
مرتضی آقاتهرانی و سیدرضا تقوی نمایندگان مردم تهران، ری، 
شمیرانات، اسلامشهر پردیس با یکدیگر به رقابت پرداختند و 
در نهایت آقاتهرانی با کســب 9 رأی سکان هدایت کمیسیون 

فرهنگی در اجلاسیه اول مجلس یازدهم را برعهده گرفت.
آقاتهرانی

این نماینده مردم تهران در ادوار هشتم و نهم مجلس عضو 
کمیسیون فرهنگی بود. آقا تهرانی تحصیلات مقدماتی علوم 
حوزوی را در مدرســه حقانی قم و زیر نظر شهیدان گرانقدر، 
قدوســی و بهشــتی به  اتمام رســاند. تحصیل در مؤسسات 
باقرالعلوم، در راه حق، امام  خمینی )ره( و اخذ فوق لیســانس 
روانشناسی در قم، فوق لیسانس فلسفه غرب و دکترای فلسفه 
 عرفان از دانشــگاه بینگ همتون آمریکا، کارشناســی ارشد 
مطالعات اســلامی از دانشگاه لگ گیل  کانادا بخش دیگری از 
کارنامه درخشان علمی رئیس کمیسیون فرهنگی مجلس است. 

با تعیین تکلیف اعضای هیات رئیســه کمیسیون های  
قضایی و حقوقی و اصل 90، قطار قانونگذاری و نظارت مجلس 

یازدهم تکمیل می شود.

تعیین رؤسای کمیسیون های مجلس شورای اسلامی

با رای نمایندگان، روسای  1۲ کمیسیون مجلس شورای اسلامی مشخص شد
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ظرفیت های پاسخ گویی غیرحضوری 
در سایپا فعال است/ نیازی به مراجعه 
حضوری مشتریان به معاونت فروش 
نیست/ مشتریان در بسترهای آنلاین 

پیگیر سوالات خود باشند
ظرفیت های پاسخ گویی غیرحضوری 
در سایپا فعال است/ نیازی به مراجعه 

حضوری مشــتریان به معاونت فروش نیســت/ مشتریان در 
بسترهای آنلاین پیگیر سوالات خود باشند

معاون بازاریابی و فروش گروه خودروسازی سایپا گفت: باتوجه 
به افزایش مجدد شــیوع بیماری کرونا، مشــتریان از طریق 
بسترهای آنلاین و غیرحضوری پیگیر نیازهای خود در معاونت 

فروش سایپا باشند.
به گزارش ســایپانیوز، حســین کاظمی طرقــی افزود: گروه 
خودروســازی سایپا از ابتدای شیوع بیماری کرونا در کشور، با 
ایجاد فضا و فرصت مراجعه غیرحضوری مشتریان به معاونت 
بازاریابی و فروش، مسائل و مشکلات آنان را مورد پیگیری قرار 
داد.  بــه گفته وی در حال حاضر این بســترها همچنان فعال 
هســتند و نیازی به مراجعه حضوری مشتریان به این معاونت 
وجود ندارد.کاظمی تصریح کرد: با توجه به اخطارهای جدید 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی درخصوص افزایش 
شــیوع کرونا، از مشــتریان خود می خواهیم از ظرفیت های 
غیرحضوری ایجاد شده، برای پیگیری مسائل و رفع مشکلات 
خود استفاده کنند.معاون بازاریابی و فروش سایپا تاکید کرد: 
این اقدام با هدف حفظ سلامت مشتریان و بهبود و تسریع در 

پاسخ گویی این معاونت صورت می گیرد.

سیدپرویز فتاح، رئیس بنیاد مستضعفان در 
حاشیه سفر به خراسان رضوی با اشاره به بخشی 
از اقدامات بنیاد مستضعفان برای توسعه مناطق 
مختلف اســتان خراسان رضوی گفت: بنیاد 
مستضعفان در این اســتان طرح هایی را در 
دست اجرا دارد که بزرگ ترین آن در منطقه 
سنگان قرار گرفته و بنیاد مستضعفان تا امروز 
بیش از 1500 میلیارد تومان را در این پروژه که 
یک پروژه بزرگ است سرمایه گذاری کرده و قرار است با تزریق 500 میلیارد 
تومان دیگر طی امسال، سرمایه گذاری بنیاد در سنگان به 2 هزار میلیارد 
تومان برسد. همچنین بنیاد چند طرح کشاورزی، دامداری و صنایع غذایی 
را در استان دارد و در تلاش است که با توسعه این طرح ها، در جهت فراهم 
کردن زیرساخت های اقتصادی این استان و همچنین ایجاد اشتغال پایدار 

در مناطق مختلف خراسان رضوی نقش آفرینی کند.
وی درباره حضور شــرکت های این بنیاد در استان خراسان رضوی در بازار 
سرمایه گفت: درحال حاضر یک شرکت کشاورزی بنیاد مستضعفان در این 
استان در بازار سرمایه است و یک شرکت دیگر بنیاد در این استان نیز به  زودی 
در بورس عرضه می شود؛ همچنین پروژه سنگان نیز پس از بهره برداری طی 

سال آینده وارد بورس خواهد شد.
فتاح در ادامه به کمک های بنیاد در ماه های اخیر و در خلال شیوع کرونا به 
اقشار آسیب دیده و خانواده های کم برخوردار اشاره کرد و افزد: از زمان شیوع 
کرونا تا امروز بنیاد مســتضعفان با توجه به درخواســت مسوولان استان 
خراسان رضوی، ۳0 میلیارد تومان به صورت نقدی و بلاعوض برای جبران 
خسارت های کرونا و کمک به اقشار آسیب دیده این استان پرداخت کرده 
است. به گفته فتاح، کمک های کرونایی بنیاد مستضعفان به اتمام نرسیده و 
بــا توجه به ادامــه دار بودن تبعات اقتصادی شــیوع کرونا در کشــور و 
خراسان رضوی، کمک های این سازمان به اقشار آسیب دیده و ضعیف این 

استان ادامه خواهد داشت.
وی تصریح کرد: علاوه بر این  در جلساتی که با مسوولان آستان قدس رضوی 
و کمیته امداد امام خمینی)ره( داشتیم، اعلام آمادگی کردیم تا برای احداث 
مسکن محرومان در استان خراسان رضوی و حاشیه شهر مشهد، مشارکت 

داشته باشیم.
رئیس بنیاد مستضعفان با اشاره به اینکه بنیاد برای ورود به بحث حاشیه نشینی 
مستقیم ورود نمی کند و در هماهنگی کامل با استانداری، شهرداری، آستان 
قدس و سایر دستگاه های مسوول اقدام می کند، گفت: با توجه به رها شدن پروژه 
ساخت زائرسرا برای محرومان و مستضعفان، بنیاد مستضعفان آمادگی دارد در 
صورت تامین زمین و صدور مجوزهای لازم از ســوی مسوولان این استان، 
زائرسراهایی را برای محرومان و مستضعفان سراسر کشور احداث و مدیریت این 
زائرسراها را پس از احداث به کمیته امداد امام خمینی)ره( واگذار کند تا این 

محل تبدیل به زائرسرایی برای مددجویان و محرومان تمام کشور شود.

سعید مدنی- کارشناس ارشد صنعت 
خودروبه علــت کاهش تولید طی ۳ الی 4 
سال گذشته تقاضای انباشته ای برای خودرو 
به میزان حداکثر 2 میلیون خودرو ایجاد شده 
است. اگر نیاز امسال بازار را نیز حدود یک تا 
1.5 میلیون دستگاه خودرو درنظر بگیریم، 
بالطبع تقاضای واقعی باید حدود ۳ الی ۳.5 
میلیون دستگاه خودرو باشد.  از این رو تقاضای 
حدود 7 میلیون خودرو در اولین دوره قرعه کشی در طرح فروش فوق العاده 
خودرو، نشان داد که هنوز جذابیت خودرو به عنوان یک کالای سرمایه ای 
برای سرمایه گذاران خرد و کلان وجود دارد که این امر کاملاً طبیعی است. 
یکی از دلایل اصلی جذابیت این کالا، داشتن سود آنی و سود آتی است. 
سود آنی به دلیل اختلاف زیاد بین قیمت کارخانه و بازار و سود آتی به علت 
نرم تورم بالای سالانه کشور است، در صورتی که خرید سایر کالاهای پردوام 
دیگر جهت سرمایه گذاری فقط دارای سود آتی است. لذا با وجود شرایط 
اعلامی برای ثبت نام، تا مدتی همچنان با اقبال بازار مواجه خواهد شد و از 
میزان درخواست کنندگان چندان کاسته نخواهد شد. نهایتاً تفاوت نرخ  بازار 
با نوسانات بسیار کمی همچنان وجود خواهد داشت.  به هرحال این روش، 
حداقل به مسئولان تصمیم گیر این آگاهی را داد که آنچه بر نیاز مصرف 
می چربد جذابیت سرمایه گذاری در این زمینه است. آمارها و مشاهدات 
نشان می دهد که بسیاری از خانواده ها که دارای حتی چند خودرو هستند 
برای تمام اعضای خانواده که دارای پلاک نبوده و گواهینامه نیز دارند نسبت 

به ثبت نام اقدام کرده اند .
که این امر با هدف کسب سود و سرمایه گذاری بوده است.البته در قوانین 
کمیته خودرو مجدداً تصویب شد که اگر در خانواده ای پلاک جاری فعال 
باشد هم، امکان ثبت نام در طرح های فروش خودروسازان نیست. اما قرعه 
کشی و ارائه فرصت به خریداران باعث شد که انجام قرعه کشی در این حد 
که متقاضیان دیگر دغدغه سرعت در ثبت نام را ندارند و با خیال راحت به 
دور از شــرایط قبلی توانسته اند به ثبت نام اقدام کنند آرامش را به فضای 
روحــی آنها می دهد ولی این موضوع تأثیر زیادی روی ثبات قیمت بازار 

نخواهد داشت.

فرشاد مقیمی: اجرای قرارداد با شهرداری در 6ماه آینده خبـــــر
تولید اتوبوس برقی در دستور کار

مدیرعامل گروه صنعتی ایران خودرو از تولید 
250 دســتگاه خــودرو بــه تفکیک 120 
دستگاه اتوبوس و 1۳0 دستگاه مینی بوس 
برای نوسازی ناوگان حمل و نقل شهرداری 
تهران خبر داد و گفت: از یک ماه دیگر تحویل 
محصولات به شــهرداری تهران بر اساس 

برنامه زمان بندی آغاز خواهد شد.
اجرای قرارداد با شــهرداری در 6ماه 

آینده/ تولید اتوبوس برقی در دستور کار
ایکوپرس_ فرشاد مقیمی در حاشیه 
مراســم امضای قرارداد نوســازی ناوگان 
اتوبوس رانی شــهرداری تهران با اشــاره به 
تامین بخشــی از نیازهای حمل و نقل شهر 
تهران توسط مجموعه ایران خودرو، ضمن 
تشکر از عزم شهرداری تهران در حوزه داخلی 
سازی، گفت: در ارایه خدمات به حوزه حمل 
و تقل عمومی هم در حــوزه اتوبوس و هم 
مینی بوس و حتی تاکســی ظرفیت گروه 
صنعتــی را به کار گرفتیــم و همت مان را 
مضاعف کردیم تا بتوانیم ظرفیت های خالی 
و خلاهای حوزه حمل و نقل را مرتفع کنیم. 
وی افزود: خوشبختانه در همین راستا 
تفاهم نامه ای را با شهرداری منعقد کرده و 
متعهد شدیم تا 800 دستگاه اتوبوس و مینی 

بوس را برای استفاده در حمل و نقل عمومی 
تامین کنیم. 

مقیمی با بیان اینکه تا پایان سال برنامه 
ریزی کردیــم تا تمامی تفاهم و تعهدات به 
شهرداری تهران را محقق کنیم، اظهار کرد: 
برای اجرای قرارداد شش ماه را پیش بینی 
کردیم تا در این مدت تحویل را از 10 دستگاه 
آغاز و تا 40 دستگاه افزایش داده و به صورت 

ماهیانه به شهرداری تهران تحویل دهیم.

وی با اشاره به قراردادهای ایران خودرو 
با شــهرداری تهران در راســتای بازسازی 
ناوگان حمل و نقل عمومی، اظهار کرد: این 
اقدام نیز می تواند به نوبه خود بسیار کمک 

کننده باشد.
مدیرعامــل ایران خودرو درباره تولید 
اتوبوس های برقی تصریح کرد: در این مورد 
به شــهرداری تهران اعلام آمادگی کردیم و 
تفاهماتــی نیز انجام دادیم تــا بتوانیم این 

ظرفیت را برای کشــور فراهم آوریم. بخش 
عمده ای از اهداف ما این اســت که بتوانیم 
محیط زیســت را به محیط زیســتی سبز 
تبدیل کنیم که یکــی از اقدامات ما در این 
حوزه حرکت به ســمت ارتقای محصولات 

است .
وی در ادامه با بیان اینکه اتوبوس های 
تحویلی ما به شــهرداری تهران دست کم 
دارای اســتاندارد یورو 4 و یورو 6 برای نوع 
گازسوز است، گفت: کم کم به سمت تولید 
اتوبوس های برقی نیز پیش می رویم. داخلی 
سازی این اتوبوس ها نیز یکی از اصلی ترین 
برنامه های ایران خودرو دیزل و ساپکو است. 
در حال حاضر نیز داخلی ســازی 62 قطعه 

اتوبوس در دستور کار قرار دارد. 
وی با اشــاره به جهش تولید در سال 
جاری، بیان کرد: در سال جدید 6 درصد رشد 
در حوزه تولید خودروی تجاری و 20درصد 
رشد در حوزه خودروی سواری داشتیم که با 
قراردادی که امروز منعقد شــد، توفیقات 
بهتری حاصل خواهد شد، ضمن اینکه طبق 
پیش بینی ها از ماه آینده تغییراتی در حوزه 
تولید اتفاق خواهد افتاد که در طی هشــت 

سال گذشته بی نظیر خواهد بود.

3 راهکار به وزارت صمت برای برگشت 
آرامش به بازار خودرو

گفتگو1

هفته نامه اقتصادی ایران

حسین مدرس خیابانی در حکمی سرپرست روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت 
صمت را منصوب کرد. 

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت صمت، سرپرست وزارت صنعت، 
معدن و تجارت در حکمی محبوبه فکوری را به عنوان سرپرست روابط عمومی 
وزارت صنعت برگزید. مدرس خیابانی در این حکم آورده است: نظر به جایگاه 
مهم مرکز اطلاع رســانی و روابط عمومی، انتظار می رود ضمن رعایت اصول 
قانون مداری، اعتدال گرایی و منشور اخلاقی دولت تدبیر و امید، در چارچوب 
شرح وظایف و انجام امور محوله، »برقراری ارتباط موثر و پویا با تمامی رسانه های 
خبری و ارتباط جمعی«، »حضور پررنگ رســانه ای از منظر پاســخگویی 
کارشناسانه رفع شبهات و بیان عملکرد«، »معرفی سامانه های مختلف وزارت 
متبوع و کارکرد آنها از طریق رسانه با هدف افزایش شفافیت و تعاملات مجازی«، 
»تشکیل اتاق های فکر تخصصی با همکاری خبرنگاران رسانه ها با هدف ارزیابی 
مسائل«، »پیش بینی، آینده گری و اتخاذ سیاست های رسانه ای مناسب برای 
تنویر افــکار عمومی« و نیز »هدایت و راهبری روابط عمومی ســازمان ها و 
دستگاه های تابعه و ارزیابی آنها بر مبنای عملکرد و تعامل موثر با رسانه ها« را 

دنبال کنید.

سرپرست روابط عمومی وزارت صمت 
منصوب شد 

نیازی به مراجعه حضوری مشتریان به 
معاونت فروش نیست

پروژه بزرگ کنسانتره فولاد شرق کاوه در 
سنگان با سرمایه گذاری 2 هزار میلیارد تومانی 

بنیاد تا پایان سال به بهره برداری می رسد

www.etebar.net
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آگهــی تغییــرات موسســه فرهنگــی منــادی تربیــت بــه شــماره ثبــت 11226 و شناســه 
ــه  ــورخ  1398/12/13و تاییدی ــا م ــت امن ــه هیئ ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 10100445627 ب مل
شــماره 106340/99 مــورخ  1399/2/1وزارت فرهنــگ و ارشــاد اســلامی تصمیمــات ذیــل اتخــاذ 
شــد : علــی اصغــر فیضــی زاده بــه شــماره ملــی 0044244770 - علینقــی یــزدان پنــاه بــه 
شــماره ملــی 1880866609 - مســعود شــکوهی بــه شــماره ملــی 3500304044 - عبدالرســول 
عمــادی بــه شــماره ملــی 3500305301 - حســن ازهــری راد بــه شــماره ملــی 0889252440 
بــه ســمت اعضــای هیئــت مدیــره بــرای مــدت دو ســال انتخــاب گردیدنــد علــی رمضانــی به 
شــماره ملــی 2279426961 بــه عنــوان بــازرس قانونــی موسســه بــرای مــدت دو ســال مالــی 
ــات  ــا و موسس ــرکت ه ــت ش ــور اداره ثب ــنادواملاک کش ــت اس ــازمان ثب ــد س ــاب گردی انتخ

غیرتجــاری تهــران )885532( 

تاســیس شــرکت بــا مســئولیت محــدود مانــدگار پخــش ســپنتا درتاریــخ 1397/10/01 بــه شــماره ثبــت 535377 بــه شناســه ملــی 14008022960 ثبــت و امضــا ذیــل دفاترتکمیــل گردیــده کــه خلاصــه 
آن بــه شــرح زیــر جهــت اطــلاع عمــوم آگهــی میگــردد. موضــوع فعالیــت :تولیــد خریــد فــروش بســته بنــدی واردات و صــادرات محصــولات کشــاورزی و خشــکبار،برنج چــای عســل وانــواع حبوبــات و خرما 
وخصوصــا زعفــران و کلیــه مــواد غذایــی، اخــذ وام و تســهیلات بانکــی بــه صــورت ارزی و ریالــی از کلیــه بانکهــا و موسســات مالــی و اعتبــاری داخلــی و خارجــی ،اخــذ و اعطــای نمایندگــی و ایجــاد شــعب 
در داخــل و خــارج کشــور، شــرکت در کلیــه مناقضــات و مزایــده هــای دولتــی و خصوصــی شــرکت در نمایشــگاه هــای داخلــی و خارجــی درصــورت لــزوم پــس از اخــذ مجوزهــای لازم از مراجــع ذیربــط مــدت 
فعالیــت : از تاریــخ ثبــت بــه مــدت نامحــدود مرکــز اصلــی : اســتان تهــران ، شهرســتان تهــران ، بخــش مرکــزی ، شــهر تهــران، بنی هاشــم ، خیابــان بنی هاشــم ، خیابــان شــهید علیرضــا نصیبی ، پــلاک 106 
، ســاختمان صبــا ، طبقــه اول ، واحــد 6 کدپســتی 1665853567 ســرمایه شــخصیت حقوقــی عبــارت اســت از مبلــغ 250000000 ریــال نقــدی میــزان ســهم الشــرکه هــر یــک از شــرکا خانــم نســیم جامــده به 
شــماره ملــی 0065986830 دارنــده 10000000 ریــال ســهم الشــرکه آقــای اشــکان شــیرازی بــه شــماره ملــی 0453475728 دارنــده 120000000 ریــال ســهم الشــرکه آقــای روح الــه زیــن العابدینــی ملــک میــان 
بــه شــماره ملــی 2690690667 دارنــده 120000000 ریــال ســهم الشــرکه اعضــا هیئــت مدیــره خانــم نســیم جامــده بــه شــماره ملــی 0065986830و بــه ســمت نایــب رئیــس هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحدود 
آقــای اشــکان شــیرازی بــه شــماره ملــی 0453475728و بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود آقــای روح الــه زیــن العابدینــی ملــک میــان بــه شــماره ملــی 2690690667و بــه ســمت عضو 
هیئــت مدیــره بــه مــدت نامحــدود و بــه ســمت مدیرعامــل بــه مــدت نامحــدود دارنــدگان حــق امضــا : کلیــه اوراق و اســناد بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل چــک ، ســفته ، بــروات ، قراردادهــا، عقــود 
اســلامی و همچنیــن کلیــه نامــه هــای عــادی و اداری باامضــاء مدیرعامــل آقــای روح الــه زیــن العابدینــی ملــک میــان همــراه بــا مهــر شــرکت معتبر مــی باشــد اختیــارات مدیر عامــل : طبــق اساســنامه ثبت 

موضــوع فعالیــت مذکــور بــه منزلــه اخــذ و صــدور پروانــه فعالیــت نمــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )885529(

آگهــی تغییــرات شــرکت تولیــدی مهندســی تکنولــوژی هوافضــا بــا مســئولیت محــدود به 
شــماره ثبــت 110207 و شناســه ملــی 10101539364 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی 
ــورخ 1396/11/18  ــماره 61605 م ــوز ش ــورخ  1396/09/05و مج ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ع
ســازمان هواپیمایــی کشــوری تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : علــی اصغــر شــه بنــدگان کدملی 
4609657635 بــه ســمت مدیرعامــل و عضوهیئــت مدیــره و جمشــید قنبــری ممــان کدملــی 
1533791619 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره و شــهناز شــهابی کدملــی 4609354462 بــه 
ســمت عضوهیئــت مدیــره بــرای مــدت نامحــدود انتخــاب شــدند. امضــاء کلیــه اوراق و اســناد 
بهــادار و تعهــدآور شــرکت ازقبیــل چــک ســفته بــروات و قــرارداد هــا و عقــود اســلامی بــا 
ــا مهــر شــرکت معتبــر مــی  امضــای مدیرعامــل یــا رئیــس هیئــت مدیــره منفــرداً همــراه ب
باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری 

ــران )885531( ته

آگهــی تغییــرات شــرکت تاسیســاتی و مکانیکــی کیهــان بــرودت زریــن با مســئولیت محــدود به شــماره ثبت 
99048 و شناســه ملــی 10101430393 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 1398/12/06 
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : هیئــت مدیــره شــرکت مرکــب از 5 نفــر خواهــد بــود کــه در مجمــع عمومی عــادی یا 
عــادی بــه طــور فــوق العــاده از بیــن شــرکاء یــا از خــارج انتخــاب مــی شــوند و مــاده مربوطــه در اساســنامه بدیــن 
شــرح اصــلاح گردیــد. هیئــت مدیــره از بیــن خــود یــا از خــارج یــک نفــر را بــه ســمت مدیرعامــل و یــک نفــر را از 
بیــن خــود بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره انتخــاب و همچنیــن مــی توانــد بــرای ســایر اعضای خــود ســمت های 
دیگــری تعییــن نمایــد و ضمنــاً مدیرعامــل مــی توانــد بــا حفــظ ســمت رئیــس هیئــت مدیــره نیــز باشــد و مــاده 
مربوطــه در اساســنامه بدیــن شــرح اصــلاح گردیــد. آقــای احمــد فرجی شــیویاری بــه شــماره ملــی 0072828579 
فرزنــد نصیــب بــا پرداخــت مبلــغ  20/400/000ریــال بــه صنــدوق شــرکت در ردیــف شــرکاء قرارگرفــت . آقــای 
حمیــد فرجــی شــیویاری بــه شــماره ملــی 0075327643 فرزنــد نصیــب بــا پرداخــت مبلــغ  19/800/000ریــال 
بــه صنــدوق شــرکت در ردیــف شــرکاء قرارگرفــت . آقــای بهــزاد طالبــی بــه شــماره ملــی 0061849669 فرزنــد 
محمدرضــا بــا پرداخــت مبلــغ  19/800/000ریــال بــه صنــدوق شــرکت در ردیــف شــرکاء قرارگرفــت در نتیجــه 
ســرمایه شــرکت از مبلــغ  30/000/000/000ریــال بــه مبلــغ  30/060/000/000ریــال افزایــش یافــت و مــاده مربوطه 
در اساســنامه اصــلاح شــد. لیســت صاحبــان ســهم الشــرکه بعــد از افزایــش بــه شــرح ذیــل می باشــد: زهــرا کاظم 
زاده بــه شــماره ملــی 1282887599 دارای  29/940/000/000ریــال ، علیرضــا طاهــری به شــماره ملــی 3991641186 
دارای 30/000/000 ریــال ، عمــاد شــکوهمند بــه شــماره ملــی 0779509749 دارای 30/000/000ریــال ، احمــد فرجــی 
ــه شــماره ملــی  ــه شــماره ملــی 0072828579 دارای20/400/000 ریــال ، حمیــد فرجــی شــیویاری ب شــیویاری ب
ــه شــماره ملــی 0061849669 دارای  19/800/000ریــال .  0075327643دارای19/800/000  ریــال ، بهــزاد طالبــی ب

ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )885530(

ــه شــماره ثبــت 383468  ــا مســئولیت محــدود ب ــاد طــرح پویــا ب آگهــی تغییــرات شــرکت آب
و شناســه ملــی 10320340470 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده 
ــره  ــه ســمت اعضــاء هیئــت مدی ــل ب ــراد ذی ــل اتخــاذ شــد : اف ــورخ  1398/12/21تصمیمــات ذی م
بــرای مــدت نامحــدود انتخــاب شــدند: آقــای جــلال خادمــی بــه شــماره ملــی 4949748904 آقــای 
علــی اصغــر علامــی بــه شــماره ملــی 4171639735 آقــای محمــد علــی محمــدی بــه شــماره ملــی 
1219303100 آقــای ســید محمدرضــا مــدرس مطلــق بــه شــماره ملــی 1280808764 میثــم صومعــه به 
شــماره ملــی 0453067980 علــی کریمــی پتانــلار بــه شــماره ملــی 0045139733 ســالار عــرب زاده 
بــه شــماره ملــی 0063549034 محمــد رضــا غلامــی نــژاد شــمیرانی بــه شــماره ملــی 0082896917 
ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )885526(

ــه شــماره ثبــت 233397  ــدگان دور دنیــا ســهامی خــاص ب آگهــی تغییــرات شــرکت برن
و شناســه ملــی 10102743853 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ 
 1396/12/22تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت بــه آدرس اســتان تهران –شهرســتان 
تهران-بخــش مرکزی-شــهرتهران اقدســیه –خیابــان شــهید بــرادران موحــد دانــش- بن بســت 
یاســمن- پــلاک 3 ســاختمان یاســمن طبقــه دوم واحــد 6کــد پســتی 1957713649 منتقــل 
گردیــد و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )885528(

آگهــی تغییــرات شــرکت ســنا بــرق فــراز بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 452689 و شناســه 
ملــی 14003982102 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 1395/11/17 
ــل و  ــمت مدیرعام ــه س ــی 0084789123 ب ــماره مل ــه ش ــی ب ــین کریم ــد : حس ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی تصمیم
عضــو هیئــت مدیره-مهــدی فروغــی فــر بــه شــماره ملــی 0793506018 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره 
ــل  ــرکت از قبی ــد آور ش ــناد تعه ــه اوراق و اس ــاء کلی ــق امض ــد . ح ــاب گردیدن ــدود انتخ ــدت نامح ــرای م ب
چک،ســفته،بروات و عقــود اســلامی بــا امضــا مدیرعامــل همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر میباشــد. ســازمان 

ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )885527(

آگهــی تغییــرات شــرکت گــرم تابــش درین بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 399904 و شناســه 
ملــی 10320496460 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی فــوق العــاده مــورخ  1395/07/28تصمیمــات 
ذیــل اتخــاذ شــد : محــل شــرکت در واحــد ثبتــی تهــران بــه آدرس : تهــران از محــل قبلــی بــه محــل جدید 
بــه نشــانی: تهــران- ســتارخان- چهــار راه خســرو – پاســاژ برلیــان – فــاز 1 – طبقــه 4 واحــد 12 کــد پســتی 
1451877374 تغییــر یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــلاح گردیــد. اعضاء هیئــت مدیره 
از 3 نفــر بــه 2 نفــر کاهــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد. ســازمان ثبت اســنادواملاک 

کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )885525(

آگهــی تغییــرات شــرکت دارو درمــان کیــان بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت 412163 و شناســه 
ملــی 10320635256 بــه اســتناد صورتجلســه هیئــت مدیــره مــورخ 1395/08/01 تصمیمــات ذیــل اتخاذ شــد 
: مرکــز شــرکت بــه : تهــران – خیابــان فاطمــی غربــی – پــلاک 307- واحــد 3 کــد پســتی 1411816444 انتقــال 
یافــت. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )885524( 

معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری: جوانان سنگ بنای توسعه پایدار استان هستند
زیست بوم فناوری و نوآوری در استان سیستان و بلوچستان 
گسترده تر می شود/ ســتاری: جوانان سنگ بنای توسعه 

پایدار استان هستند
معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری در سفر به استان 
سیستان و بلوچستان، منابع انسانی سرشار و محیط های 
دانشــگاهی را از جمله مهمترین داشته های این منطقه 
دانست که باعث رونق زیست بوم فناوری و نوآوری می شوند.

معاون علمی و فناوری رییس جمهوری در سفر یک روزه 
خود به استان سیستان و بلوچستان چند طرح نوآورانه از 

جمله خانه خلاق استان را افتتاح کرد.
ســتاری در افتتاحیه  خانه خلاق اســتان سیســتان و 
بلوچســتان گفت: حضور در اســتان پهناور سیستان و 
بلوچستان همیشه برایم مغتنم بوده است. معاونت علمی و 
فناوری از چند سال قبل، برنامه های راهبردی خود را برای 
توسعه زیست بوم فناوری و نوآوری در این استان آغاز کرده 
اســت. تلاش ما این است که همه تصمیم گیران و فعالان 
اقتصادی کشور،  از ظرفیت های بالقوه و کم نظیر این استان 

مطلع شوند.
ســتاری ادامه داد: داشــته های این استان تنها به منابع 
طبیعی و وســعت بیش از 180 هزار کیلومتر مربعی آن 
محدود نمی شود.  منابع انسانی سرشار و جوانان خلاق و 
پرانگیزه در سیستان و بلوچستان ، به سنگ بنای توسعه 

پایدار این استان بدل شده است. 
معــاون علمی و فناوری رییس جمهوری همچنین افزود: 
شهرهای مانند ایرانشهر، سراوران، زابل، زاهدان و چابهار از 
جمله مناطقی هستند که فعالان فناور و استارتاپی از آنها 
برخواسته اند و طرح ها و ایده های خود را برای توسعه اشتغال 
و کارآفرینی مبتنی بر نوآوری پیش می برند. البته همکاری 
دستگاه های محلی، یک پیش زمینه ضروری برای توسعه 
کار اســت. همکاری که در زاهدان میان ســازمان میراث 

فرهنگــی و مجموعه پارک علم و فنــاوری  رخ داد، نمونه 
موفقی از همکاری های بین دستگاهی محلی است. این دو 
نهاد با مشارکت یکدیگر یک خانه قدیمی را به مرکزی برای 

رشد و بالندگی صنایع دستی در استان تبدیل کردند.
معاون علمی وفناوری رئیس جمهوری در ادامه افزود: تلاش 
داریم تا این مدل موفق بارها، تکرار شود و بتوانیم از ظرفیت 
صنایع دستی در استان استفاده کنیم تا اشتغالزایی مبتنی 
بر نوآوری خلق شود. در حال حاضر شرکت های خلاقی در 
استان هستند که توانسته اند صنایع دستی خود را به خارج 
از کشور صادر کنند. این مسئله نشان می دهد که جوانان 
استان در صورت جذب حمایت، می توانند موفقیت های 

اقتصادی خوبی کسب کنند.
وی ضمن تاکید بر اتخاذ رویکرد نوآورانه در حوزه صنایع 
دستی، اظهار کرد:  هرچند صنایع دستی برآمده از آداب و 
ســنن کهن و دیرین این خطه است، اما باید با استفاده از 
روش های جدید بازاریابی و جذب مشتری آن را  به دیگر 
مناطق کشور و همه جهانیان معرفی کنیم. ورود پارک علم 
و فناوری به حوزه های مانند صنایع دستی به معنی ورود 
فنــاوری به این حوزه ها اســت. قصد داریم تا فضای قابل 
توجهی به وسعت پارک علم و فناوری استان اضافه کنیم.  

بــا توافقات صورت گرفته چند ده هزار متر به پارک علم و 
فناروی استان اضافه خواهد شد.

ستاری ضمن تحسین شور و اشتیاقی که برای پیشرفت و 
حرکت رو به جلو در اســتان سیستان و بلوچستان وجود 
دارد، گفت: در این سفر یک روزه افتتاح های متعددی در 
حوزه زیست بوم نوآوری انجام گرفت، جوشش داخلی که 
بر اســاس ظرفیت های بومی اســتان اتفاق افتاده است، 
تاثیرگذار است. منبع این جوشش، جوانان، نخبگان، فعالان 
فناور، تیم های استارتاپی و فعالان اقتصادی جویای تغییر 
هستند که با طرح های نوآورانه خود، استان و  زیست بوم  

را به پیش می برند.
توسعه فناوری با تکیه بر منابع انسانی

وی افزود: یکی از مزایای بزرگ استان سیستان و بلوچستان 
تعداد خوب دانشگاه ها در این استان است. هزاران دانشجو 
و استاد در این استان وجود دارند، شرکت های خلاق و دانش 
بنیان اســتان در کنار تیم های فناور و استارتاپی بعضاً از 
همین محیط های دانشگاهی تولد یافته اند. بر این اساس، 
برنامه ریزی شــده است تا  محیط های دانشگاهی تشویق 
شوند تا به سمت تولید فناوری و شرکت های بهره ور حرکت 
کننــد و در میدان تئوری درجا نزنند.  بر این اســاس  در 
جلسات با مسئولین استان، طرح های متعدد بررسی شد و 
بی شک تخصیص منابع مناسب نیز صورت خواهد گرفت 

تا پیشبرد فناوری در استان با حمایت مالی همراه باشد.
ستاری با اشاره به هماهنگی به وجود آمده برای پیگیری 
طرح های نواورانه در اســتان، اظهار کــرد:  در این رابطه 
هکاری های خوبی صورت گرفت است، اتفاقاتی که امروز 
در استان رخ  می دهد، حاصل یک تلاش چند ساله است، 
با هماهنگی های انجام گرفته با مســئولین و نمایندگان 
محترم استان امیداور هستیم که در سال جاری چند اقدام 

موثر دیگر نیز در استان انجام گیرد.
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معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
گفت: یک جریان سوم رسانه ای تلاش دارد با جعل 
خبر، حاشیه سازی و تحلیل و تفسیر نادرست در 
کنار روایت متناقض از هر حادثه ای، فضای دوستانه 
بین مردم دو کشور را به تقابل تبدیل نماید که با 
توجه به عمق روابط تاریخی - مذهبی تاکنون 
موفق نشده است. »محمد خُدادی« در دیدار با هیأت رسانه ای افغانستان به 
سرپرستی محمد رسول باوری، معاون فرهنگی وزیر اطلاعات و فرهنگ این 
کشور، ضمن تأکید بر ضرورت تعمیق روابط و همکاری های فرهنگی- رسانه ای 
دو کشور تصریح کرد: روابط مستمر مردم ایران و افغانستان همواره بر بستر 
مهربانی، مودت، همکاری، همدلی و برادری استوار بوده و همیشه حامی و 
همراه یکدیگر بوده اند. وی در ادامه با اشاره به اینکه دنیای امروز عملاً با هژمونی 
رسانه ها مواجه است، تصریح کرد: غربی ها با بزرگنمایی مسائل و مشکلات 
کشورهای مسلمان منطقه، عملاً به دنبال تأمین منافع خود هستند؛ آنها 
سال هاست در تلاشند تا کشورهای درحال توسعه بویژه مسلمانان را افرادی 
جنگ طلب و توسعه نیافته که دائماً با بحران های فرهنگی و اجتماعی روبه رو 
هستند، معرفی کنند. خدادی با اشاره به اشتراکات فرهنگی، تاریخی، دینی و 
زبانی دو کشور اعلام آمادگی کرد تمام زمینه های لازم برای حضور فعالان 
رسانه ای افغانستان در ایران و توسعه همه جانبه همکاری های رسانه ای طرفین 
را مهیا کند. وی همچنین به افزایش حمایت ها و توسعه تفاهمات رسانه ای با 
افغانستان به عنوان یکی از کارویژه های معاونت مطبوعاتی وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی اشاره کرد و افزود: ما در حوزه های مختلف رسانه ای از جمله 
انتقال تجربیات از طریق برگزاری دوره ها و کارگاه های آموزشی روزنامه نگاری 
مطابق با تحولات روز، آماده کمک و افزایش تعاملات هستیم. »محمدرسول 
باوری«، معاون فرهنگی وزیر اطلاعات و فرهنگ افغانستان نیز در این دیدار، 
ضمن تشریح فضای حاکم بر رسانه های این کشور گفت: رسانه ها در افغانستان، 
به دو صورت دولتی و غیردولتی فعالیت دارند؛ رسانه های دولتی به صورت 
مستقیم از ســوی وزارت اطلاعات و فرهنگ راهبری و هدایت می شوند و 
رسانه های غیر دولتی هم که تحت قوانین و مقررات جاری کشور عمل می کنند، 
دارای قیودات و صلاحیت هایی هستند و فعالیت آنها نیز بر اساس معیارهای 
حاکمیتی تنظیم می شود. وی با اشاره به اهتمام دولت افغانستان در حمایت 
همه جانبه از سیاست های کلان و تعمیق روابط فرهنگی- رسانه ای با ایران 
گفت: ما به هیچ عنوان اجازه نداده ایم رسانه هایمان بر خلاف منافع دو کشور 
عمل کنند چرا که معمولاً آنچه در اذهان مردم شکل می گیرد ساخته و پرداخته 
رسانه هاست. باوری همچنین با اشاره به تفاهمنامه همکاری رسانه ای که قرار 
است به زودی در کابل و میان معاونین وزاری فرهنگ دو کشور امضا شود، نیز 
توضیح داد: در این تفاهمنامه،  بندی را اضافه کرده ایم که مطابق آن ایران دارای 
یک مرکز فرهنگی در هرات خواهد شد و ما نیز خواهان راه اندازی مرکز فرهنگی 

افغانستان در شهر مشهد هستیم.  

خبـــر

محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی در نشست علنی 
مجلس شورای اسلامی، گفت: ســاختار وزارت راه و 
شهرسازی با توجه به وظایف و ماموریت های قانونی 

متشکل از 1۳ سازمان و شرکت است.
به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت وی با بیان 
اینکه طول آزادراه های کشور 2470 کیلومتر است، ادامه 
داد: در ابتدای انقلاب طول آزادراه های کشور 76 کیلومتر 
بود، طول بزرگراه های کشور در حال حاضر به 18 هزار 
و 485 کیلومتر رسیده در حالی که ابتدای انقلاب این رقم 
۳5 کیلومتر بود. طول راه های اصلی بالغ بر 26 هزار و 
201 کیلومتر می باشد.با برنامه ریزی های صورت گرفته 
تا قبل از پایان دولت حدود 500 کیلومتر آزادراه و 700 
کیلومتر بزرگراه به آزادراه ها و بزرگراه های موجود اضافه 

می شود.
عضو کابینه دولت دوازدهم با اشاره به اینکه طول 
راه های روستایی در ابتدای انقلاب ۳ هزار کیلومتر بود 
که این میزان در حال حاضر به 11۳ هزار کیلومتر راه 
روستایی آسفالته رسیده است و تا پایان دولت ۳ هزار و 
500 کیلومتر راه روستایی دیگر با رعایت اصل توازن و 
عدالت منطقه ای به راه های روستایی کشور اضافه می 

شود تا عقب ماندگی ها در مناطق محروم جبران شود.
وی با اشــاره به اینکه میزان بار جابه جا شده در 
بخش حمل و نقل جاده ای، 465 میلیون تن است که 
روند رو به رشــدی را تجربه می کنیم، ادامه داد: طول 
خطوط ریلی از 4 هزار و 500 کیلومتر ابتدای انقلاب به 
14 هزار و 700 کیلومتر بالغ شــده و به همین میزان 

خطوط ریلی در سطح کشور در دست مطالعه است.
اسلامی با بیان اینکه افزایش سهم انتقال بار از جاده 
به ریل از اهداف کلان و سیاست های ابلاغی مقام معظم 
رهبری اســت که با ایجاد خط دوم ریلی و گسترش 
خطوط به مراکز استان ها و مراکز بار در دست اقدام قرار 
دارد، تصریح کرد: در بنادر کشور با وقفه 16 ساله بارگیری 
از کشتی به قطار را تجربه کردیم و توانستیم هدف برنامه 

توسعه را با رشد 100 درصدی کسب کنیم.
وی با تاکید بر اینکه کل بار جابه جا شده با قطار 
در اول انقلاب 7میلیون تن بود که در حال حاضر به 47 
میلیون تن رسیده است، عنوان کرد: ظرفیت بنادر از 19 
میلیون تن به 246 تن در سال افزایش یافته و همچنین 
ظرفیت کانتینری به 6.5 میلیون تن افزایش یافته که با 
بهره برداری از فاز ۳ بندر شهید رجایی این میزان به 8.2 

میلیون تن می رسد.
وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه سال گذشته 
150 میلیون تن عملکرد در بنادر را تجربه کردیم که در 
مقایسه با سال گذشته 7 درصد رشد داشته است، گفت: 
در بخش هوایی به لحاظ تجمعی بیشترین آسیب پذیری 
را از تحریم ها داشتیم اما توانسته ایم با توسعه ناوگان 140 
هواپیمای مسافربری را فعال نگه داریم و ۳0 میلیون مسافر 
را جابه جا کنیم.در سال جدید جهش تولید دو اقدام بسیار 
مهم را هدفگذاری کردیم که به حمایت نمایندگان بتوان 
از تبصره 18 استفاده و نوسازی صورت گیرد.  نوسازی 
حدود 5۳ هزار کامیون که بالای 40 سال عمر دارند را در 
دستور کار داریم و از سال 78 تا به امروز 20 هزار کامیون 
نوسازی شده و تعداد ناوگان جاده ای ما حدود ۳50 هزار 

وسیله است.
هدفگذاری ۳ ساله انجام دادیم تا بتوان با استفاده 
از ظرفیت های قانونی به ویژه تبصره 18 و ظرفیت صنایع 
داخلی، نوسازی 5۳ هزار واحدی را انجام دهیم که در 
دستور کار قرار دارد و ثبت نام آن هم آغاز شده که نیاز به 
حمایت داریم.نوسازی ناوگان ریلی به دلیل کم توجه 
بودن به ظرفیت های ساخت داخل با بحران مواجه شده 
و در حال توسعه تمدید مشروط ناوگان بودیم که یکبار 
برای همیشه هر آنچه واگن مسافربری فرسوده بود را بین 
شرکت های سازنده توزیع کردیم و در سال گذشته 780 
واگن ســاخت داخل اضافه کردیم.همچنین در سال 
جاری 2 هزار دستگاه را هدفگذاری کردیم، نوسازی و 
بهسازی هم در بخش اصلاح شبکه ریلی انجام شود و در 
بخشی از نقاط کشور ســرعت قطارهای ما به زیر ۳0 

کیلومتر رسیده بود و مردم از کهنگی ناوگان و فرسودگی 
مردم گله مند بودند و ما تغییرات و تحولات اساسی را 

انجام دادیم.
اسلامی افزود: توانستیم تمامی پروژه هایی را که 
در حوزه زیرساخت است را فعال نگه داریم و در بخش 
زیرساخت های حمل و نقل حدود 42 هزار میلیارد تومان 
قرارداد داریم؛ تا بتوانیم عمر متوسط پروژه ها را به صورت 
معنادار کاهش دهیم.همواره در ارتباط با شرایط اقتصادی 
و نوسانات بازار دچار التهاباتی بودیم که امروز هم در اوج 
روزهای التهابی که تغییرات نرخ ارز ، تورم و شرایط التهاب 
آوری کــه در بازارهای موازی رخ می دهد، ما را همواره 
دچار مشکل می کند، اما ما یکبار برای همیشه با طرح 
اقدام ملی مسکن اراده قاطع و تحویل واحدهای مسکن 
مهر را در سال های 98 و 99 تبدیل به نهضت خانه سازی 
کردیم. حدود یک میلیون و 600 هزار نفر در تمام نقاط 
کشــور از طریق پیامک ثبت نام کردند که در پالایش 
صورت گرفته حدود 800 هزار نفر واجد شرایط بودند که 
ما تحویل مسکن این افراد را در دستونر کار داریم و شروع 
تحویل منازل به آنها از ماه های آینده انجام می شود. کی 
یا به صورت واحدهای آماده یا در قالب ساخت گروهی 
اراضی در اختیار می گیرند، تحویل می شود.روند صدور 
پروانه برای مردم در شرایط فعلی روند باثبات و ۳00 هزار 
نفری را طی کرده است که با توجه به نرخ ازدوج های ثبت 
شده ، نسبت به دهک هایی که تکلیف قانونی در زمینه 
خانه دار شدن آنها داریم، برنامه ریزی ما برای حداقل تولید 
و عرضه 400 هزار واحد در سال را هدفگذاری کردیم.

موضوع مهمی که در حوزه مسکن مورد توجه قرار گرفته 

کوچک نگهداشتن حریم شهرها را اصلاح کردیم و ذخیره 
سازی زمین را قوی تر دنبال می کنیم و تراکم ها را در 
جایی که معابر اجازه می دهد، روانتر کنیم. باید بتوانیم 
برای برنامه بکارگیری همه ظرفیت ها، برنامه عملی و 
اجرایی مشخصی داشته باشیم؛ زمین هایی که در حریم 
شهرها وجود داشت و ناهماهنگی های به وجود آمده با 
تغییرات مدیریتی جدید در وزارت جهان حل و فصل شد 
تا اراضی متعلق به وزارتخانه را تحویل بگیریم و تولید و 

عرضه یزمین را گسترش دهیم.
وزیر راه و شهرسازی با اشاره به طراحی سامانه 
جامع املاک و اسکان ادامه داد: با طراحی این سامانه در 
بهمن ماه گذشه از سامانه رونمایی کردیم و سازمان امور 
مالیاتی بسیار مناسب از این خانه ها مالیات اخذ کند. 
همزمان فراخوان دادیم که اشخاصی که خانه های آماده 
ساخته شده در اختیار دارند، به طرح ملی مسکن ملحق 

شوند و ما زمین مرغوب هم در اختیار آنها گذاشتیم.
وی ادامه داد: برای نوسازی بافت های فرسوده 
مناطق حاشیه نشین مانند خوزستان و کرمانشاه و سایر 

استانها برنامه ریزی کردیم.
وی با اشاره به اهمیت نوسازی بافت فرسوده و 
جلوگیری از حاشیه نشینی در شهرها ادامه داد: این برنامه 
به صورت مرحله محور اجرایی شده و از اواخر دهه 70 
پروژه های مذکور عملیاتی شد و بر این اساس حدود 956 
هزار واحد در بافت فرسوده نوسازی شد. امروز هم در تمام 
محلات ضمن ارائه فراخوان برای متقاضیان تسهیلات 
یارانه ای و خدمات در  اختیار قرار داده ایم تا مردم نسبت 
به این مسئله اقبال داشته باشند. از طرفی اخیراً روند ارائه 
تسهیلات اصلاح شده تا جذابیت بیشتری داشته باشد 
و امروز نوسازی 45 هزار واحد مسکونی را در دستور کار 
قرار دادیم.براساس آمار تا امروز ۳ میلیون مترمربع فضای 
عمومی، 2۳7 کیلومتر زیرساخت عملیاتی شده است. 
همچنین در بحث  جلوگیری از حاشیه نشینی با کمک 
بنیاد مسکن و اســتقرار آنها روند نوسازی یا بازسازی 
محلات انجام شده است. در بحث اجرای سامانه جامع 
املاک و اسکان نیز ما طراحی های لازم را انجام داده و 
سامانه در اختیار سازمان امور مالیاتی قرار گرفته، البته برای 
بارگذاری اطلاعات از سوی سازمان امور مالیاتی منع 
قانونی وجود داشته و خوشخبتانه تلاش هایی صورت 

گرفته تا این منع در هیات دولت مطرح و رفع شود.
ادامه در صفحه 6

بانک ملی نه تنها کارخانه ای را تعطیل نکرده 
بلکه، تامین نقدینگی کرده

لیزینگ اقتصادنوین در انتظار بورس

دکترمحمدرضا حسین زاده مدیر عامل بانک 
ملی ایران گفت: بانک ملی در سال گذشته و 
امسال هیچ واحد تولیدی را تعطیل نکرده بلکه 
بر احیا و توانمندی آنها کوشیده است.بانک ملی 
نه تنها کارخانه ای را تعطیل نکرده بلکه با تامین 
نقدینگی و سرمایه در گردش آنها نسبت به 
تقویت و توانمندی واحدهای تولیدی اقدام 
شده تا تولید و اشتغال به عنوان اولویت اصلی در دستور کار قرار گیرد.در 
سطح ملی واحدهای تولیدی و صنعتی نظیر هپکوی اراک، گروه ملی فولاد 
خوزستان و ...، مورد حمایت بانک ملی قرار گرفته و در استان اردبیل نیز این 
کار با یک شتاب مضاعف در حال انجام است. 670 میلیارد تومان اعتبار به 
راه آهن پرداخت شده است مدیر عامل بانک ملی به تعهد بانک ملی در قبال 
پروژه راه آهن اردبیل اشاره کرد و گفت: از 750 میلیارد تومان تعهد بانک 
ملی تاکنون 670 میلیارد تومان پرداخت شده و 80 میلیارد تومان مابقی 
نیز در ماه های آینده پرداخت خواهد شد. بر همین اساس و برای تزریق 
بودجه جدید این پروژه را به ارزیابی و بررسی مجدد ارجاع دادیم تا 400 
میلیارد تومان اعتبار جدید به این پروژه تزریق شود که این کار در مرحله 
کارشناسی است تا با نظر مساعد بانک منابع جدید نیز تخصیص یابد. به غیر 
از مشارکت بانک ملی در راه آهن اردبیل – میانه در شهرهای مختلف استان 
اردبیل ۳ هزار میلیارد تومان سرمایه گذاری در پروژه های اشتغالزا اتفاق افتاده 
تا هزاران جوان بیکار این اســتان وارد چرخه تولید و اشتغال شوند. برای 
راه اندازی پروژه هایی نظیر سرم ســازی، نساجی، فاز جدید آرتاویل تایر، 
کریستال سازی و ...، در استان اردبیل منابع مورد نیاز تزریق شده تا با افتتاح 
و بهره برداری از این پروژه ها زمینه اشتغال و توان اقتصادی استان اردبیل ارتقا 
یابد. به عنوان فرزند این استان با احساس مسئولیت در قبال جوانان آمادگی 
تامین اعتبار مورد نیاز واحدهای تولیدی و سرمایه گذاری را داریم و انتظار 

می رود استان اردبیل با گذر از شرایط کنونی به مرز توسعه یافتگی برسد.

هفته نامه اقتصادی ایران

وزیر راه و شهرسازی: تا پایان دولت 5۰۰ کیلومتر آزادراه و 7۰۰ 
کیلومتر بزرگراه به بهره برداری می رسد 

انتقادمعاونمطبوعاتیوزیرارشاداز
جریانمسمومرسانهایبرایایجاد

اختلافبینایرانوافغانستان

دکتر خسرو فرحی عضو هیئت مدیره بانک سپه گفت: با واریز مبلغ سهامداران 
بانک های سابق حکمت ایرانیان و مهر اقتصاد به حساب های معرفی شده، ادغام این 
دو بانک در نخستین بانک ایرانی نهایی شد.وی ضمن اشاره به همکاری های مؤثر 
وزارت امور اقتصادی و دارایی، بانک مرکزی و ستاد کل نیروهای مسلح در انجام 
فرایندهای ادغام بانک های وابسته به نیروهای مسلح در بانک سپه، تصریح کرد: با 
برگزاری مجامع عمومی فوق العاده بانک های سابق حکمت ایرانیان و مهر اقتصاد در 
روزهای دهم و دوازدهم خردادماه سال جاری این دو بانک رسماً در بانک سپه 
ادغام شدند و تابلوهای شــعب آنها تغییر یافت. وی افزود: با اتمام ارزش گذاری 
بانک های ســابق مهر اقتصاد و حکمت ایرانیان و بر اساس مصوبه هیئت عالی 
راهبردی ادغام، مبلغ ارزش سهام سهامداران محاسبه و با هماهنگی سازمان بورس 
و شرکت سرمایه گذاری مرکزی )سمات( در دوم تیرماه سالجاری به حساب های 
معرفی شده آنها واریز می شود. عضو هیئت مدیره بانک سپه یادآورشد: با واریز مبلغ 
تعیین شده به حساب سهامداران، مالکیت سهام بانک های سابق حکمت ایرانیان و 
مهر اقتصاد به بانک دولتی سپه منتقل می شود.با برگزاری مجامع ادغام بانک های 
انصار، قوامین و موسسه اعتباری کوثر طی هفته های آتی امکان تسویه حساب و 

پرداخت حقوق سهامداران این بانک ها نیز امکان پذیر و اقدام خواهد شد.

پرداختمبلغارزشسهام
سهامدارانبانکهایمهر
اقتصادوحکمتایرانیان

خسرو فرحی

دکترغلامرضا سلیمانی رییس کل بیمه مرکزی گفت:اگر صنعت بیمه در ارتباط با 
شبکه فروش، ناتوان باشد ناگزیر است در فضایی غیرواقعی تصمیم بگیرد که نتایج آن 
به هیچ عنوان قابل قبول نخواهد بود، تسهیل گری در فعالیت شبکه فروش بیمه به 
برخی از اصلاحات و تغییر در آیین نامه ها و قوانین موجود نیاز دارد. وی از شبکه 
فروش به عنوان بازیگران اصلی صنعت بیمه یاد کرد و گفت: صنعت بیمه بدون حضور 
شبکه فروش معنایی ندارد و مسائلی نظیر حذف بیمه نامه کاغذی و حمایت از 
استارت آپ ها به هیچ عنوان تضعیف نمایندگان شبکه فروش نیست.استارت آپ ها 
بازوی دیجیتالی نمایندگان شبکه فروش به شمار می روند و در ضمن این امکان 
وجود دارد که نمایندگان بیمه با مجهز شدن به امکانات دیجیتالی در بستر الکترونیک 
فعالیت کنند.رییس شورای عالی بیمه به کادر شبکه فروش اطمینان داد که با تخلفات 
احتمالی استارت آپ ها برخورد می شود.استارت آپ ها نقش کارگزاران بیمه را ایفا 
می کنند و اجازه صدور بیمه نامه به آنان اعطا نشده است.ضریب نفوذ بیمه در استان 
زنجان شایسته مردم شریف آن نیست و باید شبکه فروش بیمه برای شناساندن و ارائه 
محصولات متنوع بیمه ای با مهارت، صبر و تخصص گرایی بیشتر تلاش کند.گفتنی 
است در این نشست نمایندگان شــبکه فروش به بیان مسائل و مشکلات خود 

پرداختند که تمامی موارد از سوی رییس کل بیمه مرکزی پاسخ داده شد.      

صنعتبیمهبدونحضور
شبکهفروشهیچ
معناییندارد

دکترغلامرضا سلیمانی

دکتر حجت اله مهدیان رئیس هیات مدیره و مدیرعامل بانک توسعه تعاون گفت : بانک 
توسعه تعاون به عنوان بانک تخصصی تعاونگران و کارآفرینان، قادر به پاسخگویی به 
نیازهای بانکی عموم مردم نیز می باشد. سبد متنوع خدمات سپرده ای و تسهیلاتی برای 
کاربردهای متنوع عموم مردم و فعالان اقتصادی و همچنین ارائه خدمات تخصصی از 
قبیل صدور اعتبار اسنادی، خدمات ارزی و صدور ضمانت نامه در شعب بانک ارائه می شود.

گسترش خدمات الکترونیک و ترویج بانکداری دیجیتال در سامانه های آنلاین بانک در 
زمره راهبردهای اصلی بانک توسعه تعاون می باشد و همچنین با توجه به تراکم جمعیتی 
در برخی نقاط تهران و همچنین سراسر کشور، لزوم راه اندازی شعبه برای ارائه به ساکنین 
مناطق مختلف حائز اهمیت و کارگشا می باشد. مدیرعامل بانک توسعه تعاون ساماندهی 
باجه های بانک را نیز از مهمترین برنامه های بانک در سال جاری عنوان نمود و افزود: 
باجه های بانک در صورت امکان و کسب مجوز لازم، به شعبه ارتقا می یابند و درصورتی که 
این امکان فراهم نباشد نیز سطح خدمات و دسترسی های باجه تا حد شعبه ارتقا خواهد 
یافت.گفتنی است در این مراسم سید باقر فتاحی عضو هیات مدیره بانک، معادی معاون 
شعب و بازاریابی، ذوالفقاری معاون مالی و پشتیبانی، شیخ زاده معاون برنامه ریزی و فناوری 
اطلاعات، محمدی مدیر امور استانها و شعب، البرزی مدیر امور اعتباری و سرمایه گذاری، 

اسدی مدیر حقوقی و شیخ حسینی مدیر شعب استان تهران نیز حضور داشتند.

بانکتوسعهتعاون
بانکتخصصیتعاونگران
وکارآفرینان

حجت اله مهدیان

مهندس سیدمجید صدری مدیرعامل شرکت مخابرات ایران با مدیرعامل 
سازمان تامین اجتماعی در خصوص راهکار های تسهیل خدمات تامین 
اجتماعی برای کارکنان، به گفتگو و تبادل نظر پرداخت. سید مجید صدری 
مدیرعامل شــرکت مخابرات ایران در دیدار خود با مصطفی ســالاری 
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی در مورد تسهیلات مورد نیاز کارکنان در 
موارد مربوط به سازمان تامین اجتماعی به گفتگو پرداخت. مدیرعامل 
شرکت مخابرات ایران با اشاره به اهمیت سازمان تامین اجتماعی به عنوان 
مهم ترین بیمه گر بخش خصوصی کشور، بر ضرورت بهینه سازی خدمات 
ارایه شده به کارکنان شــرکت به منظور رفع و حل مشکلات بیمه ای و 
تامین اجتماعی تاکید کرد. بررسی توسعه ی پنج میلیون پورت اینترنت 
پرسرعت در جلسه هیئت مدیره شرکت مخابرات ایران به گزارش اعتبار و 
به نقــل از اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شــرکت مخابرات ایران، 
مهندس ســید مجید صدری افزود: با رویکرد تعامل سازنده با نهاد های 
قانونگذار، در مسیر پیشــرفت حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات گام بر 
می داریم و واگذاری 5 میلیون اینترنت پرسرعت با همکاری مجموعه پست 

بانک نیز در همین راستا است.

همکاريمخابراتوپست
بانکدرواگذارياینترنت
پرسرعت

سیدمجید صدری

فرهاد دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارایی افزایش مشارکت مردم در پیشبرد فعالیت های 
اقتصادی را از راهبردهای دولت عنوان کرد و گفت: دولت در تلاش است سهم مدیریتی و 
اجرایی مردم در سطح اقتصاد افزایش یابد. از این رو دولت در واگذاری اموال تملیکی به 
بخش های اقتصادی مصمم است. وی همچنین افزایش تولید و توسعه اقتصادی را از 
اهداف اقتصادی و اجتماعی دولت برشمرد و تاکید کرد: در واگذاری اموال تملیکی، هدف 
غایی این است که اموال و دارایی های واگذارشده در فرآیندهای تولیدی به کار گرفته شده 
و ارزش افزوده مناسبی در اقتصاد ایجاد نمایند. وی با اشاره به حضور موثر بخش خصوصی 
در اقتصاد و به تبع آن جدا شدن دولت از بنگاهداری و ارتقای نقش دولت به سیاستگذاری 
در فضای اقتصادی گفت: بهبود فضای کسب وکار عامل موثری برای حضور حداکثری 
مردم در فعالیت های اقتصادی و سرمایه گذاری تولیدی است. دژپسند با اشاره به اجرای 
طرح پنجره واحد فیزیکی اظهار داشت: کاهش زمان ایجاد شرکت از 72 روز به سه روز از 
مهم ترین مزایای اجرای این طرح است. وی با اعلام اینکه مقرر است این پنجره واحد در 
چهار استان دیگر نیز عملیاتی شود گفت:  صدور مجوز تاسیس شرکت لازم است از طریق 
فرآیندهای الکترونیکی انجام شود. در حال حاضر سهم بالایی از فرآیند صدور مجوز در 
درگاه الکترونیکی انجام می شود که ضروری است روند صدور الکترونیکی مجوز کامل 

گردیده و مراجعه حضوری به صفر برسد.

افزایشمشارکت
مردمدرپیشبرد
فعالیتهایاقتصادی

فرهاد دژپسند

 دکتر محمد رضایی مدیرعامل بیمه ایران گفت، جهش تولید براساس قوانین بالادستی، افزایش 
بلوغ دیجیتال با هدف بهینه سازی الگوی تجاری و مقابله با تبعات ناشی از شیوع ویروس کرونا 
در طول زنجیره ارزش شرکت، تداوم رشد سرمایه گذاری، افزایش سهم بیمه زندگی در پرتفوی 
با تلاش جهادگونه، ارتقای توانگری مالی بیمه ایران به سطح یک توانگری وافزایش ظرفیت 
اتکایی را برخی از راهکارهای موجود برای رفع موانع در حوزه عملیاتی شرکت دانست و اضافه 
کرد: از دیگر برنامه های کلان شرکت برای رفع این موانع که در بهینه سازی فرآیندها و اصلاح 
رویکردها پیش بینی شده و در حال انجام است، می توان به پیشبرد و توسعه هلدینگ ساختمانی، 
افزایش نقدینگی، افزایش سوددهی، افزایش سهم بازار با خلق بازارهای جدید، تعیین تکلیف 
بدهکاران و ساماندهی شبکه فروش اشاره کرد. اصلاح ساختار شرکت، خروج از زیان انباشته، 
اجرای طرح تمرکز دیات، بازنگری ذخایر و آیین نامه های سرمایه گذاری، بازنگری نظام حقوق و 
مزایا و کاهش تکالیف قانونی خاص، شش راهکار بیمه ایران در زمینه یاد شده است. نسبت 
خسارت از 69 درصد در سال 97 به 61 درصد در سال 98 کاهش یافت، ضمن اینکه اصلاح 
پرتفوی و افزایش سهم بیمه های زندگی به گونه ای بود که با رشد میزان صدور بیمه نامه ها در 
این رشته، سهم آن در کل پرتفوی شرکت به 9 و 28 صدم درصد رسید. برنامه وسیعی پیش 
بینی شده تا با گسترش پایانه های خسارت در تمامی مراکز استان ها و شهرستان های بزرگ، 

کل صنعت بیمه را تحت پوشش خدمات این پایانه های خسارت بیمه ایران قرار دهیم.

راهکارهاوراهبردهای
کلانبیمهایرانبرایرفع
موانعحوزههایشرکتی

محمد رضایی

مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده بانک پارسیان به منظور تعیین حسابرس 
و بازرس قانونی اصلی و علی البدل برای سال99 با حضور 79 درصد صاحبان 
سهام برگزار شد. به گزارش روابط عمومی بانک پارسیان، این جلسه با ریاست 
مهدی صیدی و حضور سیدرضا نداف و مهدی امیری نمایندگان ایران خودرو و 
شرکت سرمایه گذاری تدبیر به عنوان ناظران جلسه و محمد ابوالقاسمی به عنوان 
دبیرجلســه و همچنین با حضور آنلاین نماینده ســازمان بورس در سالن 
همایش های بانک پارســیان و به صورت پخش آنلاین از طریق سایت بانک 
پارسیان و با رعایت دستورالعمل های بهداشتی برگزار شد. بنا بر این گزارش در 
این جلسه درخصوص انتخاب حسابرس و بازرس قانونی برای سال 99 بحث و 
بررسی صورت گرفت و از میان موسسات مورد تایید از سوی بانک مرکزی، بعد 
از رای گیری نهایتا موسسه دش و همکاران به عنوان حسابرس و بازرس قانونی 
اصلی و موسسه رایمند و همکاران به عنوان حسابرس و بازرس قانونی علی البدل 
انتخاب و معرفی شدند. بر اساس این گزارش مهدی صیدی، معاون مالی و امور 
مجامع بانک پارسیان، علت برگزاری این مجمع و انتخاب حسابرس و بازرس 
قانونی را برنامه بانک برای افزایش سرمایه از محل مطالبات حال شده سهامداران 

و آورده نقدی عنوان کرد.

برگزاریآنلاینمجمعبانک
پارسیانبرایانتخاب
حسابرسوبازرسقانونی

بانک پارسیان

شاخص کل بورس تهران در مبادلاتش، ۳درصد رشد کرد و بیش از 15۳هزار 
میلیارد تومان به ارزش شرکت های حاضر در بازار سهام اضافه شد. در مبادلات 
روز گذشته شاخص کل بورس تهران نزدیک به 41هزار واحد معادل ۳.1درصد 
افزایش یافت و به یک میلیون و ۳41هزار واحد رسید. با این میزان رشد ارزش 
کل سهام شرکت های حاضر در بورس و فرابورس با15۳هزار میلیارد تومان 
رشد به مرز 6هزار میلیارد تومان رسید. در مبادلات فوق مالکیت سهامداران 
حقوقی در بانک ها افزایش یافت و بخشی از نقدینگی رهسپار خرید سهام 
پالایشگاه ها و گروه فلزات اساسی شد. تازه ترین گزارش های ارائه شده از سوی 
شرکت های دارو سازی  نشان می دهد که بخشی از تولیدات این شرکت ها در 
حال فروش در بازار صادراتی عراق است.درصورت تداوم صادرات دارو به عراق 
شرکت های دارو سازی  می توانند به افزایش سود امیدوار باشند و این موضوع 
می تواند محرکی برای رشد قیمت سهام این شرکت ها باشد. سهامداران این 
روز ها همچنان در انتظار اعلام نرخ های جدید سیمان هستند. قرار بود هفته 
پیش نرخ های جدید سیمان مشخص شود که این اتفاق نیفتاد اما تازه ترین 
خبر ها نشان می دهد که احتمالا قیمت جدید سیمان هفته بعد اعلام خواهد 

شد. این موضوع سهام شرکت های تولید کننده سیمان را متاثر خواهد کرد.

رشد153هزار
میلیاردتومانی

بورس اوراق بهادار تهران

درخواست پذیرش سهام شرکت لیزینگ اقتصادنوین)سهامی خاص( در 
بورس اوراق بهادار تهران در جلسه هیئت پذیرش مطرح وهیئت پذیرش با 
استماع توضیحات نمایندگان شرکت و مشاور پذیرش در رابطه با آخرین 
اقدامات انجام  شده و بررسی مدارک و مستندات ارائه  شده به بورس اوراق 
بهادار تهران و اطلاعات ارائه  شــده در امیدنامه، با پذیرش سهام شرکت 
لیزینگ اقتصادنوین در بازار دوم مشروط به انجام اقدامات قبل از درج نماد 
شرکت در فهرست نرخ های بورس اوراق بهادار تهران موافقت کرد.شــرکت 
تأمیــــن سرمایه نوین،متعهد به پذیره نویسی شرکت لیزینگ اقتصادنوین 
در بازار بورس اوراق بهادار تهران خواهد بود.گفتنی است، سرمایه شرکت 
لیزینگ اقتصادنوین سه هزار میلیارد ریال است که از این حیث رتبه دوم در 

میان شرکت های لیزینگ را داراست.
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برگزاری مراسم معارفه مهندس حسین اسلامی مدیرعامل گروه فناوری اطلاعات و ارتباطات 
بانک کارآفرین و همچنین کاوه اشتهاردی به عنوان عضو هیات مدیره مجموعه نگاه انتخاب 
شد.دکتر محمد رضا فرزین مدیرعامل بانک کارآفرین گفت: آقای مهندس اسلامی فردی جوان 
و توانمند با سابقه درخشان در حوزه فناوری اطلاعات هستند که قادر به مدیریت بهینه تغییرات 
لازم جهت استقلال حوزه فناوری اطلاعات از بانک هستند.  اولویت اصلی حوزه فناوری بانک 
کارآفرین باید ایجاد تحول اساسی در زیرساخت ها و خدمات فناورانه بانک باشد. برای این هدف 
سرمایه گذاری لازم توسط بانک صورت خواهد گرفت و در خصوص سرمایه های انسانی نیز 
ضمن ارتقاء همکاران فعلی، باید نسبت به جذب افراد توانمند اقدام شود. وی لزوم مشارکت با 
مجموعه های فناوری سایر بانک ها و اپراتورها و نیز سرمایه گذاری روی استارت آپ ها را از دلایل 
تشکیل مجموعه نگاه برشمرد و خاطرنشــان کرد: ایجاد تحول در حداقل زمان ممکن، 
درخواست ویژه  مدیریت بانک از مدیرعامل و هیات مدیره هلدینگ نگاه است. بر اساس این 
گزارش، مهندس اسلامی مدیرعامل هلدینگ نگاه ضمن تشکر از حسن اعتماد مدیرعامل 
بانک، ضمن سخنان کوتاهی حضور در بانک خوشنام کارآفرین را باعث افتخار خود و آرزوی 
بسیاری از فعالان حوزه فناوری دانست و اظهار امیدواری کرد تا مجموعه نگاه ضمن استفاده 
حداکثری از همکاران مدیریت فناوری اطلاعات، به امید خداوند و با حمایت ویژه بانک بتواند 

بدون از دست دادن وقت و با اقتدار چشم انداز مدنظر بانک را محقق نماید.

اولویتاصلیحوزه
فناوری،ایجادتحول
اساسیدرزیرساختها

 محمد رضا فرزین

محمدرضا بختیاری مدیرعامل آب و فاضلاب استان تهران با اشاره به میزان بالای 
مصرف آب در پایتخت و حاشیه های آن، اظهار داشت: میزان مصرف آب از ابتدای 
خردادماه تقریبا زیر ۳ و نیم میلیون متر مکعب در روز نیامده است و در حال حاضر 
چهار روز متوالی در عدد ۳ میلیون و 650 متر مکعب متوقف شده است. وی با بیان 
اینکه تهرانی ها نسبت به سال قبل حدود 20 درصد افزایش مصرف داشتند، گفت: با 
تمام ظرفیت آب را وارد تهران می کنیم و گرما و کرونا باعث شده که مصرف آب 
بصورت غیر نرمال پیش رود، گرمای امسال زودرس بود و درجه هوا نسبت به سال 
گذشته بالاتر رفته است و باعث شد مردم زودتر کولر ها را روشن کنند و به تبع مصرف 
آب نیز افزایش داشت. مدیرعامل آب و فاضلاب استان تهران گفت: همیشه پیک 
مصرف آب در تهران بیستم تیرماه بود اما امسال این در چند روز اخیر ۳ میلیون و 650 
متر مکعب آب مصرف شده است که چهار روز است آمار به همین گونه پابرجاست. وی 
خاطرنشان کرد: خوشبختانه در هیچ جای شهر کمبود آب نداشته ایم اما آفت فشار 
داریم. به گزارش فارس، بختیاری گفت: مصرف آب فوق العاده بالا است در واقع روزانه 
۳ میلیون و 600 متر مکعب آب در روز مصرف داریم که نشان می دهد روزانه حدود 
500 میلیون لیتر مصرف مان نسبت به سال گذشته افزایش پیدا کرده که این رقم 

عدد بسیار بالایی است.

افزایش
نیممیلیاردلیتریمصرف
آبدرتهران

محمدرضا بختیاری

شرکت صنایع تولیدی کروز، بزرگ ترین شرکت قطعه ساز داخلی که هم اکنون با بیش از 12 هزار 
نیروی کار در کشور پیشتاز داخلی سازی است به منظور تامین نیروی انسانی مورد نیاز خود در 
زمینه پژوهشی و مشاغل تکنسین و اپراتور خط تولید، 1000 نفر را طی ماه گذشته جذب کرده 
است. در همین خصوص مصطفی بختیار، مدیر منابع انسانی شرکت کروز از استقبال کارجویان از 
فراخوان استخدام این شرکت خبر داد.شرکت کروز چندی پیش در فراخوانی عمومی از علاقه مندان 
جهت همکاری در زمینه فعالیت در خطوط تولید کروز دعوت به ارسال تکمیل اطلاعات در سایت 
کروز کرد که با استقبال خوبی همراه شد. شرکت صنایع تولیدی کروز، بزرگ ترین قطعه ساز کشور 
در راستای تعمیق داخلی سازی سال گذشته در فراخوانی عمومی از تمام کسانی که در زمینه 
طراحی و ساخت قطعات پیشرفته خودرو طرح، پیشنهاد و یا نمونه ساخته شده ای داشتند دعوت به 
همکاری کرد که با استقبال پرشور نخبگان و دانشجویان به ویژه دانشجویان دانشگاه های صنعتی 
شریف ، امیرکبیر و تهران مواجه شد که حدود 40 نفر از آنها با حضور در دوره های آموزشی شرکت 
کروز، جذب این واحد صنعتی خواهند شد.شرکت کروز از تولیدکنندگان قطعات پیشرفته و 
الکترونیک که بالغ بر۳0 درصد از قطعه داخلی خودروهای داخلی کشــور را تولید می کند از 
شرکت های موفق قطعه در سطح کشور محسوب می  شود که با استفاده از ظرفیت های موجود در 
داخل، رونق تولید را محقق کرده است و همچنین با به  کارگیری این نیروهای انسانی جوان و 

توانمند، ضمن توسعه اشتغال کشور، بهترین روش را برای جهش تولید برگزیده است.

استخدام1۰۰۰نیروی
متخصص،تکنسینو
کارگر

شرکت صنایع تولیدی کروز

عباس علی آبادی مدیرعامل شرکت مپنا با بیان اینکه ایران در ساخت نیروگاه جزو پنج 
کشور نخست دنیاست، گفت: ما تنوعی از ماشین ها، انواع توربین، ژنراتور و سیستم 
کنترل را می سازیم و هیچ تجهیز نیروگاهی نیست که برای ما غیرممکن باشد.وی در 
حاشــیه مراســم امضای تفاهم نامه احداث فاز دوم نیروگاه برق خرم آباد در بنیاد 
مستضعفان در جمع خبرنگاران گفت: به لطف خدا در تولید برق و تجهیزات مربوط به 
آن در وضعیت بســیار خوبی قرار داریم.وی با بیان اینکه استان لرستان از جمله 
استان هایی بود که نیروگاه برق نداشت و گیرنده برق بود، گفت: لرستان از این پس 
به عنوان یک استان مولد، سهم شایان توجهی از نیاز برق خود را تأمین می کند و در 
برخی مواقع می تواند برق صادر کند،با احداث واحد های جدید در استان لرستان، این 
استان به صادر کننده برق به شبکه سراسری تبدیل خواهد شد.وی با بیان اینکه اگر 
منابع مالی تأمین شود بخش دوم فاز نخست نیروگاه خرم آباد، به پیک تابستان سال 
آینده می رسد، گفت: این یک اقدام جهادی است و امسال که سال جهش تولید است، 
ان شاءالله محقق خواهد شد.ایشان با بیان "باید از هم اکنون تا تابستان سال آینده، سه 
واحد جدید را در خرم آباد راه اندازی کنیم" افزود: اقتصاد برق در کشور ما وضعیت 
خوشی ندارد، ما در کشور برق را به قیمت واقعی عرضه نمی کنیم؛ چرا که سیاست 

کشور تأمین برق برای مردم است و باید از سایر محل ها جبران شود.

ایرانجزوپنجکشوربرتر
نیروگاهساز
جهانشد

عباس علی آبادی



اقتصاد، بانک، بیمه

www.etebar.net

پنج شنبه 5 تیر ماه 1399، شماره 233

5
برایپیروزیدر
جنگاقتصادی
امکاناتذاتی
کشورراجدی

بگیریم

هفته نامه اقتصادی ایران

وزیر نیرو: علیرغم افزایش ۲.3 برابری جمعیت، ظرفیت نیروگاه های 
کشور 1۲ برابر افزایش داشته است

دکتر رضا اردکانیان وزیر نیرو در نشست علنی مجلس 
شورای اسلامی گفت: یکی از برگ های زرین کارنامه 
جمهوری اسلامی دستاورد در صنعت زیرساختی برق 
است در حالی که جمعیت کشور از ابتدای انقلاب 2.۳ 
برابر افزایش داشته، ظرفیت نیروگاه ها 12 برابر، ظرفیت 
تولید انرژی 19 برابر، ظرفیت اوج شبکه 17 برابر، خطوط 
شبکه انتقال و توزیع 12 برابر، ظرفیت پست ها 15 برابر 

و تعداد مشترکین 11 برابر شده است.
به گزارش  اعتبار به نقل از خانه ملت وی افزود: 
امروز به برکت سرمایه گذاری های صورت گرفته طی 4 
دهه شرایط دسترســی شهروندان به برق از وضعیت 
متوسط جهانی بالاتر است. در کشور ما دسترسی شهری 
صد درصد و دسترسی روستایی 97 درصد است. متوسط 
دسترسی شهری جهانی 96 درصد و در جامعه روستایی 
79 درصد می باشد.سالانه یک میلیون مشترک جدید 
برق داریم که بخشی از آنها در بخش مولد است، در دولت 
حاضر از نیمه سال 92 تاکنون 16 هزار مگاوات به ظرفیت 
نصب شده کشور اضافه شده ، تا سال 1400 برابر با برنامه 
این ظرفیت به حدود 20 هزار مگاوات می رسد و متوسط 
این 8 سال حدود 2500 مگاوات در هر سال است. قبل 
از این دوره این متوسط حدود 1750 مگاوات بود.ایران 
جایگاه 14 جهانی در ظرفیت نصب شده نیروگاهی را دارد 
و در منطقه اول است. این دستاورد در بخش نیروگاه های 
تجدیدپذیر و استفاده از ظرفیت وسیع منابع زیست 
محیطی که می تواند مولد انرژی باشند در کشور حائز 
اهمیت است هر چند از برنامه عقب هستیم و بخشی از 
آن به واسطه نوسانات ارزی است، امیدواریم ظرفیت  نصب 
شده مطابق برنامه تا پایان دولت پیشروی داشته باشد.در 
حال حاضر ظرفیت نصب شــده نیروگاه های انرژی 
تجدیدپذیــر بیــش از ۳0 مگاوات اســت، راندمان 
نیروگاه های حرارتی در کشور نیز ۳8.6 درصد است، 
امیدواریم این ظرفیت به بیش از ۳9 درصد برسد.یکی از 
مولفه های اصلی برای تامین آب شرب، شهری و روستایی 
مسئله تثبیت جمعیت در تمام نقاط کشور است تا ما 
بتوانیم براساس آن آب موردنیاز در بخش های شهری، 
روســتایی، صنعت و زیست محیطی را تامین کنیم.

براساس آمارها در شرایط کنونی 186 سد بزرگ مخزنی 
در کشور وجود دارد که از این تعداد 42 سد در این دولت 
مورد بهره برداری قرار گرفته و بیش از 50 سد دیگر در 
آینده افتتاح خواهد شد. یکی دیگر از مسائل مهم موضوع 

توسعه شبکه های آبرسانی و زهکشی در کشور است. 
براساس آمارها تاکنون بیش از ۳00 هزار هکتار شبکه 
اصلی احداث شده که با برنامه ریزی های صورت گرفته 
این میزان به حدود ۳40 هزار هکتار می رسد.در بحث 
احداث تصفیه خانه های فاضلاب و آب خوشبختانه آمار 
کشورمان با میانگین جهانی برابری می کند براین اساس 
تا پایان دولت به طور متوسط هر ماه یک تصفیه خانه 
فاضلاب در مدار قرار گرفته و هر دو ماه یک تصفیه خانه 
آب شهری افتتاح خواهد شد که با این اقدام 10 هزار روستا 
از شــبکه آب پایدار بهره مند شدند.در شرایط کنونی 
شاخص جهانی برای دسترسی آب در روستاها به اینگونه 
است که اگر یک فرد ظرف مدت ۳0 دقیقه پیاده روی به 
منبع آب دسترسی داشته باشد این منطقه از این منظر 
برخوردار است اما ما شاخص های خودمان را داریم به 
طوری که از ســال 92 این شــاخص تعیین شد که 
برخورداری جوامع روستایی به آب شرب باید همانند 
جامعه شهری باشد یعنی آنکه افراد بتوانند در آشپزخانه 
های خود از آب استفاده کنند.در بخش توسعه شبکه 
های آبرسانی نیز مانند حوزه برق برنامه ریزی های قابل 
توجهی برای سال 99 در نظر گرفته شده که براساس این 
برنامه افتتاح 9 سد، احداث 54 هزار هکتار شبکه آبرسانی، 
آبرسانی به 1412روستا با جمعیت 800 هزار نفر، احداث 
12 تصفیه خانه آب و احداث 18 تصفیه خانه فاضلاب در 
دستورکار قرار دارد.نیروگاه های سیکل ترکیبی یکی از 
ظرفیت های مهم کشور هستند که می توانند کاهش 
مصرف گاز و جلوگیری از آلودگی را به همراه داشته باشند، 
با کمک نمایندگان می توانیم در این زمینه موفقیت 

داشته باشیم و منابع حاصل از صرفه جویی سوخت را در 
اختیار سرمایه گذارانی قرار دهیم که باید 7 هزار و 500 
مگاوات واحد بخار را به سیکل ها اضافه کنند.یکی دیگر 
از برگ های زرین وزارت نیرو موفقیت در کاهش تلفات 
در شبکه توزیع است، در سال 92 تلفات شبکه توزیع 
حدود 15 درصد بود که این رقم در اســفند ماه ســال 
گذشته به 9.76 درصد رسید، هر یک دهم درصد کاهش 
تلفات موید صرفه جویی قابل ملاحظه است.کاهش 5 
درصدی تلفات شبکه توزیع به معنای بی نیازی از ۳200 
مگاوات نیــروگاه جدید و صرفه جویی حدود 50 هزار 
میلیارد تومانی بوده، این دستاورد حاصل تجربه فعالین 
این عرصه است و این تجربیات قابلیت عرضه در سطح 
منطقه را دارد.یکی دیگر از نقاط روشن در کارنامه کاری 
دولت کاهش اوج بار بوده، تا دو سال گذشته به صورت 
متوسط هر ساله در تابستان بیش از 5 درصد افزایش اوج 
بار را شاهد بوده ایم. 5 درصد افزایش اوج بار به معنای صرف 
مبالغ قابل توجه در زمینه تولید برق است. با حمایت های 
صورت گرفته از سوی نمایندگان موفق شدیم افزایش 
اوج بار را به یک درصد کاهش دهیم.سیستم تشویقی 
برای مردم طراحی شده تا هر مصرف کننده با تنظیم دمای 
سیستم سرمایشی مصرف ماهانه را کاهش دهد پاداشی 
دریافت کند، سال گذشته در بخش مصرف خانگی صد 
میلیارد و در بخش مصرف صنعتی 50 میلیارد تومان 
پــاداش پرداخت کرده ایم.از 57 هــزار مگاوات اوج بار 
تابستان حدود 21 هزار مگاوات آن مربوط به دستگاه های 
سرمایشی است و هر میزان در این زمینه به صنعت برق 
کمک شود می توانیم بدون هرگونه اختلال در عرضه 

انرژی تابستان را با آرامش سپری کنیم. روز 12 خرداد 
منحنی نشان می دهد که در مقایسه با سال گذشته بیش 

از 12 درصد افزایش اوج بار را شاهد بوده ایم.
وزیر نیرو ادامه داد: دســتاوردهای صنعت برق 
منحصر به ظرفیت نصب شده نیست و امروز در بخش 
نیروگاهی بیش از 75 درصد، در بخش انتقال و توزیع تا 
95 درصد خودکفا هســتیم، 17 سال است که کشور 
بدون خاموشی گســترده یا فروپاشی شبکه عرضه 
خدمات داشته، این نسبت در دنیا به صورت متوسط 10 
سال است حتی در کشورهای توسعه یافته و پیشرفته 
این میزان حدودا 15 سال می باشد و گرفتار فروپاشی 
شبکه و خاموشی می شود.یکی از این عقب ماندگی ها 
ناترازی انرژی در زمینه منابع مالی است، بدون احتساب 
قیمت سوخت هر کیلووات ساعت 140 تومان هزینه 
دارد. متوســط نرخ فروش برق ما 50 درصد است که 
موجب شده سال گذشته با کمک قانون بودجه حدود 
15 هزار میلیارد تومان از بدهی وزارت نیرو تسویه شود 
اما 45 هزار میلیارد تومان دیگر بدهکار هستیم که به 
همین میزان بابت مابه التفاوت قیمت تکلیفی و قیمت 
تمام شده از دولت طلبکار هستیم.نیاز ارزی ما در سال 
1200 میلیون دلار است که نیمی از آن از طریق صادرات 

برق به کشورهای همسایه تأمین می شود.
اردکانیان با اشاره به اینکه سال گذشته پویش الف 
– ب ایران راه اندازی شد، گفت: در نیمه دوم سال گذشته 
227 پروژه آب، برق، فاضلاب با سرمایه گذاری ۳۳ هزار 
میلیارد تومان به بهره برداری رسید، تلاش می کنیم این 
پویش را با 250 طرح و سرمایه گذاری حدود 50 هزار 
میلیارد تومان در همه استان های کشور پیش ببریم.

وزارت نیرو تا جای ممکن با نمایندگان دوره قبل تعامل 
داشته و به وظایف خود عمل کرده است. سفرهای استانی 
فرصت خوبی برای بازدید از طرح های اجرایی و رسیدگی 
به مشکلات است که طی 2 سال و نیم گذشته حدود 
یکصد سفر استانی انجام دادند که امیدوارم این سفرها با 
تدبیر هیات رئیسه تداوم داشته باشد و امکان تماس 
مستقیم با نمایندگان فراهم شود.هرآنچه که در اختیار 
وزیر نیرو مربوط به استخدام و جذب نیرو که مغایرت 
قانونی نداشته باشد را به سیستم ها و فرآیندها تفویض 
کردم. بیش از ۳0 درصد حدود 21 هزار مکاتبه نمایندگان 

دوره قبل با وزارت نیرو ناظر بر این موضوع است.
ادامه در صفحه 6

مهدیرضاییمدیرعاملبانکانصارگفت:همهمامیدانیمکشورعزیزمانایرانبهرغمداشتنظرفیتهایمطلوبذاتیازشاخصهایمطلوباقتصادیبهرهمندنیست.بدونشکسرمایههایبسیاری
درکشوربرایرشدوپیشرفتاقتصادیوجودداردکهطیسالهایگذشتهبراثربرخیغفلتها،بیتدبیریهاوبیبرنامگیهاویانداشتنسیاستواستراتژیمشخصبههدررفتهاست.امروزهبیشازهرزمان
دیگریموقعیتبرایاصلاحساختارهایاقتصادیوسیاسیدرجهتتقویتبخشمولدواحیایظرفیتهایداخلیبرایتحققشعارسال)جهشتولید(بوجودآمدهاستکهاگرهوشیارباشیموفرصتهارا

دریابیمباتکیهبراستعدادهاوظرفیتهایمغفولماندهمیتوانهرچهسریعتربهاینموفقیتنائلآمد.یادماننرودظرفیتهایزیادیدرحوزههایمختلفحیاتاجتماعیواقتصادیکشورمانوجوددارند
کهجدیگرفتنهرکدامازآنهامیتواندگشایشیچشمگیربرایحلمعضلاتپیشروایحادنماید.بایدظرفیتهارابخوبیشناخت،مسیرتعالیرابراساسرهنمودهایمشفقانهرهبرمعظمانقلابطراحی

ونهایتاًباعزمیراسخ،شجاعت،خودباوریوتلاشمضاعفبهسمتاهدافوآرمانهایپیشروگامبرداشتودراینمسیراندکیهمتعللوتردیدبهخودراهنداد.چنانکهرهبرفرزانهانقلابدر
پیامنوروزیخودفرمودند:»هیچملتیباراحتطلبیورفاهجوییمحضبهجایینمیرسد،غلبهبردشواریهاوعبورِباروحیهازآنهاموجبقدرتمندشدنیکملتوکسباقتدارواعتباراست،
همچنانکهملتایرانتاکنونبهاینشکلبرمشکلاتغلبهکردهوبعدازایننیزخواهدکرد.ملتهمچنانکهدرطولسالهایمتمادی،شجاعانهوباروحیهباحوادثمواجهشدند،ازاینپسنیزبا

مَعَالعُسرِیسُرا. روحیهوامیدباهمهحوادثبرخوردکنندومطمئنباشندکهتلخیهامیگذردویسُروآسانیدرانتظارملتایرانخواهدبودچراکهانَِّ

دکتر برات کریمی، مدیرعامل بانک دی در نشستی مشترک با 
محمدرضا اسکندری، مدیرعامل ســازمان اقتصادی کوثر بر 
توسعه و تقویت همکاری های فی مابین در زمینه های مختلف 
تاکید کرد ،  با تلاش مستمر مدیران ستاد و همکاران شعب که 
در خط مقدم بانک مشغول فعالیت هستند بانک دی توانسته 
طی چند ماه اخیر روند رو به رشدی را در تمامی زمینه های بانکی 
و همچنین ســودآوری و جذب منابع تجربه کند که زمینه ساز 
ارائه خدمات مطلوب تر و با کیفیت به مشتریان به ویژه خانواده 
های معزز شــهدا و جامعه بزرگ ایثارگری است ،  از آنجائی که 
جامعه هدف ما خانواده های معزز شــهدا و ایثارگران هستند، 
تعاملات بانک دی با شرکت های تابع بنیاد شهید و امور ایثارگران 
مــی تواند زمینه ی ارائه تســهیلات و خدمات بانکی را به آنان 
تسهیل و تسریع بخشد و بخشی از انتظارات آنان را فراهم آورد. 
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی بانک دی در ادامه این 
نشست محمدرضا اسکندری، مدیرعامل سازمان اقتصادی کوثر 
نیز ضمن اســتقبال از توسعه ی تعامل این سازمان با بانک دی 
گفت: سازمان اقتصادی کوثر به عنوان یکی از زیرمجموعه های 
بنیاد شهید و امور ایثارگران، حمایت و خدمت رسانی به خانواده 
های معزز شــهدا و ایثارگران را در الویت کاری خود قرار داده و 
تمام توان خود را در جهت بهبود و تامین انتظارات جامعه هدف 
بکار می گیرد تا بتواند در زمینه تامین مواد غذایی استراتژیک و 
اقتصاد کشــور موثر باشد.  وی با اشــاره به پیشنهاد راه اندازی 
 ) ETF(صندوق مشترک سرمایه گذاری قابل معامله در بورس
افزود: خوشــبختانه با راه اندازی ETF سازمان اقتصادی کوثر 
توانسته در بورس جایگاه مطلوبی را به خود اختصاص دهد که 
امیدوارم با پیگیری های مکرر این جایگاه در مسیر رو به رشدی 
قرار گیرد،  پیش از این تعاملات فی مابین با بانک دی بســیار 
محــدود بود که با حضــور هیئت مدیره جدیــد بانک به ویژه 
مدیرعامل محترم، جناب آقای کریمی این ســازمان آمادگی 
گســترش همکاری ها در زمینه ســپرده گــذاری و دریافت 
تسهیلات، روابط کارگزاری و معرفی شرکت های زیرمجموعه 

برای دریافت تسهیلات و سپرده گذاری را دارد.

توسعه تعاملات فی مابین بانک دی با سازمان 
اقتصادی کوثر

علی شهری مدیرکل نوسازي، توسعه و تجهیز مدارس استان تهران، با بیان اینکه 
بیش از 2 میلیون دانش آموز در مدارس این استان مشغول تحصیل هستند و این 
آمار از جمعیت برخي شهرها و استان هاي کشور بیشتر است، افزود: با توجه به 
کمبود فضاهاي آموزشي در استان تهران، میزان تراکم دانش آموزي کلاس هاي 
درس در شهرتهران و شهرستان هاي استان تهران ۳2 نفر در هر کلاس درس است، 
در حالي که میانگین تراکم دانش آموزي کشور 24 نفر در هر کلاس درس را نشان 
مي دهد و این آمار یعني در هر کلاس  درس استان تهران 8 دانش آموز بیشتر حضور 
دارند.  وي افزود: تهران بیشترین مدارس فرسوده کشور را در خود جاي داده است و 
بازسازي 22 هزار و 500 کلاس درس فرسوده تهران به اعتباري بالغ بر 6 هزار 
میلیارد تومان نیاز دارد. همچنین براي رسیدن تهران به شرایط استاندارد کشوري، 
نیاز به ساخت 1000 مدرسه 15 کلاسه در استان تهران است که این موضوع هم 
اعتباري بالغ بر 6 هزار میلیارد تومان طلب مي کند. شهري با اشاره به اینکه اگر این 
اعتبارات مورد اشاره تأمین شود، به شرایط و میانگین کشوري خواهیم رسید، گفت: 
البته تحقق این موضوع با اعتبارات دولتي سال ها به طول خواهد انجامید، اما اگر 
خیرین، نهادها و موسسات به کمک مدرسه سازي در استان تهران بیایند، در مدت 

زماني کوتاه امکان بازسازي و احداث مدارس به وجود خواهد آمد.

تراکمکلاسهايدرس
استانتهرانازمیانگین
کشوريبیشتراست

علی شهری

 احمد خرم رییس شــورای مرکزی نظام مهندسی ســاختمان با بیان اینکه 
»شفاف سازی در نظام مهندسی به بحران تبدیل شده است« گفت: راه مبارزه با 
فساد قلع و قمع با شمشیر نیست.ایشان  در خصوص جلوگیری از بروز تخلف در 
سازمان های نظام مهندسی و تاکید وزیر راه بر شفافیت این سازمان ها اظهار کرد: 
شفاف سازی و مبارزه با فساد یک برنامه  روشن و مدونی دارد. 40 سال است ما به 
این برنامه که دنیا به آن عمل کرده، توجه نکرده ایم. وی با بیان این که شفاف سازی 
به بحران تبدیل شده اســت،  ادامه داد:  »این مســاله خواست نظام مهندسی 
ساختمان نیست. در ادارات، در سازمان ثبت اسناد و املاک و در شهرداری ها شاهد 
این فساد هستیم.« وی بیان کرد:  مبارزه با فساد تا الان این بوده که شمشیر دست 
بگیریم و قلع و قمع کنیم. این راه مبارزه با فساد نیست؛ راه هم اگر هست اساسی و 
ریشه ای نیست. وقتی با فساد برخورد فیزیکی می شود، فساد تغییر مسیر، شکل و 
محتوا می دهد و به کار خودش ادامه می دهد. رییس شواری مرکزی نظام مهندسی 
ســاختمان گفت: برای سالم سازی محیط ادارات و دســتگاه های اجرایی باید 
سیاســت ها را اصلاح کرد. قوانین پیچیده و مطول موجود را باید ساده سازی و 
مختصرسازی و همه فهم کرد. هیچ کســی به جز قانون دار قانون را نمی فهمد. 

متاسفانه اینقدر قانون را پیچیده کرده ایم که این مشکلات ایجاد شده است.

شفافسازینظام
مهندسی
بحرانیشد

 احمد خرم

دکتر حجت اله صیدی مدیرعامل بانک صادرات ایران گفت: این بانک در سال »جهش 
تولید«، مرحله دوم طرح اعتباری ویژه تولید »طراوت2« را برای ایجاد ظرفیت های جدید 
در واحدهای تولیدی عملیاتی می کند.بانک صادرات ایران به دنبال نام گذاری سال 
1۳98 به عنوان سال »رونق تولید« از سوی مقام معظم رهبری و به منظور افزایش 
اشتغال، طرح »طراوت« را از فروردین ماه سال گذشته برای حمایت از بخش تولید به 
اجرا گذاشت. این طرح در بانک صادرات ایران با برنامه های تکمیلی ادامه خواهد یافت و 
در سال »جهش تولید«، طرح »طراوت2« را برای کمک به عملیاتی شدن طرح های 
بلندمدت، ساخت کارخانجات و ایجاد ظرفیت های جدید برای واحدهای تولیدی در 
دستور کار داریم. مهم ترین سرمایه در گردش مورد نیاز این واحدها، حقوق کارگران و 
کارکنان و تأمین مواد اولیه است که با این طرح تلاش ویژه ای برای حل این بخش از 
مشکلات واحدهای تولیدی صورت می گیرد.لازم بود تا برای حمایت از واحدهای آسیب 
دیده از کرونا، هم اقساط امهال شده و هم تسهیلات بیشتری به بنگاه ها داده شود. در هر 
حال مدیریت مالی در بحران، از اقتضائات همیشگی بانک است و طرح ها و محصولات 
بانک نقش مهمی برای عملیاتی کردن این حمایت ها به نحو مؤثر داشته است. با اجرای 
طرح های »همیان سپهر« و »طراوت 2« در سال جاری خدمات بانک صادرات ایران در 

زمینه تولید و اشتغال نسبت به سال گذشته رشد قابل توجهی خواهد داشت.

طرح»طراوت٢«برای
ایجادظرفیتهایجدید
درواحدهایتولیدی

حجت اله صیدی

محمود محمود زاده معاون مسکن و ساختمان وزیر راه گفت: بر اساس آمار سال 95، 
در شهر تهران، 4۳.6 درصد از افراد مستاجر هستند؛ البته در این آمار برخی از افراد 
بدلیل اعلام نکردن و یا اینکه در خانه های سازمانی سکونت دارند لحاظ نشده است. 
براساس آخرین آمار نفوس و مسکن سال 95، 18 میلیون و 100 هزار خانوار در 
کشور وجود دارد که از این تعداد حدود 6 میلیون و 600 هزار خانوار، معادل ۳0.7 
درصد مستاجر هستند. وی ادامه داد: در 7 استان از جمله تهران، کهکیلویه و بویر 
احمد، کرمانشاه، قم و لرستان نرخ اجاره نشینی بیش از 40 درصد است و در 6 استان 
از جمله یزد، مازندران و گلستان، نرخ اجاره نشینی کمتر از ۳0 درصد و در بقیه استان 
ها ی کشور، آمار اجاره نشینی بین ۳0 تا 40 درصد است. وی گفت: با توجه به افزایش 
قیمت زمین، نرخ اجاره هم افزایش پیدا می کند، علت آن هم شخصی بودن ملک 
است و دولت هم در گذشته به این بازار ورود خاصی نداشــت. معاون وزیر راه و 
شهرسازی درباره پیشنهاد های این وزارتخانه در بخش مسکن گفت: برای مدیریت 
بازار اجاره، وزارت راه و شهرسازی پیشنهاد های خود را در بخش کوتاه مدت، میان 
مدت و بلند مدت ارائه کرده است البته در هفته گذشته جلسات کارشناسی آن برگزار 
شد و هفته آینده نیز پیشنهاد ها به دولت ارائه می شود که این پیشنهاد ها در جهت 

توانمندی و کنترل بازار است.

۴3.۶درصد
تهرانیهامستاجر
هستند

 محمود محمودزاده

علیرضا مناقبی عضو هیات مدیره مجمع واردات گفت: متاسفانه مسئولین در قبال گرانی 
ارز و کالاها، صرفا به دستور، شعار و سخنرانی کفایت کرده اند و تصور می کنند که با 
بخشنامه، ابلاغیه و مصاحبه، کارها درست می شود، متاسفانه مسئولین در قبال گرانی ارز 
و کالاها، صرفا به دستور، شعار و ســخنرانی کفایت کرده اند و تصور می کنند که با 
بخشنامه، ابلاغیه و مصاحبه، کارها درست می شود،اگر قرار بود با اقتصاد دستوری به 
جایی برسیم، تا الان رسیده بوده ایم. اما به نظر، مسئولین همچون گذشته قصد دارند بر 
این طبلی که سال ها کوفته اند، بکوبند.مشکل بازار، کمبود نظارت و بازرسی نیست که 
آقایان پشت سرهم از تشکیل گروه های نظارت و بازرسی خبر می دهند، بلکه مسئله 
اصلی، انتظار و توقع کمبود کالای مورد تقاضا و احتمال افزایش بیش از پیش نرخ ارز است 
که بازار را نابسامان کرده است و مقصر این داستان هم، مسئولینی هستند که در برابر 
فعالیت قانونی واردکنندگان رسمی کشور، به بهانه های مختلف سنگ اندازی می کنند. 
وی افزود: اگر واردات قانونی کاهش پیدا کند، طبیعی است که کمبود کالا رخ می دهد و 
این کمبود، هم بر مصرف کننده فشار می آورد و هم بر تولیدکننده ای که با کمبود یا 
گرانی مواد اولیه مواجه شده است،تولیدکننده نمی تواند بدون مواد اولیه با کیفیت، کالای 
مناسب تولید کند و این، موجب نارضایتی مردم می شود و معضلات ثانویه ایجاد می کند 

و مسئولین بهتر است پیش از اینکه دیر شود، در این رابطه تجدید نظر کنند.

مشکلگرانیبادستور
وشعاروسخنرانیحل
نمیشود

علیرضا مناقبی

یادداشت-٢3
بانکداری اسلامی

اللهی  سیف  عبدالحسین 
کارشــناس ارشــد اقتصادی: 
اقتصاددانان دیگر بر همبســتگی مثبت 
دوجانبه بین توســعه اقتصادی واقعی و 
فعالیت بازار سهام تأکید می کنند. آنها زیانی 
را کــه برای منابع مالــی به علت اختلاف 
اطلاعاتی در بازارهای سرمایه وجود دارد، 
به عنوان مانع اصلی رشد مطرح می کنند. آنها 

بر فشار ممکن برای ایجاد دام توسعه نیافتگی تأکید می ککند که در آن 
بخش های واقعی و مالی سیر تکاملی اندکی را نشان می دهند.

برخــلاف اعتقاد عمومی که گفته می شــودتعهدات و دارایی ها 
نشان دهنده منابع جایگزین برای یکسان سازی مالی هستند، مطالعات 
جدید نشــان می دهد که این دو بیشتر به عنوان مکمل یدکدیگر عمل 
می کنند. تجربه نشان می دهد هزینه های مالی خالص بدهی و خالص دارایی 
با بهبود سطح توسعه، افزایش می یابد. به عبارت دیگر، وام دهندگان استفاده 
از وام را به همراه دارایی به عنوان راهبرد دوطرفه برای مواجهه با مســأله 
مخاطره اخلاقی، مفید یافته اند. برخی از یافته ها ارتباط بین توسعه بازارهای 
مالی و رشــد را در مسیر نظریه، تأکید کرده اند. برآورد یک مطالعه نشان 
می دهد که آزادسازی دارایی منجر به یک درصد افزایش سالیانه در رشد 

واقعی اقتصادی در طول یک دوره 5 ساله می شود.
بعضی از اقتصاددانان جهت علیت بین توسعه مالی و رشد اقتصادی 
را آزمون کرده اند. از جمله نتایج به دست آمده از این نوع پژوهش ها چنین 
است: اول اینکه توسعه مالی به طور کلی منجر به رشد اقتصادی می شود. 
دوم اینکه رابطه علت و معلولی میان توسعه مالی و رشد اقتصادی برقرار 
است. سوم اینکه توسعه مالیه بر رشد اقتصادی کشروهای در حال توسعه 
بیشتر از کشورهای صنعتی تأثیر دارد. چهارم اینکه با افزایش نمونه های 
مورد بررسی در یک دوره زمانی معین، تأثیر توسعه مالی بر رشد اقتصادی 
مشخص تر شده است. پنجم، رشد مالی، از طریق انباشت بیشتر سرمایه و 
رشد بهره وری، رشد اقتصادی را افزایش می دهد. به علاوه، شواهد تجربی به 
این نکته اشاره دارند که استفاده از اثرات مستقل بهره وری بانک ها بر روی 
رشــد واقعی – که مسیر شومپیتری  در آنها تقویت شده است-  بر تابع 

تخصیص بانک ها تأکید دارد.
چهار دیدگاه قابل توجه درباره ارتباط میان ســاختار مالی و رشد 
اقتصادی وجود دارد که عبارتند از: دیدگاه مبتنی بر واسطه، دیدگاه مبتنی 
بــر بازار، دیدگاه بنگاه های مالی و دیدگاه مالیه و قانون. در دو دیدگاه اول، 
بازارهای مالی و واسطه ها جایگزین یکدیگر تلقی می وشند، در حالی که بر 

اساس دو دیدگاه دیگر این دو مکمل یکدیگر هستند.
دیدکاه مبتنی بر واســطه ها بر اهمیت واســطه ها در پروژه های 
تشخیصی، تجهیز منابع، نظارت بر برنگاه ها و مدیریت ریسک تأکید دارد. 
نظام مبتنی بر واسطه، نسبت به نظام های مالی مبتنی بر بازار - به ویژه در 
جوامعی که در مراحل اوله توسه هستند- بیشتر بر بهبود رشد تأثیر دارند.

حسن قالیباف اصل رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار گفت: سازمان بورس از توسعه 
ابزارهای مالی کالایی از جمله صندوق های کالایی و معاملات مشتقه در بورس کالا 
حمایت می کند،پس از رشد قیمت سکه طلا در معاملات گواهی سپرده کالایی بورس 
کالا، با اقدام مثبت بورس کالا و دو روز مچ نشدن معاملات گواهی سپرده سکه و ثبت 
قیمت های بالاتر سکه در کف بازار، اثبات شد که گواهی سکه به بازار نقدی خط نمی دهد.

وی با بیان اینکه توقف معاملات آتی سکه نیز اقدام درستی نبود و نباید این اتفاق می افتاد، 
گفت: مزایای بهره گیری از اوراق مشتقه در بازار سکه برای بازار سرمایه و اقتصاد، شفافیت 
بازار و قیمت ها، کاهش هزینه های معاملاتی و مدیریت صحیح بازار است. بر همین اساس 
اعتقاد دارم معامله در جایی مثل بورس کالا که یک سازوکار نظام یافته است می تواند به 
بانک مرکزی هم کمک کند. دلیل آن هم این است که در بازار خارج از بورس به دلیل عدم 
وجود یک سازوکار شفاف و یکپارچه نمی توان سپرده قیمتی را کنترل کرد؛ در بازار سنتی 
و صرافی هم مراجعه کنید دامنه مظنه خریدوفروش متفاوت بوده و حتی به200 تا ۳00 
هزار تومان هم می رسد. اما این هزینه ها در بورس کالا وجود ندارد و هزینه معاملات هر 
سکه اندک و در حد 9 هزار تومان است.ستاد تنظیم بازار، اختیارات فرادستگاهی دارد که 
در قانون هم دیده شده است. اما رفع این مشکل در دستور کار شورای عالی بورس قرار دارد 

تا کشف قیمت کالایی که در بورس عرضه می شود براساس مکانیسم های بورس باشد. 

حمایتسازمانبورساز
توسعهصندوقهای
کالاییوبازارمشتقه

حسن قالیباف اصل

سیدضیاء ایمانی مدیر عامل بانک سینا گفت : بانک سینا به یمن تلاش ها و زحمات 
کارکنان، دارای قابلیت ها و ظرفیت های مناسبی در زمینه محصولات و خدمات است 
که با معرفی بهینه و مطلوب آن به بازارهای هدف می توان مسیر حرکت به سمت 
توسعه و ارتقاء سهم بازار بانک را شتاب بخشید، موقعیت استراتژیک و جغرافیایی استان 
مازندران به لحاظ دسترسی به زیرساخت های ارتباطی، وجود اراضی حاصلخیز و 
طبیعت گوناگون و مفرح، چهره ای ممتاز از این استان در توسعه صنعت گردشگری، 
دسترسی به بازارهای هدف داخلی و خارجی و فعالیت های تجاری و کشاورزی فراهم 
ساخته است، لذا بانک سینا باید حضوری شایسته و موثر در این استان در راستای بهره 
گیری از این ظرفیت ها داشته باشد و سازوکار لازم برای پاسخگویی به نیازهای استان 
را با توجه به این قابلیت ها فراهم آورد. آنچه از همکاران انتظار داریم، تلاش و کوشش 
در کنار خودباوری، همدلی و اتحاد برای حرکت مستمر و پایدار در مسیر تعالی و 
پیشرفت است، شناخت روحیات مشتری و وفادار ساختن آنها به بانک، موضوع بسیار 
مهمی است که عملکرد درست در این زمینه، آثار و نتایج مطلوبی برای بانک به همراه 
خواهد داشت.لازم به ذکر است در این سفر که معاونین شعب و مناطق و مهندسی و 
پشتیبانی و مدیر امور حوزه مدیرعامل و روابط عمومی و مدیر منطقه نیز حضور 

داشتند، عملکرد شعب در شاخص های مختلف مورد بررسی قرار گرفت.  

اولویتاصلیبانک
سینا؛توسعهسهم
بازاراست

سید ضیاء ایمانی

  محسن حاجی میرزایی وزیر آموزش و پرورش گفت: اولویت آموزش و پرورش 
حمایت از استان های محروم است که برای تحقق آن، اجرای طرحی با هدف 
مشارکت همگانی در مدرسه سازی با عنوان آجر به آجر را برنامه ریزی کرده ایم. 
ایشان در نشست با خیرین مدرسه ساز خراسان جنوبی اظهار کرد: متوسط 
فضای آموزشی به ازای هر دانش آموز در کشور 5 متر و 21 سانت است، اما در 
خراسان شمالی 5 متر و ۳۳ سانت و بالاتر از میانگین کشوری است. وی گفت: 
امســال برای حمایت از خیرین دولت ۳ هزار و ۳50 میلیارد تومان اعتبار 
پیش بینی کرده است که این رقم در سال گذشته هزار میلیارد تومان بود.

استاندار خراسان شمالی نیز گفت: در سفر وزیر آموزش و پرورش به استان 100 
میلیارد تومان اعتبار مصوب شد.  محمدعلی شجاعی در نشست شورای اداری 
استان اظهار کرد: این میزان اعتبار برای تامین نداشته های حوزه آموزش و 
پرورش استان و تحول آن بسیار موثر خواهد بود. وی گفت: وام هایی نیز برای 
احداث و تجهیز مدارس غیردولتی و غیرانتفاعی پیش بینی شده است. شجاعی 
تصریح کرد: آموزش و پرورش سنگ بنای هر جامعه ای است و در استان تلاش 
داریم با بسیج همه امکانات تا دهه فجر امسال نرخ باســوادی استان را در 

حوزه های مختلف به متوسط کشوری برسانیم.

طرحافزایشمشارکت
عمومیدر
مدرسهسازی

  محسن حاجی میرزایی

هفتمین سال فعالیت بیمه سرمد در شرایطی آغاز شده که در 6 سال متوالی سطح توانگری یک 
را در مقابل نام این بیمه می بینیم که این موضوع ریشه در نگاه مدیریتی آنها در امور راهبردی و 
عملیاتی دارد.به گزارش روابط عمومی بیمه سرمد، بیمه ها از ارکان اصلی اقتصاد کشور و جزو 
سازمان هایی هستند که هر تحولی در آنها موجب می شود تا سهامداران و مشتریان آنها به وضوح 
این تحول را احساس کنند. ماهیت پرتفوی بیمه ها این امکان را فراهم می کند که استراتژی های 
موجود در آنها قابل درک باشد. در سال 98 همزمان با اینکه رهبر انقلاب آن را به نام رونق تولید 
نامگذاری کرده بودند، مدیران بیمه سرمد نیز به منظور حرکت در مسیر توسعه تحولات بسیار 
مهمی را آهنگ کردند. سرمدی ها موفق شدند که سهم پرتفوی سهامداران خود را با 9 درصد 
کاهش به زیر 50 درصد هدایت کنند که این موضوع نشان از میزان استقبال مشتریان از 
خدمات بیمه سرمد است. سرمدی ها که هدایت مهدوی را دارند در پایان سال 98 موفق شدند 
5۳ میلیارد تومان سود خالص محقق کنند. در عین حال با رشد قابل توجه در بیمه های عمر و 
زندگی )%۳۳(، مهندسی و انرژی )1۳9%( و باربری و خاص ) 4۳6% ( روبرو هستند. بیمه 
سرمد در 12 ماهه 98 همچنین موفق شد، سبد دارائی های خود را به میزان 60 درصد افزایش 
دهد تا در کنار سایر موفقیت ها این موضوع مکمل دستاوردهای آنان در سال گذشه باشد. 
افزایش 650 درصدی ارزش سهام بیمه سرمد را به مدد تصمیماتی که در این بیمه گرفته شده، 

شاید بتوان مهمترین اتفاق این شرکت بیمه ای قلمداد کرد.

موفقیتهایبیمه
سرمد
اتفاقینیست

شرکت بیمه سرمد

اگرچه بانک کشاورزی عملکردی 87 ساله را در کارنامه ی درخشان فعالیت خود دارد ، لیکن 
تجربه ی خدمت رسانی و اثرگذاری در سال های پس از انقلاب شکوهمند اسلامی ، حرکت 
در مسیر آرمان های انقلاب و سیاست های اقتصاد مقاومتی ، عملکرد درخشان در راستای 
شکوفایی اقتصاد کشاورزی و تلاش برای سربلندی ایران، خط زرین مباهات و سربلندی این 
بانک است.به گزارش روابط عمومی و همکاری های بین الملل بانک کشاورزی، هفتمین روز 
از هفته جهاد کشاورزی به دستاوردهای بخش کشاورزی در راستای ولایت مداری و گام دوم 
انقلاب می پردازد و بانک کشاورزی مفتخر است که با حمایت موثر از بخش کشاورزی ، 
تامین مالی طرح های نوین کشاورزی، اشتغالزایی ، کمک به تامین امنیت غذایی و همچنین 
عملکرد متعهدانه در زمینه مسئولیت های اجتماعی خود،  نقش به سزایی در عینیت 
بخشیدن به بیانیه گام دوم انقلاب و رهنمودهای مقام معظم رهبری داشته و در بخش های 
متعدد از جمله بهره برداری از ظرفیت های استفاده نشده کشور در بخش تولید کشاورزی و 
اقتصاد ملّی ، حمایت ازایجاد زیرساخت های حیاتی و اقتصادی، مشارکت و خدمت رسانی در 
حوادث طبیعی و مسئولیت های اجتماعی، تقویت اقتصاد مستقلّ کشور مبتنی  بر تولید انبوه 
و باکیفیّت ، تحقق سیاست های اقتصاد مقاومتی ، مقابله با دشمنان انقلاب با تکیه بر 
شعارهای جهانی و همیشه زنده انقلاب اسلامی ، مدیریت جهادی و اعتقاد به اصل »ما می 

توانیم«، عملکردی درخشان و نقشی پیشرو داشته است.

هفتهجهادکشاورزیو
87سالگیبانک
کشاورزی

بانک کشاورزی

روند رو به کاهش ذخایر سنگ آهن کشور نگران کننده است. ناصر تقی زاده مدیر عامل 
چادرملو در نخستین جلسه دوره ای شورای مدیران در مجتمع صنعتی چادرملو پس از 
گزارش مدیر مجتمع در خصوص وضعیت تولید و فروش شرکت و درخواست برای رفع 
برخی موانع توسعه تولید، گفت: اگر به دنبال توسعه و تحقق جهش تولید هستیم هیچ 
راهی جز دستیابی به مواد اولیه جدید نداریم.وی با گلایه از برخی تصمیم گیرندگان و 
دیوانسالاری موجود که موجب جلوگیری از بهره برداری ذخایر شناسایی شده گردیده اند 
هشدار دارد چنانچه هر چه سریع تر نسبت به اســتخراج از ذخایر شناسایی شده و 
اکتشافات جدید معادن سنگ آهن اقدام نشود بسیاری از واحدهای فعلی فولاد سازی 
کشور در خطر تعطیلی یا کاهش تولید قرار می گیرند. برای ما تولید کنندگان و مسوولان 
و متولیان کشور تکلیف است تا با اتخاذ تدابیر اثربخش در تحقق توسعه همه جانبه کشور 
تلاش کنیم. جایگزین کردن معادن به جای نفت با شعار محقق نمی شود. این نیاز به عزم 
و اراده ای قوی و مدیران جسور و کارآمد است. امروز فولاد، کالایی ارزشمند در جهان است 
و مشخص نیست همین روند تا چند سال آینده وجود داشته باشد. بنابر این تا فرصت 
باقی است باید بهترین بهره برداری را از این صنعت کرد. تقی زاده یادآوری کرد: چادرملو 
این آمادگی را دارد با سرمایه گذاری در معادن جدید همچنان نقش ارزشمند خود را در 

صنعت سنگ آهن و فولاد کشور حفظ کند و گام های عملی برای توسعه بردارد.

روندروبهکاهشذخایر
سنگآهنکشور
نگرانکنندهاست

ناصر تقی زاده

محمدرضا پورابراهیمی نماینده مردم کرمان در مجلس یازدهم با بیان اینکه اصلاح نظام 
بانکی در مجلس در مرحله تصویب نهایی است، گفت: استقلال بانک مرکزی با توجه به 
اهمیت آن در دستور کار مجلس برای پیگیری قرار دارد.این تلاش ها به تدوین طرحی 
در دو بخش در حوزه قواعد و قوانین نظام بانکی در خصوص سپرده گذاری، تسهیلات و 
همچنین قواعد و مقرراتی که بانک ها در رابطه با مشتریان دارند به ثمر نشسته است.وی 
با بیان اینکه بیش از سه سال کار کارشناسی در حوزه اصلاح نظام بانکی در مجلس 
صورت گرفته است، افزود: این طرح در قالب اصلاح قانون بانکداری جمهوری اسلامی 
ایران به صحن ارسال شده و به صورت یکپارچه کلیات آن نیز در صحن مصوب شده، اما 
بررسی جزئیات آن با توجه به بررسی بودجه و پس از آن تعطیلی مجلس به دلیل کرونا 
به مجلس فعلی موکول شد. وی با تاکید بر اینکه اکنون دو اصلاح در خصوص قانون 
بانکداری اسلامی موجود بوده و متن های آنها در اختیار نمایندگان است، تصریح کرد: 
پیشنهاد ما این است که در صحن کمیسیون به اطلاع نمایندگان رسانده و در نتیجه در 
صحن علنی مجلس مصوب شود. این اگر نمایندگان فعلی اجماع مجددی با دولت 
داشته باشند میانبری در خصوص اصلاح قانون یادشــده رخ داده زیرا در گذشته 
چکش کاری های لازم انجام شده در غیر این صورت نیز اگر دوستان فعلی روی این 

موضوع ایراداتی داشته باشند با فاصله زمانی بیشتر موضوع رسیدگی می شود.

استقلالبانکمرکزی
دراولویت
مجلس

محمدرضا پورابراهیمی



www.etebar.net

شهرستان

www.etebar.net

پنج شنبه 5 تیر ماه 1399، شماره 233

6

با حضور سرپرست وزارت صمت:

کلنگ ابََر پروژۀ نورد گرم شمارۀ ۲ فولاد مبارکه به زمین زده شد

مدیر عامل بانک ملت با همراهی تعدادی از مدیران ارشد این بانک، با حضور 
در دفتر مرکزی شرکت ملی مس ایران با سعد محمدی مدیر عامل شرکت 
ملی مس ایران دیدار و گفت و گو کرد.به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
بانک ملت،دکتر محمد بیگدلی مدیرعامل بانک ملت در این دیدار با ابراز 
خشنودی از حضور در مجموعه ملی مس،از این شرکت به عنوان یکی از 
قطب های مهم اقتصادی کشور نام برد.وی از آمادگی بانک ملت برای ارائه 
بسته کامل و جامع خدمات به شرکت ملی مس در قالب انعقاد تفاهم نامه خبر 
داد و در زمینه گسترش سطح تعاملات ارزی و مدیریت فروش های صادراتی 
با استفاده از پتانسیل های موجود در بخش ارزی بانک و شرکت های تابعه 
توصیه هایی را ارائه کرد.سعد محمدی،مدیر عامل شرکت ملی مس ایران هم 
با اظهار خرسندی از سطح تعاملات فی مابین،از بانک ملت به عنوان شریک 
وفادار و استراتژیک شرکت یاد کرد و فعالیت های شرکت، طرح های در دست 
اقدام و فرآیند فروش های صادراتی شرکت را تشریح کرد.عباس جعفرلو معاون 
مدیر عامل بانک ملت در امور بانکداری شرکتی و تجاری نیز،با برشمردن 
جذابیــت های محصولات خرد بانک ملــت، آمادگی بانک را جهت رفع 
نیازمندی های مالی و بانکی شرکت و افزایش رضایتمندی مدیران شرکت 
اعلام کرد.دراین دیدار عباس جعفرلو، سیدابوطالب دیبایی و مجید ابراهیمی 
معاونان مدیر عامل، حسن کمالوند مدیر امور بانکداری شرکتی، مسعود 
اصلان آبادی مدیر امور ناحیه چهار، احمدی مدیر شعب استان کرمان،قاسمی 
فرید رئیس شعبه ظفر و پناهی مدیر ارشد مشتریان مدیریت بانکداری 

شرکتی، مدیر عامل بانک ملت را همراهی می کردند.

حیدر ضیغمی مشاور مدیرعامل و مدیر گروه روابط عمومی شرکت مس، گفت: 
مراسم افتتاحیه هشتمین نمایشگاه بین المللی معدن کرمان با حضور دکتر 
اردشیر سعدمحمدی مدیرعامل شرکت مس در محل نمایشگاه بین المللی 
جنوب شرق استان کرمان برگزار شد. با دستور دکتر سعدمحمدی مدیرعامل 
شرکت مس و با هدف توسعه، جهش تولید و همچنین تعامل فعالان و بزرگان 
بخش معدن وصنایع معدنی ، شرکت ملی صنایع مس ایران در هشتمین 
نمایشگاه بین المللی معدن، صنایع معدنی و فرآوری مواد معدنی و تجهیزات 
وابسته وغرفه شرکت مس در هشتمین نمایشگاه بین المللی معدن، صنایع 
معدنی و فرآوری مواد معدنی و همچنین ششــمین نمایشگاه بین المللی 
ماشین آلات معدنی و راه سازی میزبان علاقه مندان، فعالان و سرمایه گذاران 
بخش معدن و صنایع معدنی است. با هماهنگی های صورت گرفته با مجریان 
برگزاری نمایشگاه و همچنین نهادهای استانی تلاش شده است این نمایشگاه 
با رعایت بالاترین سطح پروتکل های بهداشتی مصوب شده از سوی ستاد ملی 
مقابله با کرونا برگزار شد. این نمایشگاه با هدف تکمیل زنجیره تولید برای 
دستیابی به محصولات و خدمات با ارزش افزوده بالاتر،  دستیابی به آخرین فن 
آوری های نوین و ارائه ماشین آلات و تجهیزات معدنی و راهسازی و جهش 
تولید در معدن خیز ترین استان معدنی کشور که طیف متنوع و متفاوتی از 
معادن مس، زغال سنگ، سنگ آهن، کرومیت و تیتانیوم وجود دارد برگزار 
شد.بنابراین شرکت مس به عنوان بزرگ ترین و برترین شرکت معدنی استان 
کرمان و همچنین پیشران اقتصاد کشور تلاش کرده است با حضور در این 
نمایشگاه زمینه های جذب سرمایه و فرصت های سرمایه گذاری و توسعه معدنی 
در کشور را فراهم کند.  شرکت ملی صنایع مس ایران به عنوان سومین شرکت 
بزرگ بورسی کشور که بهره برداری از معادن سرچشمه و میدوک را در استان 
کرمان بر عهده دارد در این نمایشگاه به دنبال ارائه آخرین دستاوردهای اکتشاف، 
استخراج، فرآوری، فروش، سرمایه گذاری است و طبق برنامه ریزی های صورت 

گرفته است.

مراسم تقدیر از شعب برتر بیمه آسیا در طرح 
جدید درجه بندی شعب، با حضور رئیس کل 
بیمه مرکزی در زنجان برگزار شد. غلامرضا 
سلیمانی، رئیس کل بیمه مرکزی در این  
مراسم با اشاره به شیوه ارزیابی جدید فعالیت 
شعب بیمه آسیا، آن را از بهترین روش های 
ارزیابی وضعیت شعب بیمه ای عنوان کرد که از سوی بیمه آسیا و منطبق 
با استانداردها و مولفه های بین المللی اجرا می شود. مسعود بادین، نایب 
رئیس هیات مدیره و مدیرعامل بیمه آسیا نیز در این مراسم با اشاره به 
شبکه فروش توانمند بیمه آسیا و با توجه به قدرت مالی این شرکت افزود: 
طرح جدید درجه بندی شعب با هدف افزایش توان مدیریتی، بهبود 
فعالیت بیمه گری و ایجاد فضای رقابت سالم و هدفمند اجرا شده است. 
وی با اشاره به حوادث طبیعی سال1۳98 و شیوع ویروس کرونا در پایان 
ســال، بیان کرد: شبکه بزرگ فروش بیمه آسیا با تلاش شبانه روزی 
خدمات مناسبی به بیمه گذاران ارائه کردند و در مقابل، هیات مدیره 
بیمه آسیا نیز با ارائه تســهیلات ویژه به کارکنان و شبکه فروش، به 
خصوص در زمان شیوع ویروس کرونا، فرآیند ارائه خدمات بیمه ای به 
بیمه گذاران را مدیریت کرد.  مدیر عامل بیمه آسیا افزود: در نخستین 
ارزیابی شعب بر اساس طرح جدید که از سوی معاونت امور استان ها و 
شبکه فروش تهیه و ارائه شد، درجه 5 شعبه بیمه آسیا شامل شعبه قم 
)با درجه یک شاخص(، شعبه ابهر )با درجه یک B ( و شعب شریعتی 

تبریز، بلوار زنجان و بلوار فرودگاه مشهد )با درجه 2( ارتقا پیدا کرد.

خبرخبر

سرداردهقانمشاورنظامیمقاممعظمرهبریباردهرگونهمذاکرهبادولتترامپ،گفتکهوی»مجرم«استوسیاستهایمنطقهایایرانادامهخواهدداشت.مشاور
نظامیرهبرانقلابدرگفتوگوییهرگونهمذاکرهدرخصوصسامانههایموشکیراردکردوگفتکهسیاستهایمنطقهایایرانادامهخواهدیافت.ویبهشبکهالجزیره
گفتکهترامپ،رئیسجمهورنیست،بلکه»مجرم«استوهرگونهتحرکیدرآبهایخلیجفارسازسویآمریکاعلیهایرانبا»پاسخهمهجانبه«مواجهخواهدشد.سردار
دهقاندربخشدیگریازسخنانخودبهبحرانلیبیاشارهکردوگفتکهسخنانیکهدرخصوصکمکایرانبهنیروهای»خلیفهحفتر«زدهمیشود،»مضحک«است.
ویافزود:»ماازدولتوفاقملیلیبیکهازسویجوامعبینالمللیبهرسمیتشناختهشدهاست،حمایتمیکنیموخواستارحلوفصلسیاسیبحرانهستیم.«مشاور
نظامیرهبرانقلابازدولتسعودینیزخواستتابهشکستخوددرجنگعلیهیمناعترافکردهوسیاستجدیدیرادرپیشبگیرد.اوجنگیمنرایکماجراجویی
نظامیبیهودهدانستکهمسئولیتآنبرگردندولتسعودیاست.بهگزارشفارس،ویبابیاناینکهتهرانآمادهگفتوگوباعربستانسعودیبدونپیششرط

است؛درخصوصرابطهایرانواماراتمتحدهعربینیزگفتکهاینروابطشاهدبهبودیبوداماابوظبیمواضعخودرادرقبالایرانتغییرداد.

با حضور سرپرســت وزیر صنعــت، معدن و 
تجارت، معاون سرپرست وزارت صمت و رئیس 
هیئــت عامل ایمیدرو، معــاون امور معدن و 
صنایــع معدنی وزارت صمــت، امام جمعه و 
نمایندۀ مردم شهرســتان مبارکه در مجلس 
شورای اســلامی، مدیرعامل فولاد مبارکه، 
رئیس سازمان صمت اصفهان، معاون استاندار، 
مادر شــهید حاج حسین خرازی و جمعی از 
مسئولین نظامی و انتظامی استان و شهرستان 
مبارکه، ضمن افتتاح چند پروژۀ بزرگ ملی در 
فولاد مبارکه کلنــگ عملیات تکمیل طرح 
شــهید خرازی، ابَرَپروژۀ شــهید حاج قاسم 
سلیمانی )نورد گرم شمارۀ 2( با شعار »پویش 
ملی تولید، تداوم و امید« در این شــرکت به 

زمین زده شد.
به گزارش خبرنگار فولاد، در این آیین، 
حســین مدرس خیابانی، سرپرست وزارت 
صنعــت، معدن و تجــارت، پــس از افتتاح 
پروژههای بویلر   بازیافت حرارتی نیروگاه گازی 
)HRSG(، شبکۀ فشار قوی و فشار متوسط 
شمارۀ 2 شهید خرازی و  سوئیچگیریهای 400 
و 6۳ کیلوولت شــمارۀ 2 و کلنگزنی ابَرَپروژۀ 
تکمیل طرح شهید خرازی )نورد گرم شمارۀ 
2(  از شرکت فولاد مبارکه بهعنوان بزرگترین 
مجتمع صنعتی کشــور که نماد کار و تلاش، 

تولید و توسعۀ کشور است نام برد.
وی تصریح کرد: ایســتگاه دوم »پویش 
تولید، تداوم و امیــد« امروز در فولاد مبارکه 
است و ایستگاه اول این پویش را هفتۀ گذشته 
با افتتاح پروژۀ کنســانترۀ ســنگان به دست 
رئیسجمهوری محترم و به همت فولاد مبارکه 

شاهد بودیم.

مــدرس خیابانی با تأکید بر اینکه قطار 
توسعۀ کشور توقفناپذیر است گفت: علیرغم 
تمامی تلاشــهای دشــمنان، شــاهدیم که 
توســعهها یکی پس از دیگری در حال افتتاح 
است. حدود 12 هزار طرح با بیش از 60 درصد 
پیشــرفت و ۳800 طرح با بیش از 80 درصد 

پیشرفت در کشور در حال پیگیری است.
وی با تأکید بر اینکه استان اصفهان قطب 
صنعتی کشور است خاطرنشان کرد: استان 
اصفهــان در دوران دفاع مقدس نیز بهخوبی 

دِین خود را ادا کرده است.
مدرس خیابانی ادامه داد: متأسفانه در 
حال حاضــر در حوزۀ تولید ورقهای موردنیاز 
صنایع خودروســازی، صنایع نفــت و گاز و 
لولهسازی و لوازمخانگی واردکننده هستیم؛ 
اما با به بهرهبرداری رسیدن نورد گرم شمارۀ 
2 فــولاد مبارکۀ اصفهان که ظرفیت آن 4.2 

میلیون تن است، در تمامی این حوزهها نهتنها 
از واردات بینیاز خواهیم شــد، بلکه میتوانیم 
ســالانه از محل صادرات مازاد مصرف و نیاز 
داخــل، مقادیر قابلتوجهی نیز برای کشــور 

ارزآوری داشته باشیم.
سرپرست وزارت صمت از تحول عظیم 
در حوزۀ قطع وابســتگی به واردات بهعنوان 
اولین دستاورد پروژۀ نورد گرم شمارۀ 2 فولاد 
مبارکه نام برد و خاطرنشــان کرد: این همان 
خواستۀ مقام معظم رهبری است که از سالها 
قبل تأکید داشتهاند از اقتصاد متکی به نفت 

رهایی یابیم.
وی در ادامه با تأکید بر اهمیت استفاده 
از توان ساخت داخل در اجرای این پروژۀ عظیم 
گفت: بهیقین اگر 60 درصد این پروژه به دست 
توانمند جوانان کشور انجام شود، تعداد زیادی 
فرصت شغلی ایجاد خواهد شد و انشاءالله تأثیر 

جهش تولیــد که مورد تأکیــد مقام معظم 
رهبری است در سفرۀ مردم مشخص خواهد 

شد.
به گفتۀ مدرس خیابانی، وزارت صنعت، 
معدن و تجارت بهشدت به دنبال قطع واردات 
و استفاده از ظرفیتهای داخلی است و از اجرای 
چنین طرحهایی با قدرت حمایت خواهد کرد. 
همچنانکه با شروع کرونا ظرفیت تولید ماسک 
در کشور روزانه 190 هزار عدد بود، اما امروز به 
توان تولید 6 میلیون ماســک رســیدهایم و 
واردات تجهیزات مربوط به کرونا نهتنها قطع 

شده، بلکه به صادرکننده تبدیل شدهایم.
وی گفت: علیرغم همۀ فشارها در تمام 
حوزهها به پیشرفتهای قابلملاحظهای دست 

یافتهایم.
مدرس خیابانی ضمن عرض خداقوت به 
همۀ مدیران و کارکنان فولاد مبارکه گفت: در 
چنین شرایط اقتصادی و فشار تحریمها، وارد 
شدن به کار تولید و توسعه کار هر کسی نیست؛ 
اما اینکه شرکتهایی مانند فولاد مبارکه با اتکا 
به منابع داخلی خود وارد این عرصه میشوند و 
قطار توسعۀ کشور را به جلو هدایت میکنند، 

شایستۀ قدردانی است.
وی در بخــش پایانی ســخنان خود از 
حمایت حداکثــری وزارت صمت و ســایر 
مســئولین مربوطــه بــرای احــداث و به 
بهرهبرداری رساندن هرچه سریعتر پروژۀ نورد 
گرم شمارۀ 2 فولاد مبارکه خبر داد و گفت: به 
مردم شــریف ایران این قــول را میدهیم که 
انشــاءالله با همــت عزیزان فــولاد مبارکه و 
حمایتهای لازم، ایــن پروژه در وقت مقرر در 

مدار تولید قرار گیرد.
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هفته نامه اقتصادی ایران

تقویت تعاملات در دستور کار بانک ملت و 
شرکت ملی مس ایران

حیدر ضیغمی:
هدف توسعه، جهش تولید و همچنین تعامل 
فعالان و بزرگان بخش معدن وصنایع معدنی

تقدیر از شعب برتر بیمه آسیا 

ضرورت خروج سازمان تامین اجتماعی از 
بنگاه داری 

حجت الاسلام و المسلمین حسن روحانی 
رئیس جمهــوری در پی گزارش مصطفی 
سالاری مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی، 
درخصوص تسریع و برنامه ریزی برای موارد 
مهمی چون الکترونیکی کردن خدمات این 
سازمان در راستای تحقق دولت الکترونیک 

و ضرورت خروج این سازمان از بنگاه داری تاکید کرد. 
به گزارش اعتبار به نقل از پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوری، 
روحانی با تاکید بر ضرورت خروج سازمان تامین اجتماعی از بنگاه داری 
تاکید کرد : منابع حاصل از عرضه سهام که در جهت خروج از بنگاه داری 
عرضه می شود، به عنوان ذخایر و سرمایه بین نسلی سازمان و متعلق به 
جامعه کارگری و بازنشستگان صیانت شود و منابع حاصله می بایست 
صرف خرید سهام در شرکت های برتر و سودآور با رعایت عدم بنگاه داری 

گردد.
وی در ادامه از روند خدمت رســانی به بازنشستگان و استفاده 
کنندگان از خدمات اجتماعی و همچنین با اشاره به جلسه هفته جاری 
با دستگاه ها در خصوص توسعه و یکپارچه سازی در خدمات الکترونیک 
دولت، بر اســتمرار پرداخت کارکرد به موقع مراکز درمانی تابع وزارت 

بهداشت و غیرتابعه این وزارتخانه تاکید کرد.
رئیس جمهوری با ابراز رضایت از روند تحقق این موضوع و ارتقاء 
اعتبار دفترچه های درمانی تاکید کرد که به هیچ وجه نباید روند پرداخت 
هزینه های درمان بیمه شدگان به مراکز درمانی به تعویق بیافتد و ضروری 

است که این حق بیمه ها به موقع پرداخت شود.
روحانی با تقدیر از تلاش های وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی و  
سازمان تامین اجتماعی در پرداخت بدهی وزارت بهداشت، به موضوع 
بخشی از گزارش مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی درباره موضوع نسخه 
نویسی الکترونیک و پرونده سلامت الکترونیک اشاره کرد و اظهار داشت: 
با توجه به مصوبه جلسه اخیر دولت الکترونیک و جهش تولید، نسخه 
نویسی الکترونیک و پرونده سلامت الکترونیک باید تا شش ماه آینده 
عملیاتی شود و با توجه به این مصوبه، دفترچه های تامین اجتماعی جمع 

آوری و نسخه الکترونیکی آن جایگزین شود.  

سرمایه بانک رفاه کارگران بیش از دوبرابر 
شــد. ســرمایه این بانک که متعلق به 
سازمان تامین اجتماعی است، 40 هزار 
میلیارد ریال بود که مبلغ 50 هزار میلیارد  
ریال به آن اضافه شد. بانک رفاه کارگران 

با اعلام اینکه در راستای توسعه و گسترش خدمات بانکی به مشتریان، 
مستمری بگیران و حوزه سلامت، سرمایه بانک رفاه کارگران افزایش 
یافته، اعلام کــرد: با موافقت مقام عالی وزارت تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی، مدیریت سازمان تامین اجتماعی و تلاش و پیگیری های 
به عمل آمده از ســوی مدیرعامل و اعضای هیات مدیره این بانک، 
بیست وپنجم خردادماه سال جاری و با استناد به مصوبه مجمع بانک 
رفاه کارگران مبلغ 50 هزارمیلیارد ریال به عنوان بخشی از افزایش 
ســرمایه این بانک توسط ســازمان تامین اجتماعی، تامین و در 

حساب های بانک رفاه کارسازی شد.

منابع محـــدود است؛ از خامفـــروشی مــواد 
اولیــه فـــولاد جداً جلوگیری شود

نمایندۀ مردم مبارکه در مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه فولاد 
مبارکه با اجرای پروژههای بزرگ فعل »ما میتوانیم« را بهخوبی صرف 
کرده است گفت: منابع محدود است؛ از خامفروشی مواد اولیه فولاد 

جداً جلوگیری شود.
پروین صالحی در آیین کلنگزنی پروژۀ نورد گرم 2 با گرامیداشت حضور 
مســئولان کشوری و استانی و مادر شهید بزرگوار شهید خرازی در 
مراسم افزود: منطقه انتظار دارد که از طرف وزارتخانۀ صمت شرایطی 
برای استقرار و تأمین واحدهای پاییندستی فولاد در آن ایجاد شود تا 
بتوانیم صنایع تبدیلی را برای محصولات اولیۀ فولاد در این بخش از 
استان راهاندازی کنیم و بدین ترتیب، علاوه بر تأمین منافع برای منطقه، 

از هزینههای گزاف حملونقل نیز جلوگیری شود.
وی با بیان اینکه ما باید کارگر فنی ماهر در سیستم صنعت داشته باشیم، 
اضافه کرد: جهش تولید در شرایطی محقق میشود که مثلا 10 کارگر 
ماهر در حال کار باشند و یک ناظر در کنار آنها بر امور نظارت داشته 
باشد. پیشنهاد میکنم در قطبهای صنعتی کشور مراکز آموزشی تربیت 
کارگر فنی ماهر تشکیل شود و در این مراکز هم از متخصصان مشغول 
به کار مجتمع استفاده کنیم و هم از متخصصان مشغول به کار در مراکز 
دانشبنیان. اگر این مهم انجام شود، نیاز اساسی کشور به نیروی فنی 

ماهر برطرف میگردد.
نمایندۀ مردم مبارکه در مجلس شــورای اسلامی تصریح کرد: در 
شهرهای صنعتی با رکود واحدهای صنعتی مواجه شدهایم و انتظار 
داریم این مناطق با توجه منابع مالی که اختصاص میدهید از حالت 
رکود خارج شوند و همچنین با توجه به تولید محصولات داخلی، از 
ورود محصول مشابه خارجی جلوگیری شود که این امر مهم سبب 

دلگرمی واحدهای داخلی میشود.
وی اضافه کرد: نکتۀ مهم دیگر اینکه با پیوند خوردن متخصصان فولاد 
با قسمتهای پژوهشی کشور، امیدواریم در آیندۀ نهچندان دور شاهد 
این باشیم که با پیوند صنعت و دانشگاه، الکترود موردنیاز صنایع فولادی 

در داخل ایران با فناوری داخلی بومیسازی شود.
صالحی در پایان سخنانش از سرپرست وزارت صمت درخواست کرد 
از خامفروشی مواد اولیۀ فولادجداً جلوگیری شود، زیرا منابع محدود 
است. در بلندمدت باید مسئولین برنامهریزی در نظر بگیرند که برای 
مثال این میزان سنگآهن تا چند سال نیاز داخلی را رفع میکند و بر این 
اساس جلوی برخی خطرات برای صنعت فولاد در آینده گرفته شود.

حسین مدرس خیابانی، سرپرست وزارت صمت در 
نشست بررسی شیوه های رفع موانع جهش تولید در 
ذوب آهن اصفهان، این شرکت را نماد فولاد کشور 
دانست که باید جایگاه آن را در صنعت کشور حفظ 
نمود و افزود: شیوه تولید ذوب آهن اصفهان با سایر 
فولادسازان کشور متفاوت است و این باعث شده که 
نه تنها از یارانه انرژی بی بهره باشد، بلکه از معادن زغال 
سنگ نیز حمایت می کند و لذا باید از این صنعت با 
روش های مختلف از جمله برداشــتن محدودیت 

صادرات، حمایت نمود .
ذوب آهن اصفهان آماده ترین واحد 

صنعتی کشور برای جهش تولید
وی از فعالیت های ذوب آهن اصفهان در حوزه 
صرفه جویی در مصرف آب و ایجاد فضای سبز که 80 
برابر اســتاندارد است تقدیر نمود و افزود: ذوب آهن 
اصفهان آماده ترین واحد صنعتی کشور برای جهش 
تولید است و در سالی که از سوی مقام معظم رهبری 
با عنوان جهش تولید نامگذاری شده است، هرگز نباید 
تولید این مجتمع عظیم صنعتی کمتر از ظرفیت 
تولیدش باشد.  انتظار این است که تولید این شرکت 

از ۳ میلیون و 600 هزار تن نیز فراتر برود .
مدرس خیابانی، مسئولین وزارت صمت به ویژه 
وجیه ا... جعفری مدیرعامل شرکت تهیه و تولید مواد 
معدنی ایران را مسئول دستیابی ذوب آهن اصفهان 
به جهش تولید دانست و گفت: حل مشکلات این 
شرکت برای دستیابی به تولید ۳ میلیون تن در سال 
جاری باید به صورت هفتگی پیگیری شود و هیچ 
توجیهی برای عدم تامین سنگ آهن مورد نیاز این 

شرکت پذیرفته نیست.
سرپرست وزارت صمت، دستورات لازم برای 
ممنوعیت ســریع و کامل صادرات سنگ آهن و 
همچنین ممنوعیت ثبت سفارش برای واردات ریل 
را اعلام نمود و گفت: تامین کامل سنگ آهن مورد نیاز 
ذوب آهن و رفع موانع جهش تولید این شــرکت، 
ممنوعیت صادرات سنگ آهن و ممنوعیت واردات 
محصولاتی که صنایع فولادی کشور قادر به تولید آن 
هستند به ویژه ریل، سه اقدام فوری است که در این 

نشست، تصمیمات لازم برای اجرای آنها اتخاذ شد.
فولاد مبارکه یک میلیون تن گندله را با 

ذوب آهن اصفهان تهاتر می کند
مدرس خیابانی با اشاره به این که فولاد مبارکه 
اصفهان، یک میلیون تن گندله به ذوب آهن اصفهان 
تحویل می دهد و با محصولات این شرکت تهاتر می 
شود، افزود: معادن کشور باید سنگ آهن ذوب آهن را 
تامین کنند و صنایع معدنی باید به اکتشاف توجه ویژه 
داشته باشند تا شرکت های فولادی در تامین مواد اولیه 
با مشکل مواجه نشوند . خداداد غریب پور، رئیس هیئت 
عامل سازمان توسعه و نوسازی معادن و صنایع معدنی 
ایران )ایمیدرو( و معاون وزیر  نیز در این نشست گفت: 
باید مصوبه تامین یک میلیون و 700 هزارتن سنگ 
آهن برای ذوب آهن اصلاح شده و کل نیاز ذوب آهن 
به سنگ آهن بر اساس این مصوبه از معادن چاه گز، 
سنگ آهن مرکزی و سنگان تا 5 سال آینده تامین 
گردد . وی افزود : با توجه به این که روش تولید ذوب 
آهن اصفهان متفاوت است، لذا تامین سنگ آهن برای 
این شرکت و برداشــتن محدودیت برای صادرات 

محصولات این شرکت ، منصفانه است .
ذوب آهن معادن زغال سنگ کشور را از 

ورشکستگی نجات داد
رئیس هیات عامل ایمیدرو افزود: در ســال 
گذشــته، معادن زغال ســنگ کشــور در حال 
ورشکســتگی بودند اما ذوب آهن اصفهان از آن ها 
حمایت لازم را نمود و مانع ورشکستگی این معادن شد 
.داریوش اسماعیلی، معاون امور معادن و صنایع معدنی 
وزارت صمت نیز در این نشست از ذوب آهن اصفهان 
به جهت کمک به دولت به منظور تنظیم بازار و کنترل 
قیمت ها قدردانی نمود و گفت: تنها راه کنترل قیمت، 
افزایش تولید است و ذوب آهن اصفهان در این زمینه 
به خوبی عمل کرده است . وی افزود: نقشه راه معدن 

کشور تهیه شده است و بندی از این نقشه راه به ذوب 
آهن اصفهان اختصاص دارد که بر این اساس سنگ 
آهن مورد نیاز این شرکت تامین شده و این مشکل 
ریشه ای حل می شود . شایان ذکر است سرپرست 
وزارت صنعت، معدن و تجارت در سفر یک روزه به 
استان اصفهان به همراه معاونین خود ضمن حضور در 
ذوب آهن اصفهان، از خط تولید ریل، روند بازسازی 
کوره شماره یک و پروژه تزریق پودر زغال به کوره بلند 
بازدید نمود و در نشستی با حضور مسئولین این وزارت 
خانه و مســئولین ذوب آهن، شیوه های رفع موانع 
دستیابی این شرکت به جهش تولید را مورد بررسی 
قرار داد. سرپرست وزارت صمت پیش از حضور در 

ذوب آهن از فولاد مبارکه بازدید نمود.

ادامه از صفحه 5
طرح گرمسیری تحت عنوان توسعه مناطق آب وخاک 
مرزی یکی از بزرگترین این طرح ها است که وزارت نیرو 
در حال اجرای آن است.از آنجا که با اجازه مقام معظم 
رهبری حدود 8 میلیارد دلار طی سال های اخیر صرف 
اجرای طرح های مذکور شده است، در حال حاضر در 

وضعیت خوبی هستیم.
در زمان اخذ رأی اعتماد نیز بر این نکته تاکید 
داشتم که هیچ طرح انتقالی بدون توجه به مسائل فنی، 
اقتصادی، زیست محیطی و ... اجرایی نمی شود.  8۳1 
مگاوات از نیروگاه های بادی و خورشیدی به دست می 

آید که نسبت به سال گذشته 4 برابر شده است.
ایشان با بیان اینکه حدود 99.7 درصد روستاها 

دارای برق هستند، تصریح کرد: اگرچه این رقم بالاتر از 
متوسط جهانی اســت اما لیاقت مردم ایران زیر چتر 
جمهوری اسلامی بهره مندی 100 درصد است.اگرچه 
ورودی به سدها در سال جاری حدود ۳0 میلیارد مکعب 
کمتر از سال قبل بوده اما با در نظر گرفتن تمهیدات ویژه 
تنها ذخیره سازی حدود 2 میلیارد مکعب از سال 98 
کمتر بود.در این طرح ها 20 ساعت برق رایگان در نظر 
گرفته شده است.جزیره ای عمل کردن در بیماری مزمن 
سازمان های اداری است، برخی از مشکلات باید همواره 
با همکاری وزارتخانه های نیرو، جهاد کشاورزی، کشور و 
سازمان محیط زیست حل شودکه برای این امر نیز در 
اسفند 96 کارگروه ســازگاری کم آبی تشکیل شد.

خوشبختانه برنامه چندین استان که اولین آن ها استان 

خراسان جنوبی بود، تصویب شد و این نقشه راهی برای 
دنبال کردن اســت.این موضوع در شرایط کرونایی از 
دغدغه های مردم بوده و وزارت بهداشت روزانه کیفیت 
آب را کنترل و موردتوجه وزارت نیرو هم قرار دارد؛ از محل 
اعتبارات ملی برای مناطقی که نیاز به توجهات بیشتر دارد 
اختصاص خواهیم داد از جمله استان هرمزگان که جزو 
پروژه های مهم است و تامین آب شرب موردنیاز استان از 
طریق آب شیرین کن و تخصیص اعتبارات لازم برای 
استان های متعددی داده شده و در حال تدارک ساز و کار 
لازم برای جلب سرمایه جهت استفاده از منابع آب شور 
دریا هستیم.امسال به یمن سال جهش تولید با وجود 
اینکه تکلیف قانونی نداشتیم اما سعی کردیم از منابع 
داخلی بخشی را برای حل مشکل تامین برق 20 شهرک 

صنعتی با مشارکت سازمان برنامه و بودجه نقش عمده 
ای در جهت جهش تولید داشــته باشیم و طرح های 
متعددی در دست اجرا داریم.برای دولت حاضر تمرکز بر 
تکمیل طرح های در دست اجرا است که امیدوار هستیم 
تا پایان دولت بتوان ریل گذاری مناسبی را داشته باشیم. 
در خصوص دریاچه ارومیه هم کارگروه ملی با مسئولیت 
رئیس محیط زیست در حال فعالیت است و وزارت نیرو 
نقش مهمی در اجرای احیای دریاچه در 26 طرح داشته 
و دارد از جمله اینکه حدود 6 میلیارد و 100 مترمکعب 
آب با رهاسازی ها تامین شده که با احداث تصفیه خانه 
های فاضلاب برای انتقال پساب دریاچه انجام شده و 
دریاچه وضعیت خوبی دارد که امیدوار هستیم به وضعیت 

مطلوبی در آینده برسد.

ادامه از صفحه 4
در شرایط کنونی در استان خوزستان حدود 17 هزار واحد مسکن مهر فاقد 
متقاضی وجود دارد، به غیر از این موارد 67 هزار واحد عملیاتی شده که در حد 
فونداسیون بوده است و امیدوارم واحدهای مسکن مهر، به جز پرونده های 
حقوقی آنها تعیین تکلیف شود. درخصوص اجرای پروژه های حمل و نقل 
ریلی نیز اقداماتی همچون توسعه زیرساخت ها، خطوط دوم و خطوط فرعی 
صورت گرفته و در شرایط کنونی به طور مثال 112 واگن در بند امام در حال 
بارگیری بوده، این در حالی است که این میزان تا پیش از این حدود 5۳ واگن 

بوده است، همچنین با تلاش های صورت گرفته تن کیلومتر 2 درصد افزایش 
یافته است.

وی با اشاره به تاثیر بازارهای موازی بر بازار مسکن، گفت: وزارت راه در 
این عرصه برنامه جامع مسکن را پیاده سازی کرده ون در این راستا طرح اقدام 
ملی اجرایی شد و در حدود یک میلیون و 600 هزار نفر ثبت نام کردند که 800 
هزار نفر تنها واجد شرایط هستند. قطعا وزارت راه و شهرسازی وظیفه ایجاد 
زمینه خانه دار کردن مردم را برعهده دارد، برای همین ما در شهرهای کوچک 
و زیر یکصد هزار نفر بنیاد مسکن را برای این مسئله مامور کردیم.در بخش 

بهســازی و مقاوم سازی مناطق روستایی نرخ 7 درصد مقاوم سازی به 50 
درصد رسیده و ما هدفگذاری مقاوم سازی 200 هزار واحد را دنبال می کنیم. 
همچنین در بحث تامین قیر رایگان نیز ما براساس قانون عمل کردیم، هر چند 
سهمیه ما در سال 98 نسبت به 97  در حدود یک هفتم شده است. از طرف 
دیگر در بحث پروژه های نیمه تمام نیز 42 هزار میلیارد تومان پروژه فعال داریم 
که تنها در سال جاری 6 هزار میلیارد تومان بودجه راه سازی برای این مسئله 
در نظر گرفته شده است، اما ما هیچکدام از این پروژه ها رتا رها نکرده و با حرکت 

تعاملی و درک متقابل با نمایندگان این مسئله را به سرانجام می رسانیم.

صادرات سنگ آهن و واردات ریل ممنوع

سنگ آهن مورد نیاز ذوب آهن از سه معدن اصلی کشور تامین می شود

 وزیر نیرو گفت: علیرغم افزایش ۲.3 برابری جمعیت 
ظرفیت نیروگاه های کشور 1۲ برابر افزایش داشته است

وزیر راه و شهرسازی گفت: تا پایان دولت 5۰۰ کیلومتر آزادراه و 7۰۰ کیلومتر بزرگراه 
به بهره برداری می رسد 
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چرا ورزشگاه غدیر، لانه کبوتر و گنجشک ها شده  

 ورزشگاه غدیر اهواز این روزها تبدیل به مخروبه ای شده و هیچ 
نظارتی هم روی نگهداری آن انجام نمی شود

بازپرداخت تدریجی مبلغ مصرف شده 
اعتبار »آینده داران« بانک آینده

جلسه هم اندیشی مدیران و روسای شعب استان های 
تهران و البرز برگزار شد

خبـــرخبر

به گزارش گروه ورزشی اعتبار، به نقل از ایسنا، 
در حالی که هنوز یک دهه نیز از عمر ورزشگاه 
غدیر اهواز نمی گذرد، این ورزشــگاه به دلیل 
مشکل مالکیتی و عدم تخصیص اعتبار برای 
حفظ و نگهداری آن، اکنون بدون استفاده مانده 
و به لانه کبوترها و گنجشــک ها تبدیل شده 

است!
این ورزشگاه که در محدوده شمال غربی 
اهواز در کنار جاده اهواز – اندیمشک در زمینی 
به مساحت 44 هکتار ساخته شده است پس از 
17 سال  در ســال 90 به بهره برداری رسید و 
تاکنون میزبان مسابقات لیگ برتر و باشگاه های 
آســیایی تیم های فولاد و استقلال خوزستان 

بوده است.
بخشی از سقف سالن همکف و طبقه سوم 
ورزشگاه تخریب شده، رختکن ها و سایر اتاق ها 
وضعیت خوبی ندارند و تجهیزاتی که میلیارد 
تومان برای آن ها هزینه شــده بود، فرســوده 
شده اند. خاک و تار عنکبوت ها محوطه درونی 
ورزشگاه و سالن ها را پوشش داده است. زمین 
چمن به خاک تبدیل شده بود و چیزی به اسم 

چمن دیگر به چشم نمی آید.
ورزشــگاه غدیر امروز در حالی به چنین 
وضعیتی دچار شده که مســئولان با تدبیر و 
مدیریت درست می توانستند، درآمدزایی بسیار 
خوبی از این ورزشــگاه داشته باشند تا ضمن 
تامیــن هزینه های حفظ و نگهــداری آن، به 
فوتبال و دیگر رشــته های ورزشــی اســتان 

خوزستان نیز، رونق ببخشند.
مشکل مالکیتی، نامدیریتی، بی تدبیری 
....؛ هر چه هست را باید هر چه زودتر حل کرد 
و اگــر از همین امروز نیز برای بازســازی این 
ورزشــگاه که ســاخت آن 17 ســال به طول 
انجامید، کاری نکرد، شــاید به زودی حسرت 

جبران نشدنی بر دل تمام علاقه مندان به ورزش 
بگذارد.

عملیات بازسازی چمن ورزشگاه غدیر 
اهواز آغاز شد

پس از گزارش اخیر در مورد وضعیت نا به 
سامان ورزشگاه غدیر اهواز، عملیات بازسازی 

چمن این ورزشگاه آغاز شد. 
این گزارش با واکنش بســیاری از سوی 
علاقه مندان به فوتبال مواجه شد و خیلی ها از 

عدم رسیدگی به این ورزشگاه که یکی از پنج 
ورزشگاه بزرگ ایران است، گله مند شدند.

به گزارشــگران مزبور، اما پس از انتشار  
گزارش  فوق و همچنین تصاویر و فیلم منتشر 
شده از ورزشگاه غدیر اهواز، اداره کل ورزش و 
جوانان خوزســتان اعلام کرد که "با پیگیری 
های ایــن اداره کل، عملیات مربوط به تعمیر 
پمپ های زمین، بازســازی چمــن و آبیاری 
ورزشگاه غدیر اهواز که پس ورود سیل و گرمای 
شــدید هوا دچار آسیب دیدگی و خرابی شده 

بود، آغاز شد."
ضمنا افشین حیدری، مدیرکل ورزش و 
جوانان خوزستان در واکنش به گزارشات اخیر 
در مورد ورزشگاه غدیر اهواز اعلام کرد که "آقای 
وزیر زمانی که سیل آمد و ورزشگاه را آب گرفت، 
از نزدیک شــاهد وضعیت این ورزشــگاه بود. 
مشکل ورزشگاه غدیر باید به صورت اساسی حل 
شود و نامه ای نوشته شد و خدا را شکر وزیر به 
این جمع بندی رسید و دستور داد که از محل 
اعتبارات وزارت ورزش یک ردیف دائمی برای 
ورزشگاه غدیر اهواز در نظر گرفته شود که اگر 
این مهم به زودی اتفاق بیفتد، مشکل ورزشگاه 

غدیر برای همیشه حل خواهد شد."
در حالی که هنوز یــک دهه نیز از عمر 
بزرگتریــن ورزشــگاه فوتبالی خوزســتان 
نمی گذرد، به دلیل رها شــدن و نداشتن یک 
صاحب مشخص، وضعیت نامناسبی دارد، به 
صورتی که چمن آن کاملا تخریب و ســوخته 
شده و به خاک سیاه تبدیل شده است. ضمن 
این که رو به روی جایگاه تماشاگران آن به نیزار 
تبدیل شده، تاسیسات برق و آب ورزشگاه نیز 
دچار مشکل شده و تجهیزات داخل اتاق های 
رختکن هــا و ســالن های درون آن که هزینه 
هنگفتی برای آن ها شده بود، فرسوده شده اند. 
همچنین بخشی از سقف طبقه همکف و طبقه 
ســوم نیز به دلیل بارندگی در فصل زمستان 

تخریب شده است.
به نظر می آید، گــزارش اخیر در مورد 
ورزشگاه غدیر منجر به شکل گیری عزم جدی 
برای رسیدگی به این طرح ملی و ارزشمند در 

اهواز شده است. 
پیگیری ها ، در مورد وضعیت ورزشــگاه 
غدیر اهواز در جهت بازگشت به شرایط خوب 

گذشته، ادامه خواهد داشت.

www.etebar.net

پنج شنبه 5 تیر ماه 1399، شماره 233

7
علیآقامحمدیگفت:بازارارزمتعادلمیشودوعلتآنهمایناستکهیکسریمنابعارزیدرآیندهبازخواهدگشت.

رئیسگروهاقتصادیدفترمقاممعظمرهبریوعضومجمعتشخیصمصلحتنظامدرگفتگوباباشگاهخبرنگارانجوان،دربارهنرخآزادارزدرروزهایگذشتهبیانکرد:بازارارزمتعادلمیشودوعلتآنهمایناستکهیکسریمنابع
ارزیدرکشــورهایینظیرعراقوجودداردکهدرآیندهبازخواهدگشــت.ویتاکیدکرد:بانکمرکزیقدرتمداخلهدربازارارزراداردومیتواندباتزریقاسکناسنرخارزرامدیریتکند،اماقرارشبرایننیستکهایننوسانرابا
اسکناسحلکند.بانکمرکزیفعلیقویترینبانکمرکزیدرتامیناسکناساستوذخایربسیارخوبیدرحوزهطلاوارزدارد.بهجراتمیتوانمبگویمدر۴دههگذشتهعملکردمناسبیراداشتهاست.پولصادراتبنزینبهونزوئلادر
خزانهاستعضومجمعتشخیصمصلحتنظامهمچنینازواریزدرآمدحاصلازصادراتبنزینبهونزوئلابهخزانهکشورمانخبرداد.بهگزارشمشرق،علیآقامحمدی،بااشارهبهتوانصادراتفرآوردههاینفتیایرانبهسایرکشورها
گفت:برایفروشفرآوردههاینفتیمصداقبارزارسال۵نفتکشایرانیحاملبنزینبهکشورونزوئلااست.رئیسگروهاقتصادیدفترمقاممعظمرهبریدرپاسخبهاینسئوالکهباوجودتحریمهایبانکیوتبادلمالیدرجهانچطور
مبلغفروشبنزینبهونزوئلارادریافتکردهایم؟گفت:برایدریافتپولبنزینهایفروشرفتهبهونزوئلامشکلینداریموپول۵نفتکشارسالیبهخزانهکشورواریزشدهاست.اینرقمتحتعنوانشرکتپخشفرآوردههاینفتی
ووزارتنفتدرخزانهقرارمیگیرد.آقامحمدیافزود:فقطاروپاییهاوکرهایهادرپرداختپولبهمامشکلدارندوبقیهمشکلیازایندستندارند.عضومجمعتشخیصمصلحتنظامبااشارهبهاینکهتوانتبادلفرآوردههاینفتی
درسطوحمختلفهموجوددارد،گفت:برنامهپیشِرویمادرونگراییصادراتفرآوردههاستیعنیبهسمتیبرویمکهصادراتخامبهصفربرسد،چراکهاکنونمازادفرآوردههاینفتیداریموخوشبختانهفرآوردهفروششدهایم.

بازارارز
متعادل
ميشود

هفته نامه اقتصادی ایرانورزش

 ادعای مطرح شده 
درمورد شرکت هواپیمایی ماهان جعلی است 

روابط عمومی شرکت هواپیمایی ماهان در کانال تلگرامی خود نوشت: در  
پی انتشار خبری در فضای مجازی که به تازگی دست مایه رسانه های 
خبری بیگانه شده است تا بدین وسیله هواپیمایی ماهان و خدمات این 
شرکت را مورد حمله و تاخت و تاز قرار دهند، شرکت هواپیمایی ماهان 
ضمن تکذیب آن و به جهت تنویر افکار عمومی توجه مخاطبان محترم را 

به موارد ذیل جلب می نماید: 
1 - شرکت هواپیمایی ماهان شرکتی خصوصی است و هیچ سهمی از 
درآمد عمومی یا منابع دولتی و غیره ندارد و از این رو تمام سعی و توانش 
بر این استوار است که با سخت کوشی، علاوه بر تامین معیشت حدود 10 
هزار نفر پرسنل شاغل مستقیم و غیر مستقیم خود، سایر هزینه های 
سنگین صنعت گران قیمت هوایی را نیز تهیه و تامین نماید؛ از این رو نه 
تنها کلیه پروتکل ها و قوانین صنعت هوایی داخلی مطابق تأیید سازمان 
هواپیمایی کشوری را رعایت می کند، بلکه تحت عالی ترین استانداردهای 
ICAO و IATA و IOSA عمل می نماید. این شرکت هواپیمایی از 
معدود شرکت های داخلی است که می تواند بسیاری از خدمات حمل و 
نقل هوایی را در بهترین شکل ممکن انجام دهد و از این رو همواره مورد 
جدی ترین تهدیدهاو تحریم های ظالمانه دشمنان داخلی و خارجی 

کشورمان قرار گرفته است. 
اقبال همیشگی ملت شریف ایران به این شرکت هواپیمایی گواه همه 
خدمات صادقانه این شرکت در طول حدود سه دهه فعالیت آن می باشد. 
2 - این شــرکت از ســال2011 میلادی، یعنی از 9 سال قبل، تحت 
شدیدترین و ظالمانه ترین تحریم ها قرار گرفته است و تمام حرکات و 
رفتارهای آن تحت نظر سرویس های امنیتی دشمنان ایران عزیز قرار دارد. 
بدیهی است در این جنگ رو در رو اگر می توانستند کوچکترین بهانه ای 
برای ضربه زدن و زمین گیر نمودن این شرکت هواپیمایی به دست آورند 
هرگز این فرصت را از دست نمی دادند و بهترین بهره را از آن می بردند.  

تا امروز حتی یک مورد تخلف بر علیه هواپیمایی ماهان در هیچ نقطه ای از 
جهان ثبت و اعلام نشده است بلکه با کلی گویی و انتساب اتهامات واهی 

سعی بر تحریم و تخریب نموده اند. 
۳ - اکنون که پرسنل خدوم، مؤمن و میهن دوست شرکت هواپیمایی 
ماهان راه های جدیدی را برای کم اثر نمودن فشار تحریم ها و حتی در 
برخی موارد خنثی نمودن آن کشف کرده اند و دشمنان از این امر به ستوه 
آمده اند و غرورشان جریحه دار شده است، پی از ناکارآمدی تحریم ها در 
زمین گیر کردن این شرکت، وارد فاز جدیدی شده اند که آن وضع تحریم 
های جدید و تخریب اعتماد عمومی است تا با ایجاد جوسازی رسانه ای و 
تبلیغات منفی به خیال خود بتوانند این شرکت را در رسیدن به اهداف 

بلندخود متوقف نماید. 
4 - امروز که سردار رشید اسلام، شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی به 
آرزوی دیرین خود رسیده است، بعید نیست که عده ای بخواهند با جعل 
حکایت و طرح داستان های خیالی برای خود شهرتی دست و پا کنند و 
آن شهید عزیز را مدیون جانفشانی خود قلمداد کنند؛ غافل از این که دروغ 
نمی تواند برای کسی عزت آفرین باشد زیرا رسوایی برملاشدنش نه تنها 

عزت را از بین می برد بلکه مختصر آبروی گذشته را نیز به باد خواهد داد.

این قرائت خوش بینانه از نقل چنین حکایتهای کذبی است؛ وا اسفا اگر 
درهم راستایی و هم داستانی با دشمنان کشور و به منظور مستند سازی 
تخلف شرکت هواپیمایی ماهان باشد تا برای تحریم های جدید مورد بهره 
برداری قرار گیرد یا ماهان را شرکتی نظامی معرفی نماید و اعتماد عمومی 

را خدشه دار کند. 
5 - سپاه پاسداران انقالب اسلامی به عنوان یکی از ارکان مستحکم نظامی 
ایران همراه ارتش سرافراز جمهوری اسلامی و سایر قوای مسلح و نیروهای 
امنیتی و نظامی، رسالت پاسداری و صیانت از ایران عزیز اسلامی را عهده 

دار است.
بقیه بالا

بنابر آنچه در سالهای گذشته در عملکرد این نیروهای نظامی و در عمق 
استراتژیک دشمن مشاهده شده است، به قدر کافی از توان عملیاتی و 
لجستیکی مناسب برخوردار بوده است تا آنجا که طومار داعش را در عراق 
و سوریه پیچیده، در خلیج فارس مقتدرانه حضور داشته، آسمان ایران را 
برای سیستم هوایی امریکا ناامن و پرخطر کرده و موجب سرافکندگی 

ارتش امریکا در پایگاه های نظامی خودش شده و به زانو درآورده است.
چنین نیروهای پرتوان و قدرتمندی با چنین اهداف بلند و متعالی هیچگاه 
نیازمند کمک یک شرکت هواپیمایی خصوصی برای رسیدن به اهداف 
خود نیستند. بدیهی است طرح اینگونه مسائل ناشی از عدم شناخت کافی 
قدرت نظامی جمهوری اسلامی و در راستای کوچک شمردن اقدامات 
بزرگ نیروهای نظامی و امنیتی برای حفظ و گسترش امنیت در منطقه 

به حساب می آید.         
6 - هواپیمایی ماهان همانگونه که در عمل اثبات نموده است، به عنوان 
عضوی کوچک، همه توان و پتانسیل خود را برای جانفشانی در مسیراهداف 
بلند جمهوری اسلامی ایران به کار خواهد بست و در این مسیر از هیچ 

اقدامی فروگذار نخواهد کرد. 
7 - شرکت ماهان اعلام آمادگی می نماید تا چنانچه هر یک از رسانه های 
معاند، سند یا مدرکی دال بر ادعای مطرح شده در مورد این پرواز اعم از 
تاریخ پرواز، شماره پرواز یا هر ادعای دیگری دارند با ذکر جزئیات آن بیان 

نمایند تا مورد بررسی قرار دهد.
خاطر نشان می سازد به طور معمول در چنین پروازی حدود دوازده نفر 
پرسنل پروازی اعم از مهمانداران، مهندس پرواز، کمک خلبان حضور دارند 
و با توجه به عدم گزارش چنین موردی یا حتی مواردی مشابه، بدون تردید 
نقل چنین داستانی وهم آلود زائیده ذهنی خلاق و داستان پرداز است و 
نمی تواند به هیچ روی دستاویزی برای دشمنی های آتی معاندین گردد.  
8 - شرکت هواپیمایی ماهان مجدداً ضمن تکذیب ادعای مطرح شده و 
پیگیری موضوع از طریق محاکم قضائی و با تاکید بر رسالت ذاتی خود 
مبنی بر ارائه خدمات ایمن مسافرت هوایی و رعایت دقیق قوانین و مقررات 
کشوری و بین المللی، خود را متعهد به انجام رسالت خویش در شایسته 
ترین شکل خود می داند و در طی سالیان گذشته نیز این مهم را در عمل 

به اثبات ر سانده است.
بدیهی است در صورت تکرار و نشر و بسط این خبر از سوی رسانه های 
مختلف، حق پیگیری قضایی آن برای این شرکت هواپیمایی محفوظ 

است.

1-    معاون امور زنان و خانواده آقای رییس جمهور روحانی  -  خیلی نفیس 
2-   از حروف فرنگی - سازمان فضایی کشور آمریکا -  پایگاه اینترنتی 

۳-  معاون ریاست جمهوری دوازدهم و رئیس سازمان برنامه و بودجه - 
رشته کوهی در اروپا - پایتخت المپیک

4-   لاستیک خودرو - پر حجم - مرکز کشور غنا 
5-   نامی برای دختران - سوریه قدیم - حیوان مسابقه ای

6-  نام فردیناند مهاجم سابق تیم ملی فوتبال انگلیس - پسوند محافظت 
-  دکتر برات کریمی مدیرعامل این بانک خصوصی کشورمان است 

7- تکرار حرف -  ظاهرسازی -  صندلی دندانپزشکی
8-   نامی برای پسران جنوبی - خبرگزاری کشورمان -   گندیده و متعفن

9-    آوردن -  مرکز کشور نیجریه -  قسمتی در خانه
10_  دریای کوچک - خان در هم ریخته - حرف جدایی

11_    صد سال - آیت الله معروف و انقلابی کشور عربستان - نظم ونسق 
12_   رودی در قاره آمریکای جنوبی -  عروس شب -  از نام های پروردگار

1۳_   ستیزه کردن - دارایی - دانه سحر آمیز 
14_  اشاره به دور -  ریاست وزارت علوم ، تحقیقات و فناوری  دولت دهم 

آقای احمدی نژاد -  زگیل
15_   وزیر راه و ترابری دولت نهم آقای احمدی نژاد  - ترازوی بزرگ

1-  از فوریت های اقتصادی مجلس شورای اسلامی 
 2- مارکی بر لوازم صوتی -  دعای پر فیض بعداز ظهر های جمعه - 

شهر فراری - رمق
۳-   قرقره -  رئیس وزارت نیرو در دولت دهم آقای احمدی نژاد 

4-  سالم نیست - هم  تیمی -  زره ساز  
5-  مارکی بر سیگار - سرشت -  قرار همه عاشقان حسین آنجاست 
6-  عددی است فوتبالی -  هنر هفتم - جای دور از خطر - وحشی

7-   هادي الکتریسیته -  صندلي معلولین -  از نژادها 
8-   جلبک -  منحرف -  نامی برای پسران 

9-   پیشرو لشکر - شهری در  شمال کشورمان 
 10-  چهره - برکت سفره افطار -  سرگشته و سرگردان -  

هنوز  جبار نشده 
 11- اجداد - به سوره های قرآنی که در شهر مکه نازل شده است - 

پول خرد انگلیس - لابلا 
12-   مدافع سابق ایتالیا - بود در هم ریخته - نام قدیم شهر مشکین شهر 

1۳-   علی انصاری مالک این بانک ایرانی است - تکواندو کار سرشناس 
کشورمان 

14-   خطاب - خاک صنعتی - خراب - لقب زین الدین زیدان مربی 
سرشناس رئال مادرید

15- از فوریت های اقتصادی مجلس شورای اسلامی

عمودی افقی

جدول شماره 233 هفته نامۀ اعتبار
لطفاً جدول تکمیل شده را به دایرکت اینستاگرام هفته نامه ارسال نمائید.

etebar.magazine  به 15 نفر از برندگان، به قید قرعه جوایزی تقدیم خواهد شد.

کفاشیان: نایب رئیس اول فدراسیون 
فوتبال هستم

رئیس اسبق فدراسیون فوتبال گفت: چون دوره محرومیتم تمام شده، به فدراسیون 
آمدم و در اولین جلسه هیات رئیسه هم حضور پیدا خواهم کرد.

به گزارش خبرگزاري فارس، علي کفاشیان بعد از خروج از فدراسیون فوتبال اظهار 
داشت: من به عنوان نایب رئیس، در فدراسیون نشستم تا انشاا... جلسه هیات مدیره 
تشکیل و ببینیم چه اتفاقي رخ مي دهد.وي در خصوص اینکه اعلام کرده بود تا 
زماني که از او دعوت نکنند به فدراسیون نمي رود، گفت: بله، حتما گفته اند که به 
فدراسیون آمدم. رئیس اسبق فدراسیون فوتبال در خصوص اینکه در نشست با 
بهاروند در مورد چه مسائلي بحث شد و آیا هیات رئیسه در خصوص حضور وي نظر 
خواهند داد، گفت: چون دوره محرومیتم تمام شده، به فدراسیون آمدم. در اولین 
جلسه هیات رئیسه فدراسیون هم حضور پیدا خواهم کرد.وي در خصوص اینکه 
به نظر مي رسد اعضاي هیات رئیسه از حضور وي در فدراسیون خوشحال نیستند، 

عنوان کرد: چرا خوشحال نیستند؟
کفاشیان در خصوص اینکه درودگر اعلام کرده اگر به فدراسیون برود جدا خواهد 
شد، عنوان کرد: ما دیگر هستیم و در جلسه شرکت مي کنیم. رئیس اسبق فدراسیون 
در باره اینکه انتخابات چه زماني برگزار مي شود، گفت: اجازه بدهید اول جلسه هیات 
رئیسه برگزار شود و من هم در جلسه شرکت کنم، بعد در مورد این مسائل صحبت 
خواهم کرد. کفاشیان در مورد اینکه چه اطلاعي از اساسنامه دارد، اظهار داشت: 
آقاي نبي نبود و قرار شد آخرین گزارشات را از او بگیرم. اجازه بدهید 2 سه روز آپدیت 
شوم، بعد در مورد این مسائل توضیح مي دهم. وي در خصوص اینکه آیا قرار است 
نایب رئیس اول باشد یا سرپرست، گفت: فعلا نایب رئیس اول هستم. ابتدا باید 
جلسه هیات رئیسه را تشکیل بدهیم و بعد از آن قرار شد همه چیز را اعلام کنند. 
رئیس اسبق فدراسیون در باره اینکه بهروز زنجاني به کي روش و فدراسیون زمان 
وي کمک کرده است، عنوان کرد: در زمان ما در فدراسیون کمک کرده؟ خیر، این 
موضوع درست نیست.هیچ کمکي به ما نکرده است. کي روش دوست او بود و شاید 
با او جلسه داشته اما هیچ وقت در فدراسیون با وي جلسه نبوده است. این اتفاق در 
زمان آقاي مقدس افتاده است.گفتني است که کفاشیان در فدراسیون فوتبال حاضر 

شد که این دومین رفت و آمد او به فدراسیون طي یک هفته گذشته است.

بانک آینده با هــدف رفاه حال 
مشــتریان، امکان بازپرداخت 
اقساطی بدهی »آینده داران« را 

فراهم ساخت.
به منظور تســهیل بازپرداخت 
اعتبــار اختصاص داده شــده به 
مشتریان برای خرید اعتباری از 
فروشگاه های ایران مال در قالب 
طرح »آینــده داران«، علاوه بر 
امکان بازپرداخت یک جا، امکان 
بازپرداخت ماهیانه مبلغ اعتبار 
نیز در قالب 5 قســط به صورت 
تسهیلات فراهم شده است؛ پیش 
از سررسید اعتبار، ضمن ارسال 
پیامکی از مشــتری درخواست 

می شود تا چگونگی بازپرداخت 
اعتبار مصرف شده از حساب خود 
را با مراجعه به شعبه تعیین نماید؛ 
در صورت عدم مراجعه مشتری 
به شعبه یا ســامانه های تعیین 
شــده، مبلغ اعتبار از ســپرده 
پشــتوانه او، به صــورت یک جا، 

تسویه خواهد شد.
مشتریان حقوقی نیز می توانند 
نسبت به درخواست دریافت یا 
تقســیط اعتبار در قالب طرح 
»آینــده داران«، برای کارکنان 
خود اقدام کنند. این دســته از 
مشتریان، از طریق انعقاد تفاهم 
نامه و رعایت شــرایط اعلامی 
می تواننــد از مزایای این طرح 

بهره مند گردند.
راه اندازی سامانه 

اختصاصی سهام عدالت 
در کارگزاری بانک آینده

این ســامانه در راستای اجرای 
قانون آزادسازی مستقیم سهام 
عدالت راه اندازی شــده است. 
دارندگان سهام عدالت می توانند 
برای مشــاهده دارایی و ارزش 
بــه  ریالــی ســهام خــود، 
https:/ /se-tat .  

rayanbroker.ir مراجعــه 
کرده، نسبت به فروش ۳0درصد 
آزادشــده ســهام خود، بدون 
حضــور در بانــک و شــرکت 

کارگزاری، عمل کنند.
سامانه اختصاصی سهام عدالت 
کارگزاری بانک آینده، محدود به 
شماره  حساب های بانک آینده 
نبــوده، هر یک از دارندگان این 
ســهام که شماره حساب سایر 
بانک ها را در سامانه سهام عدالت 
معرفی کرده اند، امکان استفاده 

از این سامانه را دارند.

جلسه هم اندیشی مدیران و روسای شعب استان 
هــای تهران بیمه البرز به ریاســت محســن 
پورکیانــی مدیرعامل و بــا حضور مجید علی 
پناهی رئیس هیئت مدیره ،معاونان مدیرعامل 
و مدیران و روسای شعب این استان برگزار شد.

به گــزارش روابط عمومــی بیمه البرز ، 
محســن پور کیانی در ابتدای جلسه با اشاره به 
پتانسیل اقتصادی استان تهران و جایگاه برند 
بیمه البرز و  توانگری و سابقه درخشان 61 ساله 
آن  ، هدف از برگزاری این گردهمایی را بررسی 
عملکرد ۳ ماهه ابتدای سال 1۳99 شعب استان 
تهران و شناسایی فرصت ها و تهدید های پیش 
رو و طرح و بررسی مسائل و مشکلات احتمالی 
شعب عنوان نمود و همه مدیران و روسای شعب 
را به همدلی و تلاش برای حفظ و ارتقاء جایگاه 

برند بیمه البرز در مقطع کنونی فراخواند.
مدیرعامل بیمه البرز بر ارتباط نزدیکتر 
روسای شعب با نمایندگان و حمایت و پشتیبانی 
شعب از شبکه فروش در امر بازاریابی و ارتباط با 
مشتریان تاکید کرد و اظهار داشت : همانگونه 
که مدیریت های ستادی موظف به ارائه خدمات 
مطلوب و به موقع به شعب هستند ، شعب نیز 
می بایســت خدمات مناســب و بــه موقع به 

نمایندگان ارائه کنند.
نایب رئیس هیئت مدیره بیمه البرز افزود 
: جلسات بررســی عملکرد شرکت هر ۳ ماه با 
هدف رفع ایرادات و مشکلات احتمالی جهت 
تســریع و بهبود در ارائه خدمات به مشتریان و 
حفظ ارتقای جایگاه بیمه البرز ، برگزار خواهد 

شد.

.در ادامه جلسه مجید علی پناهی رئیس 
هیات مدیره ضمن تشکر از مدیر عامل و مدیران 
و روسای شرکت وضعیت بیمه البرز را به لحاظ 
ســطح توانگری و برخورداری از نیروی انسانی 
متخصص مطلوب ارزیابی و روسای شعب را به 
فعالیت بیشتر در جهت اعتلای برند بیمه البرز 

دعوت کرد .
در این جلســه سعید حاجیان مدیر امور 
شعب و شــبکه فروش به ارائه گزارش عملکرد 
شــعب اســتان تهران در ۳ ماهه نخست سال 
1۳99 پرداخت و سپس ضمن معرفی و تشریح 
امکانات داشبورد مدیریتی برای حاضرین ، هر 
یک از معاونان مدیر عامل و روســای شعب به 
طرح نقطه نظرات و  دیدگاههای خود مبادرت 

کردند
شــایان ذکر اســت در هفته گذشته نیز 
جلسه هم اندیشی با مدیریت های ستادی فنی 
برگــزار گردید و در روز آینده نیز جلســه هم 
اندیشی پیرامون عملکرد ۳ ماهه نخست سال 
1۳99 شــعب بیمه البرز در استانهای بزرگ 

برگزار خواهد شد
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کار را به فال نیک بگیرید تا پیروز و کامیاب شوید.امام علی)ع(:

بیمه 5۰۰هزار خانه روستایی 3 استان 
محروم، افتخار بانک مهرایران است

دکتر مرتضی اکبری مدیرعامل بانک قرض الحسنه مهرایران گفت: 
افتخار ما این است که در طرح بیمه 500هزار خانه روستایي، سه 

استان کمتر برخوردار کشور را انتخاب کرده ایم.
آیین رونمایي از بیمه حوادث 500هزار خانه روستایي و همچنین 
احراز هویت آنلاین بانک مهر ایران گفت: مردم کشــور مدت ها با 
بانک هاي تجاري سروکار داشته اند که آن  بانک ها اغلب مشتریان کلان 
دارند. بانک قرض الحسنه  مهر ایران به نوعي بانک مستضعفان است و 
اغلب مشتریان آن ساکن استان هاي محروم هستند، از آنجایی که 
وام های بانک مهر ایران خرد است، سعي کرده ایم این وام ها را با فرآیندهایي ساده به مردم تخصیص 
دهیم. با بانکداري سنتي ممکن نبود سال گذشته به دو میلیون و ۳00هزار نفر تسهیلات دهیم. بانک 
مهر ایران سال 1۳95 به 500هزار نفر تسهیلات داده و افزایش تعداد تسهیلات گیرندگان در طول این 
سه سال قابل توجه است. این در حالي است که تعداد کارکنان بانک از سال 1۳95 افزایش نیافته است. 
این موضوع نشان مي دهد بهره وري نیروي انساني در این بانک به شدت در حال رشد است،بانک مهر 
ایران خدمتي ارائه کرده که براي نخستین بار هر کسي مي تواند با همراه بانک افتتاح حساب کند و تمام 
فرآیندهاي آن روي موبایل انجام شود. بیماري کرونا باعث شد سرعت توسعه بانکداري الکترونیکي را 
بیشتر کنیم، سال جاری حجم زیادي از مردم به بازار بورس مراجعه کردند و کارشان بعضاً با تأخیرات زیاد 
انجام مي شد. همان زمان پیشنهاد دادیم با عنایت به تجربه افتتاح حساب آنلاین، احراز هویت سجام را 
هم انجام دهیم. مسیري که داریم تعریف مي کنیم، در جهت این است که مشتریان و کاربران کمترین 
دشواري را براي دریافت خدمات داشته باشند. اگر روزي بتوانیم باعث شویم مراجعات مردم به بانک ها را 
به حداقل برسانیم، خدمت بزرگي به مردم کرده ایم.اگر ضمانت تسهیلات نیز به صورت الکترونیکي انجام 
شود، نیاز به حضور مردم در شعبه کمتر مي شود و تا سه ماه آینده بخش زیادي از تسهیلات ما به همین 
صورت پرداخت مي شود، از سال 1۳97 براي پرداخت 60هزار فقره تسهیلات به روستاییان برنامه ریزي 
کرده ایم که بخش عمده آن تا کنون انجام شده است. همچنین 280هزار فقره تسهیلات با همکاري 
کمیته امداد در حوزه معیشت و اشتغال زایي خرد پرداخت شده که ارزش آن به 1800 میلیارد تومان 
مي رسد و عمدتاً هم مربوط به روستاها بوده است.برای بهسازی خانه هاي روستایي، تفاهم نامه اي با بنیاد 
مسکن به امضا رسانده ایم که شامل 22هزار خانه روستایي است و تا کنون 12هزار مورد آن پرداخت 
شده است،افتخار ما این است که در طرح بیمه 500هزار خانه روستایي، سه استان کمتر برخوردار 
)سیستان و بلوچستان، ایلام و خراسان جنوبي( را انتخاب کرده ایم. این مسئله دغدغه دولت نیز هست 
و باعث مي شود نگراني هاي دولت در این حوزه کاهش یابد. امیدواریم سال آینده بتوانیم استان هاي 
بیشتري را پوشش دهیم که این موضوع نیاز به حمایت دارد.ایرادی که به وجه التزام گرفته می شود این 
است که بعضاً مي گویند حرام است. مطالعه کردیم و دیدیم که جریمه دیرکرد در سایر کشورهاي اسلامي 
نیز دریافت مي شود، اما در حوزه عام المنفعه هزینه مي شود. زیرا نیاز است که وجه التزام دریافت شود یا 
مسیر جایگزیني تعریف شود که عدالت برقرار شود و بین افراد خوش حساب و بدحساب تفاوت هایي 
وجود داشته باشد. حال خوب است منابع دریافت شده از این بخش را در حوزه عام المنفعه هزینه کنیم. 
ما این موضوع را در مجمع بانک مهر ایران مطرح خواهیم کرد. تصویب این موضوع در دولت و مجلس 
نیز مي تواند به این مسئله کمک کند.این بانک در سال 1۳86 با سرمایه گذاري 10 بانک و سرمایه اولیه 
1500 میلیارد تومان تشکیل شد که سال گذشته این سرمایه به 2500 میلیارد تومان افزایش یافت. 
بعد از انقلاب اسلامي اغلب بانک ها یا تجاري بودند یا تخصصي. براي مردم دریافت تسهیلات خرد از این 
بانک ها دشوار بود زیرا آن ها نسبت به تجهیز منابع خرد و تخصیص منابع کلان اقدام مي کردند.اکنون 
حدود ۳۳ هزار میلیارد تومان منابع مردم نزد این بانک است، 60 هزار میلیارد تومان تسهیلات از ابتداي 
فعالیت این بانک پرداخت شده که ۳0 هزار میلیارد تومان آن وصول شده و باقي هنوز دست مردم است 
و سررسید دریافت آن فرا نرسیده است. نسبت معوقات در این بانک حدود نیم درصد است. سال گذشته 
حدود 2 میلیون و ۳00هزار نفر از تسهیلات بانک برخوردار شدند و امسال براي ۳ میلیون نفر برنامه ریزي 
کردیم.منابع بانک مهر ایران سالانه ۳0 تا 40 درصد رشد داشته و این رشد محصول زحمات همکاران 
من در سراسر کشور است. این در حالي است که جذب منابع قرض الحسنه بسیار دشوار است و اینکه 
مردم منابع خود را با سود صفر درصد نزد بانک بگذارند، سخت است.اکنون 9 میلیون مشتري نزد این 
بانک حساب دارند و در 12 سال گذشته 7 میلیون نفر از تسهیلات آن برخوردار شده اند. حدود 70 تا 80 
درصد این تسهیلات در دولت تدبیر و امید و عمده آن در سه سال گذشته پرداخت شده است. رویکرد 
بانک در دو سال گذشته به سمت اشتغالزایي خرد معطوف بوده و در سال هاي اخیر سعي کردیم بخش 

عمده تسهیلات به این بخش تخصیص یابد.

خبر

شهادت مظلومانه آیت ا... دکتر بهشتی و 72 تن از یاران امام خمینی)ره(، روز قوه قضائیهعکس نوشت

 به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی همراه اول، دهمین 
مجمع عمومی عادی ســالیانه همراه اول با حضور 92.1۳ 
درصدی سهامداران در سالن اجتماعات همراه اول برگزار شد. 
در این مراسم مهدی اخوان بهابادی پس از ایراد سخنان 
رئیس مجمع و اســتماع گزارش حسابرس، به ارائه گزارش 

عملکردی جامع از آنچه در سال 1۳98 گذشت، اقدام کرد.
مدیرعامل همــراه اول با تأکید بر حصول افتخارات 
چشمگیر برای اپراتور اول ایران در سال 1۳98، اظهار کرد: 
»کسب رتبه نخست خدمات تلفن همراه در ارزیابی و رتبه بندی 
اپراتورهای ارتباطی« توسط سازمان تنظیم مقررات و ارتباطات 
رادیویی، »کسب رتبه اول در بهره وری کل عوامل ارتباطات و 
مخابرات کشور در بیست ودومین رتبه بندی شرکت های برتر 
ایران« و همچنین »دستیابی به رتبه هفدهم فروش و درآمد 
در بیست ودومین رتبه بندی شرکت های برتر ایران« بخشی از 
این دستاوردهاست. اخوان بهابادی همسو با ذائقه سهامداران 
به بخش ارائه دستاوردهای کسب شده توسعه بازار در سال 
گذشته وارد شد و با بیان اینکه بیش از 90 میلیون سیم کارت 
در شبکه اپراتور اول تلفن همراه ایران ثبت شده است، ابراز کرد: 
از این تعداد، 20.۳5 میلیون سیم کارت دائمی و 69.89 میلیون 

سیم کارت اعتباری بوده است.
وی با بیان اینکه ARPU  مشترکان این شرکت رشد 
18 درصدی را در سال گذشته به ثبت رسانده و به سهم بازار 
درآمدی حدود 60 درصدی رسیده است، ابراز کرد: همچنین 
قابل توجه است که در مرداد ماه سال 1۳98 توانستیم به رکورد 
جذب یک میلیون و ۳00 هزار مشترک در یک ماه دست پیدا 
کنیم. مدیرعامل اپراتور اول تلفن همراه ایران، در ادامه اشاره ای 
به جذب 19 میلیون مشترک برای اپلیکیشن »همراه من« با 
120 میلیون تراکنش در ماه داشت و بیان کرد: جمعیت باشگاه 
مشتریان همراه اول بیش از 12 میلیون مشترک است که در 
کنار 12 هزار و 966 شبکه فروش و خدمات حضوری با متوسط 
خدمات دهی بیــش از ۳ میلیون در ماه، بــه ارائه خدمات 
می پردازد. وی در ادامه این مراسم به تشریح آخرین وضعیت 
توسعه و پوشش شبکه اپراتور اول تلفن همراه ایران پرداخت و 
ضمن تاکید بر بالاترین میزان ایجاد پوشش برای اقصی نقاط 
 2G کشور توسط این اپراتور، تصریح کرد: دسترسی به خدمات
همراه اول با اســتقرار ۳8700 سایت، هم اکنون در 44968 
روستا نیز ممکن است؛ ضمن اینکه پوشش 100 درصدی 

شهرهای کشور در نسل های ۳ و 4 را نیز فراهم آورده ایم.
اخوان بهابادی با بیان اینکه بالغ بر پنج هزار روستا نیز به 
خدمات ۳G و 4G دسترسی دارند، گفت: تعداد سایت های 
نسل های سوم و چهارم شرکت ارتباطات سیار ایران به ترتیب 
21970 و 2۳۳00 است و در مدل برنامه توسعه برای سال 
جاری، استقرار شش هزار سایت همگام با نسل های 4 و 4.5 را 

نیز در دستور کار داریم. 
رشد 2.5 برابری ترافیک دیتا در یک سال

مدیرعامل شرکت ارتباطات سیار ایران در ادامه سخنان 
خود با اشاره به اتصال بیش از 10 هزار سایت نسل چهارم به 
فیبرنوری، به ترسیم ذهنی روند حرکتی ترافیک صوت و دیتا 
در شبکه همراه نیز پرداخت و اظهار کرد: در فروردین ماه سال 
جاری توانستیم به بیش از 11 پتابایت رکورد ترافیک دیتای 

روزانه برسیم که رشدی دو و نیم برابری را نسبت به میانگین 
روزانه ترافیک دیتا در فروردین ماه سال 98 )یک سال گذشته( 
نشان می دهد. وی ادامه داد: همچنین در آذرماه سال گذشته 
با رسیدن به 22 میلیون ارلانگ، توانستیم به رکورد جدید 

ترافیک صوتی در روز دست پیدا کنیم.
بنابر اظهارات مدیرعامل بزرگترین اپراتور تلفن همراه 
ایران، مصرف کل دیتای مشترکان این اپراتور در سال 98 حدود 

212۳ پتابایت بوده است.
مرور برنامه راهبردی 5 ساله

وی به تشریح راهبرد و برنامه این اپراتور پرداخت و در 
بیان برنامه پنج ساله راهبرد همراه اول که با نام »منظومه« در 
حال اجراســت، گفت: ایــن برنامه، متمرکز بر توســعه 
زیرساخت های ارتباطی مبتنی بر آخرین تکنولوژی و ایجاد 
کسب وکارهای نوآورانه است و بر آن هستیم تا از رهگذر اجرای 
این برنامه، نقشی تعیین کننده در گسترش خدمات دولت 

الکترونیک و سرویس های دیجیتال در کشور ایفا کنیم.
اخوان بهابادی ادامه داد: در این برنامه چشــم انداز 
شرکت، تثبیت جایگاه همراه اول به عنوان »یکی از رهبران 
بازار ICT منطقه با ارائه خدمات و راهکارهای هوشمند برای 
توانمندسازی اکوسیستم دیجیتال« تعیین شده است. 
مدیرعامل شرکت ارتباطات سیار ایران همچنین با اشاره به 
جایگاه این برنامه پنج ساله تصریح کرد: در راستای اجرای این 
برنامه سه لایه کسب وکار را در نظر گرفته ایم که به »کسب وکار 
اصلی« اپراتور اشاره دارد و به عنوان Core شناخته می شود 
و مبتنی بر ارائه خدمات صوت و پیامک، دیتا و سرویس های 
دیجیتال به مشــترکان است. وی ادامه داد: لایه نزدیک به 
کسب وکار اصلی )Near core( نیز به ارائه خدمات سازمانی، 
اینترنت اشیاء و ارائه خدمات مدیریت شده شرکتی اشاره 

می کند.
اخوان بهابادی همچنین گفت: اما در لایه سوم که با 
عنــوان Beyond core شــناخته می شــود، به دنبال 
سرمایه گذاری در شرکت های دیجیتال و تبدیل شدن به بازیگر 
مهمی در عرصه سرمایه گذاری های خطرپذیر هستیم تا در 

نهایت بتوانیم درآمد پیش بینی شده را محقق سازیم.
مدیرعامل شرکت ارتباطات ســیار ایران با اشاره به 

سرمایه گذاری هزار میلیارد تومانی برای سومین لایه، یادآور 
شد: امیدواریم بتوانیم به ارزش ایجاد شده ۳ هزار و 600 میلیارد 
تومانی از این بخش دست پیدا کنیم. مدیرعامل همراه اول 
همچنین ضمن مروری بر دستاوردهای مالی شرکت ارتباطات 
سیار ایران در سال 1۳98 اذعان کرد: درآمد کل شرکت اصلی 
با حدود 2۳ درصد رشد به 18120 میلیارد تومان رسیده است. 
بالغ بر 8800 میلیارد تومان از این رقم مختص درآمد حاصله 

از بخش خدمات داده بوده است.
اخوان بهابادی افزود: سود خالص شرکت اصلی هم روی 

۳605 میلیارد تومان قرار گرفته است.
لانچ پایلوت 5G در سال جاری

وی همچنین از برنامه لانچ پایلوت –5 گفت و ادامه داد: 
این موضوع را برای ســال جاری در دســتور کار داریم؛ اما 

بهره برداری تجاری از آن در سال 1402 خواهد بود.
مدیرعامل اپراتور اول تلفن همراه با اشاره به اینکه ارزش 
بازار شــرکت با رشد 277 درصدی ظرف یک سال گذشته 
مواجه شد، عنوان کرد: ارزش بازار همراه اول در فروردین 98 
حدود 188550 میلیارد ریال بود که امروز به 706752 میلیارد 

ریال رسیده است.
ورود شرکت های زیرمجموعه همراه اول به بورس

اخوان بهابادی در بخش دیگری از سخنانش، به تشریح 
برنامه برخی شرکت های زیرمجموعه همراه اول نظیر »همراه 
کسب وکارهای هوشمند« پرداخت و با تأکید بر اینکه هدف از 
تشکیل این مجموعه »تقویت موقعیت همراه اول به عنوان 
اپراتور اول ایران با توجه به تحولات اکوسیســتم دیجیتال 
کشور« بوده است، گفت: توسعه سبد خدمات و محصولات 
همراه در فضای دیجیتال و ایجاد تحول در ارائه خدمات ارزش 
افزوده کنونی، توانمندسازی بازیگران اکوسیستم دیجیتال 
مطابق با چشــم انداز ایــن اپراتور و توســعه و حمایت از 
تولیدکنندگان محتوای داخلی بخشی دیگر از اهداف ترسیمی 
برای این شرکت است. مدیرعامل شرکت ارتباطات سیار ایران 
خاطر نشــان کرد: به واسطه این شرکت می خواهیم برای 
مشتریان خود تجربه ای از فضای دیجیتال بسازیم به نحوی که 
افراد بتوانند هر یک از نیازهای خود را به بهترین شکل ممکن 

در آن برطرف کنند. 

حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل فولاد مبارکه در تشــریح 
اهمیت احداث ابَرَپروژۀ نورد گرم شمارۀ 2 فولاد مبارکه گفت: 
امروز با حضور گرانقدر سرپرســت وزارت صنعت، معدن و 
تجارت و همراهان عالیقدر ایشان شاهد آغاز عملیات اجرایی 
پروژهای بودیم که فولاد مبارکه در دهۀ 1۳80 مجوز آن را در 
قالب افزایش ظرفیت تولید و نورد با ظرفیت 5 میلیون تن از 
دولت وقت به نام طرح شهید حاج حسین خرازی اخذ کرده 
بود. بخشهایی از این پروژه ازجمله ماشین ریختهگری شمارۀ 
5 و مگامدولهای احیا مستقیم این پروژۀ عظیم در سالهای 
گذشته احداث شده و در مدار تولید قرار گرفته بود، ولی حلقۀ 
آخر که مهمترین حلقۀ این توسعه عظیم بود همچنان معطل 
مانده بود؛ اما امروز خوشبختانه شاهد عملیات کلنگزنی آن 

بودیم.
وی با بیان اینکه در حال حاضر ظرفیت تولید فولاد خام 
فولاد مبارکه 7.2 میلیون تن است، تأکید کرد: ظرفیت اسمی 
خط نورد گرم شمارۀ یک فولاد مبارکه 4.2 میلیون تن و با 
تمام ظرفیت خروجی آن 5.2 میلیون تن است. این بدان معنی 
است که نهتنها بخشی از ظرفیت فولاد خام بدون عملیات نورد 
معطل مانده است، بلکه با اکتفا به خط نورد شمارۀ یک، از تولید 
بسیاری از ورقهای خاص در کشور ناتوانیم و بهناچار آنها را از 

محل واردات تأمین میکنیم.
وی گفت: با به بهرهبرداری رســیدن خط نورد گرم 
شــمارۀ 2، ظرفیــت نوردگرم فــولاد مبارکه بــه میزان 
قابلملاحظه ای افزایش خواهد یافت و تمامی نیاز کشور به انواع 
ورقهای فولادی، بهویژه ورقهای خاص و وارداتی در صنایع نفت 
و گاز، پتروشــیمی، لوازمخانگی و خودروسازی برطرف و 
مشکلات مربوط به محدودیت ورق در کشور نیز بهطورکلی 

رفع خواهد شد.
عظیمیان از ارادۀ فولاد مبارکه برای در اختیار داشتن 
دو واحد تحقیقاتی فولاد آلیاژی کشور در اسفراین و یزد خبر 
داد و گفت: در صورت موافقت مسئولین محترم، با عملیاتی 
شدن این برنامهها بهیقین امکان تولید انواع فولادهای خاص 
که ارزش افزودۀ بسیار بیشتری نسبتبه ورقهای نورد گرم و سرد 
معمولی دارند، در کشور فراهم خواهد شد و به عبارت بهتر 
صنعت فولاد کشور طی سه سال آینده جهش چشمگیری 

خواهد داشت. ضمن اینکه از این طریق سالانه علاوهبر ایجاد 
ارزش افزودۀ بیشتر در این حوزه، از خروج مقادیر بسیار زیادی 

ارز از کشور جلوگیری خواهد شد.
مدیرعامل فولاد مبارکه در بخش دیگری از سخنان 
خود تأکید کرد: در سال 1۳96 قرار بود این پروژه با ظرفیت ۳ 
میلیون تن و با صرف مبلغ 411 میلیون یورو توسط شرکت 
SMS دماگ آلمان ســاخته و راهاندازی شود، اما با خروج 
آمریکا از برجام، پروژه معطل ماند؛ تا اینکه امروز طی قراردادی 
که با شرکت سازنده منعقد کردهایم، ظرفیت خط نورد به 
میزان قابلتوجهی افزایش خواهد یافت و قرارداد مالی آن نیز 
در بخــش ارزی بــه 255 میلیون یورو بــه همین مقدار 
سرمایهگذاری داخلی تغییر یافته است. ضمن اینکه طبق 
قرارداد قبل در سال مذکور، قرار بر این بود که 27 درصد پروژه 
ساخت داخل باشد، اما خوشبختانه امروز با عنایت به افزایش 
توانمندیهای داخلی و حمایتهای فولاد مبارکه از سازندگان 
داخلی در سالهای اخیر، طبق قرارداد جدید عملیات ساخت 

داخل به 54 درصد افزایش یافته است.
وی در بخش دیگری از سخنان خود خاطرنشان کرد: 
پروژۀ انقلاب صنعتی نسل چهارم در صنعت فولاد کشور پروژۀ 
دیگری اســت که فولاد مبارکه در مسیر آن گام برداشته و 

اهمیت آن از نورد گرم شمارۀ2 چندین برابر بیشتر است.
وی در همین زمینه از به بهرهبرداری رسیدن مرحلۀ 
اول ادارۀ هوشمند و دیجیتال کارخانه در دهۀ مبارکۀ فجر 
انقلاب اسلامی ســال جاری خبر داد و گفت: سازوکار این 
حرکت بزرگ که در واقع انقلاب صنعتی چهارم است و به 
الگویی برای سایر صنایع کشور مبدل خواهد شد، بهطور کامل 
در شرکت دیده شده و امید میرود تا ۳ سال آینده، ادارۀ این 
شرکت بهطور کاملا هوشمند انجام شود. اجرای این برنامۀ 
متحولکننده حدود 7 تا 8 درصد به ارتقای بهرهوری شرکت 

و همچنین به افزایش سود سهامداران خواهد انجامید.
مدیرعامل فولاد مبارکه در ادامه تصریح کرد: فولاد 
مبارکه حدود 4 هزار میلیارد تومان سرمایۀ خود را در منطقۀ 
مرزی خراسان رضوی سرمایهگذاری کرده است. چنانچه 
سنگآهن فولاد مبارکه تأمین نگردد، نهتنها سرمایهگذاریهای 
انجامشده بیثمر خواهد ماند، بلکه در تولید فولاد نیز مشکلات 

عدیدهای گریبانگیر بازار خواهد شد. از این رو پیشنهاد فولاد 
مبارکه این است که این شرکت با منابع مالی خود چند پهنۀ 
اکتشافی در اختیار داشته باشد. با این اقدام هم توان معدنی 
کشور و هم شرایط فولاد مبارکه در تأمین سنگآهن بهبود 

قابلملاحظهای خواهد یافت.
گفتنی است در آئین اختتامیۀ این مراسم با اهدای لوح 
تقدیر به مادر شهید سرافراز اسلام حاج حسین خرازی از صبر 
و بردباری این مادر گرانقدر و رشادتهای فرزند ایشان در دوران 

دفاع مقدس تجلیل شد. 
 فولاد مبارکه یکی از بزرگترین شرکتهای 

توسعه ای در بخش معدن و صنایع معدنی است
در آیین کلنگ زنی ابَرَ پروژۀ نورد گرم شمارۀ 2 فولاد مبارکه ، 
خداداد غریبپور،  رئیس هیئت عامل ایمیدرو نیز طی سخنانی 
گفت: خوشبختانه امروز سرپرست محترم وزارت صمت از 
شرکتی بازدید کردند که ارزش تولیدات آن ۳.5 میلیارد دلار 
در سال است. این شرکت در سال گذشته 44 هزار میلیارد 
تومان فروش داشت و نزدیک به 900 میلیون یورو   و   10 هزار 
میلیارد تومان پروژۀ توسعهای در دست اجرا دارد. این بدان 
معنی است که این شــرکت یکی از بزرگترین شرکتهای 
توسعهای در بخش معدن و صنایع معدنی کشور است. شرکت 
فولاد مبارکه از ســال گذشته 7هزار و 900 میلیارد تومان 
افزایش ســرمایه داشته و در ســال جاری نیز برنامههای 

منسجمی برای رشد سودآوری شرکت در نظر دارد.
غریبپور با تأکید بر اینکه تمامی توسعههای این شرکت اعم از 
افزایــش ظرفیت در شــرکت، به بهرهبرداری رســاندن 
فولادسازی 800هزار تنی شرکت سفیددشت و توسعههای 
شــرکتهای هرمزگان و اردکان با منابع داخلی شرکت و در 
شرایط سخت تحریم در حال انجام است، گفت: خوشبختانه 
شرکت فولاد مبارکه با اتکا به توان بالای مدیران و متخصصان 
داخلی خود این پروژهها را با توان مالی خود به پیش برده است. 
این در حالی است که بومیسازی حدود هزار  و 200قطعه و 
تجهیز استراتژیک، پیچیده و تحریمی صنعت فولاد نیز در 

دستور کار این شرکت است.
رئیس هیئت عامل ایمیدرو هدف صادراتی فولاد مبارکه در 
سال 1۳99 را 1.5 میلیون تن اعلام کرد و گفت: با این میزان 
صادرات بیش از 600 میلیون دلار ارز به کشور وارد خواهد شد.

وی با بیان اینکه مجموعهای از اقدامات بسیار ارزنده در فولاد 
مبارکه انجام شده است تصریح کرد: یکی از اقدامات ارزشمند 
در حــوزۀ صنعت فولاد، تدوین طــرح جامع فولاد بود که 
خوشبختانه به ثمر نشست. همچنانکه عزیزان مستحضرند، 
امسال به ظرفیت بیش از 42 میلیون تن دست خواهیم یافت. 
در سنگان به ظرفیت 60 میلیون تن کنسانتره و 50 میلیون 
تن گندله و در آهن اسفنجی هم به ۳5 میلیون تن ظرفیت 
رسیدهایم. به عبارت بهتر یکی از معدود برنامههای محققشده 

ظرفیتهای پیشبینیشده در صنعت فولاد کشور است.
وی با تأکید بر اینکه فولاد مبارکه نیمی از فولاد کشور را 
تولید میکند بر اهمیت و نقش این گروه فولادساز در صنعت 
فولاد کشــور تأکید کرد و گفت: در نتیجۀ این اقدامات 
ظرفیتهای خوب دیگری در بالا و پاییندست این صنعت 

شکل گرفته است.

با احداث نورد گرم شمارۀ ۲ فولاد مبارکه، کشور از واردات انواع محصولات تخت  بی نیاز خواهد شد 

کلنگ اَبَر پروژۀ نورد گرم شمارۀ ۲ فولاد مبارکه به زمین زده شد
ارزش بازار شرکت ارتباطات سیار ایران با رشد ۲77 درصدی طی 

یک سال اخیر، امروز به 7۰675۲ میلیارد ریال رسیده است


